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مدیرکل امور مالیاتی هرمزگان تاکید کرد 

مصادیق عینی
 مصرف مالیات بایستی

 اطلاع رسانی شود
سفیر هند در بازدید از بزرگترین بندر ایران 

مطرح کرد

پیشنهاد  خواهرخواندگی 
بنادر رجایی و چابهار
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معاون عمرانی استانداری هرمزگان:
اموال مازاد دستگاه های اجرایی 

هرمزگان به فروش می رسد

راهیابی20 اثر از هرمزگان
 به ششمین دوره داوری نشان ملی 

مرغوبیت صنایع دستی

2

2

2

8

شناسایی ۱2 بیمار مبتلا به آنفلوآنزا
 در هرمزگان

از ابتدای فروردین تا پایان مهرماه امسال،
۱۱معدن راکد در هرمزگان 

به چرخه تولید بازگشت

گروه خبر//نشست فعالین اقتصادی استان هرمزگان با سفیر هند با هدف معرفی ظرفیت های سرمایه 
گذاری در بندرعباس و استان هرمزگان  در بندرعباس برگزار شد.

به گزارش خبرنگار دریا؛ رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشــاورزی هرمزگان در این نشست گفت: باید 
سهم محصولات هرمزگان در بازار هند را افزایش یابد. محمدرضا صفا افزود: در سال گذشته بیش از ۱۴۰ میلیون 
دلار حجم صادرات هرمزگان به هندوســتان بود.صفا اظهار داشت : خوشبختانه از دیرباز تاکنون همکاری های 

مشترک تجاری و اقتصادی و دریایی بین کشور هندوستان و استان هرمزگان وجود داشته است. وی با بیان اینکه 
در سال گذشته بیش از ۱۴۰ میلیون دلار حجم صادرات مواد معدنی، خشکبار و میوه از استان هرمزگان به کشور 
هندوستان بوده است، اظهار کرد: در شش ماهه نخست سال جاری، حجم این تبادل اقتصادی به رقم ۵۰ میلیون 

دلار رسید که نشان دهنده توسعه روز افزون همکاری تجاری و اقتصادی بین دو طرف است.

رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی هرمزگان تاکید کرد

لزوم افزایش سهم محصولات هرمزگان 
در بازار هند

در سال گذشته بیش از ۱۴۰ میلیون دلار حجم صادرات هرمزگان به هندوستان بود

صفحه 2 را بخوانید

عزم دستگاه قضایی
 برای بازگشایی گره های کور محلات

ادامه در همین صفحه

شركت فولاد هرمزگان تجدید مزایده

نحوه شركت در مزايده:
كلیه اشــخاص حقیقی و حقوقی براي شــركت در مزايــده مي توانند جهت بازديد و دريافت اســناد مزايده مبلغ 500/000 ريال به حســاب 
0111111100008 بنام شركت فولاد هرمزگان جنوب، نزد بانک ملی شعبه گمرک بندرعباس واريز نموده و با ارائه فیش واريزيو درخواست كتبي 
در ساعت اداري )بجز روزهای پنجشنبه و ايام تعطیل( پس از هماهنگی به شركت فولاد هرمزگان مراجعه نمايند و يا با ارسال فیش واريزی از طريق 
فکس به شــماره 33530055-076 و يا آدرس ايمیل   Nikhalat.m@hosco.ir اسناد را از طريق الکترونیکی دريافت نمايند. ارائه معرفي نامه، 

داشتن مهر شركت )اشخاص حقوقی( و رسید واريزي هزينه خريد اسناد جهت دريافت حضوری اسناد الزامي است.
محل دريافت اسناد: بندرعباس، كیلومتر 13 جاده اسکله شهید رجايي، شركت فولاد هرمزگان جنوب، واحد خريد مواد مصرفي و فروش كالای مازاد.

جدول زماني انجام مزايده:

روابط عمومی شركت فولاد هرمزگان جنوب

متقاضیان براي آگاهي بیشتر مي توانند در ساعات اداري با شماره تلفن 44848813-076تماس حاصل فرمايند و يا به سايت فولاد هرمزگان به 
آدرس www.hosco.ir مراجعه نمايند. جهت حضور افراد در فولاد هرمزگان و بازديد از موضوع مورد مزايده، هماهنگی با شماره فوق )48 ساعت 

قبل از حضور( الزامیست.هزينه درج آگهی با برنده مزايده می باشد.

تاريخ شروع فروش اسناد
1400/08/08

تاريخ گشايش پاكت ها
1400/08/18

تاريخ پايان فروش اسناد
1400/08/12

آخرين مهلت ارائه پاكت هاي مزايده
1400/08/17 تا ساعت 12:00

شماره مزايده
000409

شرح كالا
ضايعات نسوز

واحد
كیلوگرم

مقدار
6،000،000

مبلغ ضمانت شركت در مزايده )ريال(
3،800،000،000

رديف
1

موضوع مزايده: فروش ضايعات تولیدی
مواد مورد مزايده بهشرح جدول ذيل:

آگهی مزایده عمومی شركت فولاد هرمزگان تجدید مزایده

نحوه شركت در مزايده:
كلیه اشخاص حقیقی و حقوقی براي شركت در مزايده مي توانند جهت بازديد و دريافت اسناد هر يک از رديف های مزايده مبلغ 500/000 ريال به 
حســاب 0111111100008 بنام شركت فولاد هرمزگان جنوب، نزد بانک ملی شعبه گمرک بندرعباس واريز نموده و با ارائه فیش واريزي)برای 
هر يک از رديف های مزايده، يک فیش واريزی مجزا ارائه گردد( و درخواســت كتبي در ســاعت اداري )بجز روزهای پنجشنبه و ايام تعطیل( پس 
از هماهنگی به شــركت فولاد هرمزگان مراجعه نمايند و يا با ارسال فیش واريزی از طريق فکس به شماره 33530055-076 و يا آدرس ايمیل 
Kiyanpoor.h@hosco.ir اسناد را از طريق الکترونیکی دريافت نمايند.ارائه معرفي نامه، داشتن مهر شركت )اشخاص حقوقی( و رسید واريزي هزينه 

خريد اسناد جهت دريافت حضوری اسناد الزامي است.
محل دريافت اسناد: بندرعباس، كیلومتر 13 جاده اسکله شهید رجايي، شركت فولاد هرمزگان جنوب، واحد خريد مواد مصرفي و فروش كالای مازاد.

جدول زماني انجام مزايده:

روابط عمومی شركت فولاد هرمزگان جنوب

متقاضیان براي آگاهي بیشتر مي توانند در ساعات اداري با شماره تلفن  07644848646 تماس حاصل فرمايند و يا به سايت فولاد هرمزگان 
www.hosco.ir مراجعه نمايند. جهت حضور افراد در فولاد هرمزگان و بازديد از موضوع مورد مزايده، هماهنگی با شماره فوق )48 ساعت قبل از 

حضور( الزامیست. هزينه درج آگهی با برنده مزايده می باشد.

تاريخ شروع فروش اسناد
1400/08/08

تاريخ گشايش پاكت ها
1400/08/18

تاريخ پايان فروش اسناد
1400/08/15

آخرين مهلت ارائه پاكت هاي مزايده
1400/08/17 تا ساعت 12:00

شماره مزايده
000405

شرح كالا
كاتالیست ضايعاتی 

واحد
كیلوگرم

مقدار
250.000

مبلغ ضمانت )ريال(
2.200.000.000

رديف
1

موضوع مزايده:كاتالیست ضايعاتی 
مواد مورد مزايده به شرح جدول ذيل:

ادامه از تیتر یک //
صفا با اشاره به اینکه به دنبال تسهیل شرایط و ایجاد ساز و 
کار مناسب تری برای توسعه حجم تبادلات اقتصادی دو طرف 
هستیم، عنوان کرد: امیدوارم نشست و دیدارهای این چنینی 
سبب شود تا علاوه بر شناخت دو طرف از پتانسیل و ظرفیت 
های موجود، بر نوع همکاری و راهکارهای افزایش تعاملات 

به نتایج ارزشــمندی دســت یابیم.وی با بیان اینکه استان 
هرمزگان آمادگی کامل بــرای ایجاد زمینه ارتباط تجار دو 
طرف، افزایش سهم بازار کشور هند و پذیرش تجار هندی را 
دارد، اضافه کرد: با توجه به ذائقه محصولات غذایی کشور هند 
و استان هرمزگان، محصولات دو طرف، طرفداران بسیاری 
دارد، افزود: هرمزگان ظرفیت های زیادی برای عرضه دارد 

کــه به طور حتم در آینده این موضوع را عملی و به نمایش 
خواهیم گذاشت.صفا با اشاره به واقع شدن شبکه های حمل 
ونقل، ریلی، دریایی و...؛ اظهار داشت: امکان سرمایه گذاری 

هندی ها در هرمزگان و ارتباط بیشتر وجود دارد.
وی اظهارداشت: روابط دیرینه فرهنگی بین دو کشور وجود 
دارد.صفا گفت: بســیاری از جزایر هرمــزگان از موقعیت 
گردشگری خوبی برخوردار است و جزیره هرمز نیز بهشت 
زمین شناســی جهان نام دارد.وی به صید سالانه 3۰۰هزار 
تن آبزیان و تولید دو میلیــون و 9۰۰هزار تن محصولات 
کشاورزی اشــاره کرد وافزود: خرمای پیارم حاجی آباد و 
نارنگی سیاهو دارای شهرت جهانی است و از طرفی دیگر در 

محصولات خارج از فصل، شرایط صادرات داریم.
صفا همچنین در پایان این نشست خواستار پیگیر دغدغه ها 
وپیشنهادات بازرگانان هرمزگانی و تسهیل تردد بازرگانی به 

هند شد که سفیر هند از این موضوع استقبال کرد.
 سفیر هند درایران : توسعه روابط اقتصادی با ایران 

یک اولویت است
 سفیر هند در ایران گفت:توسعه و گسترش روابط اقتصادی و 

تجاری با ایران یک اولویت است و در این زمینه رایزنی های 
مداومی بین مسوولان ایران و هند در جریان است.

گدام دارمندرا )Gaddam dharmendra(  در نشست 
با فعالان اقتصادی اتاق بازرگانی هرمزگان با قدردانی از اتاق 
بازرگانی هرمزگان بدلیل برگزاری این نشست، افزود: در یک 
سال گذشته شــاهد دیدار وزیر امور خارجه هند با رییس 
جمهوری ایران و حضور وزاری دفاع ۲کشــور در تهران و 
دهلی بودیم که نشان دهنده روابط خوب و پیش رونده بین 
۲کشــور است. وی تصریح کرد: سعی می کنیم بستر توسعه 
ارتباط در همه زمینه ها به ویژه  اقتصاد و تجارت را فراهم 
کنیم و زمینه گســترش این روابط بین هند وهرمزگان نیز با 

توجه به توانمندی های ۲جانبه بسیار قوی است.
دارمندرا ادامه داد:ســفر به هرمزگان نیز با هدف بررســی 
ظرفیت های صادراتی و وارداتی انجام شده و پیرامون تبادل 

مواد معدنی رایزنی می کنیم.
سفیر هند در تهران اضافه کرد: بررسی سبد صادراتی هرمزگان 
نشان می دهد زمینه صادرات خرما و فرآورده های شیلاتی 
به هند بیش از ســایر موارد اســت  و حــوزه های انرژی، 

صنعت و خدمات فنی_مهندسی نیز در حال بررسی است.
وی تاکید کرد: چگونگی تسهیل مبادلات مالی دو جانبه  نیز 
مساله مهمی اســت که رایزنی ها بین مقامات بانک مرکزی 
ایران وهند در جریان است.ســفیر هند یادآور شد:هم اکنون 
امکان پرداخت روپیه به صادرکنندگان  وجود دارد و به دنبال 
افزایش ظرفیت پرداخت ها هســتیم که رایزنی ها به نتیجه 

نهایی نزدیک شده است.
ســفیر جمهوری هند در تهران از ایران به عنوان شــریک 
قابل اتکا برای هندوستان یاد کرد و گفت: ۲کشور از لحاظ 
اقتصادی می توانند شرکای اســتراتژیک در منطقه و حوزه 
بین المللی باشــند و ما قصد داریم روابط تجاری خود را با 
ایران هرچه بیشتر استمرار بخشیم. سفیر هند در تهران گفت: 
به دنبال توســعه همکاری اقتصادی و تجاری بین هرمزگان 
و کشور هندوستان هستیم. دارمندرا افزود: به دلیل تاریخچه 
روابط بین کشور هند و استان هرمزگان بخصوص در زمینه 
تجاری و اقتصادی به دنبال افزایش این تعاملات و ارتباطات 

تجاری دو طرف هستیم.
 دارمندرا با بیان اینکه از همکاری تجاری، سرمایه گذاری، 

صادرات و واردات بین کشور هند و استان هرمزگان استقبال 
می کنیم، تصریح کرد: خوشخبتانه آمادگی مناسبی از سوی 
تجار هرمزگانی برای صادرات مواد اولیه به کشــور هند و 
واردات مواد اولیه مورد نیاز به کشور ایران وجود دارد و این 

مهم باید روز به روز افزایش یابد.
وی با اشاره به اینکه آمادگی و پتانسیل بالای هرمزگان در 
صادرات خرما و محصولات شــیلاتی ستودنی است، اظهار 
کرد: در حال حاضر در زمینه انرژی، مهندسی و صنایع با اتاق 

بازرگانی تهران در حال مذاکره هستیم.
دارمندرا با بیان اینکه باید در زمینه تبادل مالی بین دو طرف 
چه در امر صادرات و چه واردات شــرایط را تسهیل کنیم، 
عنوان کرد: با بانک های مرکزی ایران و هند صحبت هایی 
صورت گرفته کــه امکان این تبادل بوجود آید و چگونگی 

دریافت و پرداخت نیز مشخص شود.
وی ادامه داد: در حال حاضر امکان این تبادل ریالی و روپیه 
بین تجار دو طرف وجود دارد و به دنبال هســتیم حجم این 
موضوع را افزایش دهیم که در این خصوص صحبت هایی با 
کشور ایران صورت گرفته اما هنوز به نتیجه نهایی نرسیده ایم.
ســفیر هند در تهران با اشــاره به اینکه باید بین اتاق های 
بازرگانی و اقتصادی دو طرف همکاری بیشــتر و موثری 
صورت گیرد، بیان کرد: مراودات عمیق اقتصادی بین دو طرف 
باید بار دیگــر رقم بخورد و به دنبال افزایش همکاری های 

اقتصادی باشیم.

رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی هرمزگان تاکید کرد

لزوم افزایش سهم محصولات هرمزگان در بازار هند
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استقبال پایین مردم بندرعباس
 از نام نویسی در طرح نهضت ملی مسکن 

 گروه خبر // چرا ثبت نام در طرح نهضت ملی مسکن 
در ۵۰کیلومتری بندرعباس است آیا واقعا در محدوده شهر 
زمین مسکونی وجود ندارد؟ پنج روز از آغاز ثبت نام طرح 
ملی مسکن می گذرد که در بندرعباس باعدم استقبال مردم 
روبه رو شــده است. مشــکل کار از دولت است یا مردم 
بندرعباس خانه نمی خواهند. این روز ها شــاهد ثبت نام 
مسکن هستیم اما  در بندرعباس  مردم از این طرح استقبال 
نکرده اند دلیل آن هم روشن است. در طرح جدید مسکن 
ملی در ۵۰کیلومتری بندرعباس  در نظر گرفته است. آیا 
واقعا در خود شهر بندرعبا س زمین مناسب وجود ندارد 
؟ اگر به طور اجمالی در این شــهر حرکت کنید مشاهده 
خواهید  کرد که هکتار ها زمین از ســوی ادارات گرفته 
شده و هیچ ساخت و سازی انجام نمی شود و این در حالی 
است که هنوز در جای جای این شهر زمین برای ساخت  
هزاران واحد مســکونی در خود این بندرعباس است و 
این نیاز نیســت که ۵۰کیلومتری برای ساخت مسکن در 
نظر گرفته شــود.بندرعباس بزرگترین بندر تجاری کشور 
و شــاهد درآمد میلیاردی دولت از این شهر هستیم  آیا 
حق مردم بندرعباس این اســت. مــردم در طی تماس با 
باشــگاه خبرنگاران جوان عنوان کــرده اند که هکتار ها 
زمین که هنوز در خود این شهر وجود دارد برای چه کسی 
در نظر گرفته شده اســت. به گزارش باشگاه خبرنگاران 
جوان؛  ثبت نام متقاضیان طرح نهضت ملی مسکن در شهر 
جدید علوی در ۵۰ کیلومتری بندرعباس است و ساکنان 

بندرخمیر نیز باید در این شهر نام نویسی کنند.
 بازدید دادستان مرکز استان هرمزگان

 از مرکز نگهداری معلولین ذهنی حرکتی 
حبیب بن مظاهر 

 گروه خبر // دادســتان مرکز استان هرمزگان از مرکز 
نگهداری معلولین ذهنی حرکتی حبیب بن مظاهر بندرعباس 
بازدید کرد.  به گزارش خبرنگار دریا ؛ دادســتان عمومی 
و انقلاب مرکز استان هرمزگان به همراه جمعی از قضات 
دادســرای عمومی و انقلاب بندرعباس از مرکز نگهداری 
معلولیــن ذهنی حرکتی حبیب بن مظاهر این شهرســتان 
بازدید کرد.  مجتبی قهرمانی در جریان این بازدید، ضمن 
بررسی روند ارائه خدمات و فعالیت ها در مرکز نگهداری 
معلولین ذهنی حرکتی حبیب بــن مظاهر، از تلاش ها و 
زحمات شبانه روزی مســئولین و کارکنان این مجموعه 
تشکر و قدردانی نمود. وی در ادامه بر لزوم استفاده از همه 
ظرفیت های موجود در  سطح شهرستان بندرعباس به نفع 
افراد دارای معلولیت مقیم در این مجموعه تأکید کرد. این 
مقام قضایی همچنین اظهار داشت: مصمم هستیم در جهت 
خدمت رسانی و مساعدت به جامعه هدف تحت حمایت 
سازمان بهزیستی گام های مؤثر و تأثیر گذاری را برداریم. 
گفتنی اســت، در جریان این دیدار ضمن اهدای هدایایی 
از سوی قضات دادســرای عمومی و انقلاب مرکز استان 
هرمزگان به مرکز نگهداری معلولین ذهنی حرکتی حبیب 

بن مظاهر بر تداوم بازدیدها از این مرکز تأکید شد. 

خبر

خبری
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سرمقاله

 در آبان ماه ســال گذشته رئیس کل دادگستری هرمزگان، 
دادستان بندرعباس، فرمانده سپاه امام سجاد)ع(، شهردار سابق 
بندرعباس و جمعی از مدیران دســتگاه های اجرایی از محله 
آیت ا... غفاری بندرعباس بازدید داشــتند و مصوباتی برای 
رفع این محله و محلات چاهســتانی ها، کوی ملت و اسلام 
آباد داشــتند که اگر بطور کامل اجرایی می شــد، انقلابی در 
خدمت رسانی به ســاکنان این چهار محله حاشیه ای و بافت 
فرســوده بندرعباس اتفاق می افتاد که متاسفانه دولت سابق 
و شــهرداری با مدیریت قبلی این مصوبات را اجرایی نکردند 
و انتظار می رود در دولت ســیزدهم و شهردار وشورای شهر 
جدید رفع مشــکلات این محلات و سایر محلات در اولویت 
قرار بگیرد. هفته گذشته نیز باری دیگر دادستان بندرعباس و 
شهردار این شهر و... از محله آیت ا... غفاری بندرعباس بازدید 
کردند و انتظار می رود اقدامات مناسبی برای رفع مشکلات این 
محله صورت پذیرد. این بازدید نشان از اهتمام دستگاه قضایی 
برای رفع مشکلات این محله و سایر محلات حاشیه نشین و 
بافت فرسوده دارد که جای قدردانی دارد.روابط عمومی اداره 
کل دادگستری هرمزگان در این خصوص اعلام کرد: دادستان 
عمومی و انقلاب مرکز استان هرمزگان در بازدید از محله آیت 
الّل غفاری بندرعباس، دستورات لازم را برای ارتقای امنیت و 
رفع آسیب های اجتماعی، مشکلات و محرومیت های موجود 
صــادر کرد. وی با همراهی شــهردار بندرعباس و جمعی از 
مدیران ادارات به منظور ارزیابی روند اجرای مصوبات شورای 
پیشگیری از وقوع جرم و مراحل اجرای طرح کاهش گام به 
گام آسیب های اجتماعی در محلات کم برخوردار بندرعباس 
به صورت سرزده از محله آیت الّل غفاری این شهرستان بازدید 
کرد. قهرمانی در جریان این بازدید ضمن دیدار با ســاکنین و 
اهالی این محله، دســتورات لازم را برای ارتقای امنیت و رفع 
آسیب های اجتماعی، مشکلات و محرومیت های موجود صادر 
کرد.وی همچنین تأکید کرد: دستگاه های متولی باید خدمات 
ویژه حوزه خود را به ساکنان محله آیت الّل غفاری ارائه کنند و 
با ایجاد امکانات فرهنگی، اجتماعی و ورزشی در این مناطق از 
میزان آسیب ها بکاهند.در واقع مشکلاتی در محلات وجود دارد 
که عزم مسئولان برای رفع شان را می طلبد. در این چهار محله 
و برخی محلات دیگر ومحلات ساحلی همچنان مشکل صدور 
سند مالکیت املاک ساکنان همچنان لاینحل مانده است و حتی 
7۰خانواده اسلام آبادی در بندرعباس علی رغم موافقت بنیاد 
مستضعفان با صدور رایگان املاک در اراضی مربوط به این نهاد 
انقلابی، با مشکل مواجهند ونیاز است شورای شهر، شهرداری و 
بنیاد مستضعفان برای رفع این مشکل اقدام نمایند. مشکل سند 
املاک محله شــهناز هم همچنان لاینحل مانده است و وعده 
مسئولان برای رفع این مشکل عملیاتی نشده است. همچنین 
پاکســازی کوچه های این محله که به پاتوق معتادان و مواد 
ومشروب فروشی تبدیل شده اند و پلمپ انبارهای ضایعاتی 
غیرمجاز که ساکنان از فعالیت شان گلایه مند، از خواسته های 
ساکنان است. بازگشایی معابر از جمله اتصال کوچه بعثت۴به 
بلوار مادر که از سال ها قبل شهرداری وعده داده بود، نیز نیاز 
است سریعتر محقق شود. البته بایستی بازگشایی معابر جهت 
افزایش خدمات رسانی به ســاکنان، تسهیل در اجرای شبکه 
جمع آوری فاضلاب، ارتقــای امنیت محلات و... مورد توجه 
جدی مسئولان قرار گیرد که دستگاه قضایی می تواند نظارت 
لازم را بر تحقق آنها داشته باشد. نیاز است خانه های تیمی و 
توزیع کننده موادمخدر ومشروبات و... شناسایی و پاکسازی 
ومصادره شــوند و حتی در محلات بیلبوردهای در خصوص 
نوع و میزان مجازات این فعالیت ها اطلاع رســانی شــود تا 
بازدارندگی لازم هم داشــته باشــد. البته از آن طرف بایستی 
حمایت و تشویق های لازم برای مشاغل مجاز وحلال صورت 
گیرد که متاسفانه بیشتر اوقات برخی دستگاه ها بجای حمایت 
از راه انــدازی مغازه، تعمیــرگاه و.... در محلات که برخی از 
ســاکنان بخشی از خانه خود را به این موضوع اختصاص می 
دهند وبرای خودشان ودیگران در واقع کارآفرینی می کنند  که 
متاسفانه برخی ادارات و سازمان ها بجای همراهی کردن با این 
موضوع ، اقدام به تخریــب و... می کنند و بارها این موضوع 
پیگیری و منعکس شــده است که در این بخش هم انتظار می 
رود دادستان محترم بندرعباس قاطعانه به دستگاه های مختلف 
از جمله شهرداری، صمت واصناف و... دستور دهند همکاری 
و حمایت لازم را از این حوزه داشته باشند تا بخشی از مشاغل 
کاذب و غیرقانونی به مشاغل مفید و قانونی تبدیل شده و راه 
برای امرار معیشت حلال ساکنان باز شده و از میزان آسیب های 
اجتماعی و پرونده های قضایی و... کاسته شود. از طرفی دیگر 
تامین روشنایی کوچه ها و معابر محلات هم بایستی بطور کامل 
اجرایی شــود تا ارتقای امنیت را در محلات به همراه داشته 
باشد و از میزان ســرقت ها، زورگیری ها، ناامنی و.... کاسته 
شــودو کوچه های تنگ وتاریک به پاتوق استعمال و تزریق 
و... تبدیل نشــوند. در همین محله آیت ا... غفاری بندرعباس 
بیشتر ســاکنان بارها از خانه های شان کنتور آب، برق، کابل 
برق، وسایل خانه و... به سرقت رفته و حتی مورد تهدید اراذل 
و اوباش قرار گرفته اند واز آن طرف معتادان و سارقان واراذل 
و اوباش به راحتی در محله تردد می کنند باعث سلب آسایش 
و آرامش و امنیت ساکنان شده اند. لوله های آب و کنتور آب 
مسجد ســقاخانه ابوالفضل )ع( بارها مورد سرقت قرار گرفته 
است و کوچه پشت مسجد به پاتوق معتادان زن و مرد تبدیل 
شده است و پیگیری اهالی برای پاکسازی اثرگذار نبوده و حتی 
به نمازگزاران وخادمان مســجد هم حمله شده و زخمی شده 
اند و این وضعیت نشــان می دهد بایستی میزان برخوردهای 
قانونی افزایش یابد و پاکســازی محله و از طرفی بازگشایی 
معابر، صدور سند و ایجاد شرایط بازسازی املاک فرسوده با 
استفاده از تسهیلات نوسازی فراهم شود و از طرفی توزیع بسته 
های معیشتی و بهداشتی نیز افزایش یابد. کمبود اماکن تفریحی، 
فرهنگی، ورزشــی، آموزشی و مدرســه در این محله پهناور 
نیز بایســتی مورد توجه قرار گیرد تا عدالت خدمت رسانی به 
ساکنان این محله که چهل شهید را هم تقدیم انقلاب کرده است، 

محقق شود.
    علی زارعی

عزم دستگاه قضایی برای بازگشایی گره های کور محلات

گروه خبر // ســفیر هندوســتان در 
جریان ســفر خود به استان هرمزگان، 
ضمــن بازدید از بخش هــای مختلف 
بندرشــهید رجایــی و آشــنایی با 
ظرفیت های  و  توانمندی ها  فعالیت ها، 
سرمایه گذاری این بندر گفت: دو بندر 
مهــم جنوبی ایران)شــهید رجایی و 
چابهار( می توانند در قالب تفاهم نامه با 

بندر بمبئی خواهرخوانده شوند.

به گزارش خبرنگار دریا ، »گددام دارمندرا 
»، ســفیر جمهوری هند در تهــران که به 
استان هرمزگان سفرکرده بود، ضمن بازدید 
از بخش هــای مختلــف بزرگ ترین بندر 
تجاری ایران، اظهارداشت: ایران و هند به 
عنوان دو تمدن بزرگ در آســیا از روابط 
دیرینــه تاریخی و اقتصادی برخوردارند و 
مناسبات تجاری و بازرگانی این دو کشور 
به خصوص از طریق دریا از گذشــته های 

دور تا امروز استمرار دارد.سفیر هندوستان 
نقش بندر شــهید رجایــی را در تجارت 
دریایی منطقه نقشــی بی بدیل و تاثیرگذار 
عنوان کرد و گفت: اطمینان داریم که بندر 
شــهید رجایی با برخورداری از موقعیتی 
استراتژیک می تواند ترانزیت بین المللی بین 

کریدور شمال-جنوب را قوت بخشد.
دارمندرا با اشاره به توسعه تجارت دریابرد 
بین دو کشور ایران و هندوستان اظهارداشت: 
در راســتای توسعه همکاری های دریایی، 
هندوستان فعالیت خود را به ویژه در حوزه 
کالای عمومی و جنــرال کارگو از مدتها 
پیش در بندر چابهار آغاز کرده و کشــتی 
های فله بر حامل گندم و شــکر بیشتر در 
این بندر پهلودهی می شوند.ســفیر کشور 
هندوســتان در ایران با اشاره به موقعیت 
سیاســی و تجاری ایران و هند و نزدیکی 

مسیر دریایی بین بندرعباس، چابهار و بندر 
بمبئی ابراز داشت: با تعامل بین سایر سفرا 
در تهران سعی می کنیم که این سهم بازار را 
از کشورهای آسیایی گرفته و از بندرشهید 
رجایی، چابهار و بمبئی به ســمت کریدور 

شمالی سوق دهیم.
دارمندرا در پایان صحبت های خود از ایران 
به عنوان شریک قابل اتکا برای هندوستان 
یاد کــرد و افزود: هند و ایــران از لحاظ 
استراتژیک  شــرکای  می توانند  اقتصادی 
در منطقه و حوزه بین المللی باشــند و ما 
می خواهیــم روابط تجاری خود را با ایران 

هرچه بیشتر استمرار بخشیم.
»علی رضا محمدی کرجی ران« مدیرکل 
بنادر و دریانوردی هرمــزگان نیز در این 
بازدید میدانی گزارشی مبسوط از ظرفیت ها 
و توانمنــدی های بنادر اســتان هرمزگان 

بویــژه بندر شــهید رجایــی و همچنین 
آخرین دستاوردهای عملیاتی در این بندر 
را بــه هیأت هندی ارائه کــرد.وی ضمن 
تبیین سیاســتها و افق های ترسیم شده در 
جهت تقویت و تعمیق دیپلماســی دریایی 
به منظور تعاملات بیشــتر با کشــورهای 
همســایه و منطقه عنوان کرد: یافتن نقاط 
همکاری مشــترک و احیای ظرفیت های 
مغفول مانده و گشودن دروازه های جدید 
تجارت مورد توجه است.لازم به ذکر است، 
دوم(،  ناندیشــوار)دبیر  کیشور  دشدیکپال 
راویندر سینگ)رایزن اقتصادی و بازرگانی( 
و آبیشیک سیملای)وابسته نیروی دریایی( 
سفارت هندوستان و همچنین شعبان رییس 
نمایندگی وزارت امور خارجه در اســتان 
هرمزگان ســفیر هندوســتان را همراهی 

می کردند.

پشت پرده سیاست 

ورود دادستان کل به ماجرای اهانت به مرجعیت   
در حالــی که رجانیوز در نامه ای عذرخواهی نه چنــدان صریح از آیت ا... صافی 
داشته دادستان کل کشور دستور رسیدگی به موضوع اهانت به مرجعیت را صادر کرد 
سایت خبری رجانیوز به آیت ا... صافی گلپایگانی نامه نوشته و به نحوی عذرخواهی 
کرده است. تاکید کرده که » ما همواره از بزرگان دین آموخته ایم که جز به حق سر 
خم نکنیم و در اصول اعتقادی جز به راه دلیل و اســتدلال نرویم. « بعد از جریان 
تحریف گفته و خدا را شاهد آورده که چقدر در نگارش نامه دقت کرده اند تا »مبادا 
طرح پرسشــی هر چند انتقادی، خدشه ای به حریم حیاتی مرجعیت وارد نسازد«. 
به نوشــته فردا نیوز،نویسندگان نامه انتقادات علما، سیاسیون و چهره های برجسته 
داخلی را نادیده گرفته، از خوراک دادن به رسانه های بیگانه گفته و آن را هم گردن 
جریان تحریف انداخته اند. در نهایت آورده اند: »طی روز جمعه تلاش های فراوانی 
شد تا اســتادان بنام حوزه علمیه و حتی برخی از مراجع عظام در این ماجرا وارد 
شوند و خوراک چند روزه برای رسانه های دشمن فراهم شود. جریان بدخواه انقلاب 
اسلامی، میزان زیادی از پیام ها را برای تحریک استادان حوزه و موضع گیری آنان 
در روز شــنبه تدارک دیده است...با توجه به شرایط خطیر کشور و به جهت حفظ 
ثبات روحی و آرامش روانی افکار عمومی، فرزندان معنوی شما در این رسانه ضمن 
ابراز ارادت خالصانه خود به محضر شــما که حقا مصداق بارز مرجعیت انقلابی و 
زمان شناس هستید، در همین ســحرگاه روز شنبه نقطه پایانی بر این گفت وگوها 
قرار می دهیم و همه موافقان و مخالفان را به حفظ انسجام ملی برای عبور از توطئه 
بدخواهــان توصیه می کنیم. دوام عمر با عزت حضــرت عالی را از خداوند متعال 
خواســتاریم.«جملاتی که  از نگاه برخی کاربران به نظر می رسد  بیش از دلجویی 
شــبیه توصیه ای  برای پایان دادن به ماجرا باشد! این عذرخواهی نه چندان صریح 
اما در پی آن است که آیت ا... صافی  گلپایگانی در دیدار با محمدباقر قالیباف رئیس 
مجلس گفت: »گرانی برای مردم طاقت فرسا شده و این که با بسیاری از کشورها قهر 
باشیم، به ضرر مردم است.« این سخن او اما برای برخی خوشایند نبود و رجانیوز 
در مطلبی علیه صافی گلپایگانی او را صاحب تحلیل ســراپا غلط و مقلد نیروهای 
سکولار خطاب کرد. از این جا بود که واکنش ها شروع شد. همزمان،حجت الاسلام 
والمسلمین محمدجعفر منتظری دادستان کل کشور و رئیس دادگاه ویژه روحانیت در 
واکنش به حاشیه های ایجاد شده در فضای مجازی درباره بیانات آیت ا... العظمی 
صافی گلپایگانی مرجع عالی قدر شیعه، ضمن اظهار تأسف از این که اشخاصی به 
خودشان اجازه می دهند که حریم مرجعیت شیعه را به بهانه هایی مورد هتک حرمت 
قــرار دهند، اظهار کرد: باید حوزه نقد یک مطلب را کاملًا از حوزه اهانت و هتک 
حرمت جدا کرد.وی از صدور دســتور به دادســرای ویژه روحانیت برای پیگیری 
موضوع خبر داد و افزود: از آن جایی که شــخص منتشر کننده این مطلب، طلبه و 
مرتبط با حوزه علمیه است، رسیدگی به موضوع، در حوزه صلاحیت دادسرا و دادگاه 
ویژه روحانیت اســت که به آن مرجع ابلاغ شده که ماجرا را در دستور رسیدگی و 
پیگیری قرار دهد. دادســتان کل کشور تصریح کرد: همچنین طبق ماده ۲7 قانون 
مطبوعات، رســیدگی به اتهامات شبکه های خبری که موضوع اهانت به مرجعیت 
را منتشر و بازنشر کرده اند، در صلاحیت هیئت نظارت بر مطبوعات است که همین 
امروز دستور داده شد که موضوع در هیئت نظارت بررسی، پیگیری و رسیدگی شود 

و طبق قانون با افراد خاطی برخورد خواهد شد. 

تکرار ایده »اروپای دوم« در دیپلماسی دولت رئیسی؟ 
فارین پالیسی، سیاست اروپایی جدید دولت سیزدهم که آن را استراتژی »اروپای 
دوم« نامید ، بررسی کرد و نوشت: روزنامه خراسان این ایده را برای اولین بار در 

سال ۱393 مطرح کرده بود 
هفته گذشــته علی باقری، معاون وزیر امور خارجه ایــران برای رایزنی جهت از 
ســرگیری مذاکرات احیای برجام در وین راهی بروکسل شد. او که به قصد دیدار 
با مقامات اروپایی عازم این ســفر شــده بود، به رغم تمایل بــه دیدار با مقامات 
تروئیکای اروپایی عضو برجام، تنها با انریکه مورا، قائم مقام مسئول روابط خارجی 
اتحادیه اروپا، به رایزنی پرداخت. با این حال در این ســفر او با مقامات دســتگاه 
دیپلماســی بلژیک نیز نشســت هایی را برگزار و به تبادل نظر با آن ها پرداخت. 
از نــگاه برخی تحلیلگران دیدار او با مقامات بلژیکی می تواند نشــانه ای بر تغییر 
رویکرد در دستگاه سیاســت خارجی جمهوری اسلامی باشد. به نوشته اکوایران،  
محمود جوادی، پژوهشگر حوزه روابط بین الملل در دانشگاه اروپایی فلورانس، با 
انتشــار یادداشتی با عنوان »استراتژی جدید و نوظهور »اروپای دوم« ایران ممکن 
است ناکام بماند« در نشریه فارین پالیسی، سیاست اروپایی جدید دولت که آن را 
استراتژی »اروپای دوم« نامیده است  بررسی کرد و در بخش هایی از این یادداشت 
نوشــت: به نظر می رسد که دولت رئیسی، با این تصور که سیاست اروپایی دولت 
روحانی شکست خورده، در حال حرکت به سوی رویکردی متفاوت هستند. دولت 
جدید ایران با ســوءظن عمیقی به سه قدرت اروپایی آلمان، فرانسه و بریتانیا نگاه 
می کند و تصمیم گرفته این ایده را دنبال کند که »اروپا فقط تروئیکا نیســت«؛ که 
اشاره به سیاســتی دارد که به عنوان »اروپای دوم« شناخته می شود. این سیاست 
اولیــن بار در بحبوحه مذاکرات هســته ای در اردیبهشــت ۱393 در کتابی ۲۵8 
صفحه ای توســط گروهی از اندیشمندان نزدیک به اردوگاه محافظه کار که نسبت 
به آینده مذاکرات هســته ای بدبین بودند، بیان شد.}اشاره نویسنده به شماره اول 
نشــریه خراسان دیپلماتیک است {نویسنده می افزاید :  این متن شکنندگی توافق 
احتمالی بین ایران و قدرت های بزرگ را پیش فرض می گرفت و از این رو از دولت 
روحانی می خواست که پلن B را برای سیاست آینده ایران در قبال اروپا ارائه کند. 
این پلن B، »سیاســت اروپای دوم« نام داشــت  . این طرح بیش از این که یک 
برنامه اقدام مشــخصی را ارائه کند، مشتمل بر مجموعه ای از پیشنهادها بود نظیر 
حساب باز کردن روی وضعیت »تجزیه شده« اتحادیه اروپا و اختلافات داخلی بر 
سر سیاست اروپا در قبال ایران برای ایجاد روابط اقتصادی و سیاسی با کشورهای 
کلیدی اروپایی خارج از تروئیکای فوق الذکر – یعنی ایتالیا، اتریش، نروژ، اسپانیا، 
سوئد، سوئیس و بلژیک – که به زعم نویسندگان و معماران این سیاست، می توانند 
با منافع ایران همســو باشند.نویســنده مقاله فارین پالیسی می افزاید: ایده اروپای 
دوم در صفحات روزنامه خراســان که سردبیر وقت آن محمدسعید احدیان اکنون 
دستیار سیاسی محمدباقر قالیباف، رئیس مجلس شورای اسلامی است، وارد فضای 
عمومی شــد. نویسنده با اشاره به حضور یک ساله امیرعبداللهیان در سمت مشاور 
امــور بین الملل قالیباف در مجلس می افزاید : این فرصت باعث شــد تا این ایده 
را بــا وزیر امور خارجه فعلی مطرح کنند و از آن جایی که تیم سیاســت خارجی 
روحانی در آن زمان مشغول تمرکز بر رکن سوم سیاست ایران در اروپا بود، حامیان 
رویکرد اروپای دوم از این فرصت استفاده کردند و دستور کار خود را پیش بردند.

خراســان ایده ای را که برای اولین بار در سال ۱393 مطرح شده بود، بار دیگر 
طی یک ســرمقاله مفصل ارائه کرد و از دولت روحانی خواســت در بحبوحه 
همه گیری کووید-۱9 در اروپا و ایران، به برخی از کشــورهای کلیدی اروپایی 
نزدیک شــود. این مقاله به نقل از خبرگزاری پان عربی درباره چگونگی کمک 
روسیه به کشورهای اروپایی که به شدت تحت تاثیر این همه گیری قرار گرفته 
بودند، از آن به عنوان راهی برای گســترش نفوذ در ایــن مناطق یاد کرد. این 
سرمقاله پیشنهاد می کرد ظریف نیز باید به همین ترتیب از بحران کووید-۱9 در 
کشورهای اروپایی مانند اسپانیا، ایتالیا، هلند، بلژیک و غیره که »اروپای دوم« 
نامیده می شــوند، برای ابراز همدردی و ارائه حمایت های پزشکی مورد نیاز با 
هدف بهره مندی از مزایای روابط بهتر با برخی کشــورهای اروپایی در آینده،  
بهره ببرد... فارین پالیســی البته چشم انداز موفقیت این ایده در شرایط فعلی را 
چندان امیدوار کننده نمی داند و می افزاید : اگرچه دیدگاه های اختلاف نظر در 
میان کشورهای اروپایی ممکن است به حدی از تجارت و مبادله با ایران  منجر 

شود، اما نشانه ای مبنی بر موفقیت آن و تحقق ایده اروپای دوم وجود ندارد.
تازه های مطبوعات

شــرق- این روزنامه با اشــاره به توهین ســایت رجا نیوز به آیت ا... صافی 
گلپایگانی نوشت: نگاه اصولگرایان تندرو به مرجعیت، حمایت بی چون وچرای 
آیــات عظام و روحانیون از مواضع مقبــول تندروها به دور از هرگونه انتقاد از 
سیاســت های غلط است و از این رو کمترین نقد به وضع موجود سبب حمله تند 

این دسته از افراد به مرجعیت شده است. 
 اعتمــاد- عادلی رئیس اســبق بانک مرکزی در گفت و گو بــا این روزنامه به 
بررســی حکم قضایی علیه ولی ا... ســیف و معــاون او پرداخت و گفت: اولا 
مدیری برجســته با بیش از ۴۵ سال سابقه خدمت موفق و پاک دستی که همه به 
آن اذعان دارند  مورد چنین مجازاتی قرار گرفته اســت. ثانیا اثر بسیار منفی در 
سطح جامعه می گذارد  و این بر انتظارات تورمی مردم و تورم اثر منفی دارد، به 
علاوه خیلی از مدیران دیگر جرئت تصمیم گیری نخواهند داشــت. ولی از همه 
مهم تر اثر منفی بین المللی است که ســال ها بر اعتبار سیستم بانکی و اقتصادی 

کشورمان خواهد گذاشت.
 کیهان- این روزنامه در واکنش به اظهارات اخیر آتیلا پســیانی بازیگر سینما و 
تلویزیون که گفته بود تلویزیون نگاه نمی کند؛ نوشت:  پرسش این است چگونه 
یک بازیگر نه چندان مطرح و محبوب، تلویزیون را قبول ندارد اما یکســره در 
ســریال های مختلف تلویزیونی بازی می کند و همزمان هم مدعی نگاه نکردن 
تلویزیون می شود؟ آیا این بی صداقتی و ادعای عجیب؛ توهین به شعور مخاطبان 

و مردم و نیز صدا و سیما نیست؟
 آفتاب یزد- فرجی راد استاد ژئوپلیتیک دانشگاه در گفت وگو با این روزنامه  با 
اشــاره به نقش روسیه در مذاکرات برجامی گفت: روس ها دو مسئله دارند یک 
این که به هیچ وجه نمی خواهند غنی سازی )کشورمان( افزایش یابد ... دوم این 
که اظهار نظر آقای اولیانوف درباره هر چیز کوچکی به این معنی است که روسیه 

می خواهد در مذاکرات محور باشد یعنی دیگر نمی خواهد در حاشیه باشد.

میراث فرهنگی،  مدیرکل   // خبر  گروه 
گردشــگری و صنایع دستی هرمزگان 
گفت: »20 اثر از اســتان به ششمین 
دوره داوری نشــان ملــی مرغوبیت 

صنایع دستی راه یافتند.« 
به گزارش خبرنگار دریا ؛  سهراب بناوند 
بابیان این مطلب گفت: »آئین داوری استانی 
نشــان ملی مرغوبیت صنایع دســتی )مهر 

اصالت( با 9۵ اثر در ۱3 رشته صنایع دستی 
شــامل رشــته های رودوزی های سنتی، 
حصیربافی، گلیم بافی، نقاشی روی پارچه 

و ... برگزار شد.«
مدیــرکل میراث فرهنگی، گردشــگری و 
صنایع دستی هرمزگان با اشاره به اینکه از 
میان آثار داوری شــده، ۲۰ اثر از اســتان 
هرمزگان به مرحله کشوری راه پیدا کردند، 

افزود: »آثار فرخنده بادروج )۲ اثر(، غنیمه 
آژینه )۲ اثــر(، نوید نجــار قویدل، مبینا 
بادروج، فاطمه کولغانی پور، فائقه عسکری، 
طلعت کریمی، زهرا رئیسی شمیلی، پرستو 
فاطمه  محمدی آلاشــتی، مهدی خاندل، 
مصطفــوی، علی صادقی بهمنی، گلشــاه 
نیکنام، بی بی بوســیک، فاطمه کوه شکن، 
فاطمه شروج،  لیلا نصوری و کارگاه بادگیر 

لافت به ششــمین دوره داوری نشان ملی 
مرغوبیت صنایع دستی راه یافتند.«

او افزود: »استفاده از مواد مصرفی مرغوب 
در تولیــد، حفظ حقوق مالکیت معنوی در 
طراحی و تولیــد، توجه به کیفیت مطلوب 
اثــر در فرآیند تولیــد و محصول نهایی و 
همچنین رعایت طراحی مناسب و اصولی از 
مهم ترین معیارهای ارزیابی آثار در ششمین 

دوره داوری مُهــر اصالــت محصــولات 
صنایع دستی بوده است.« 

بناوند تأکید کرد: »نشــان ملی مرغوبیت 
صنایع دســتی یکی از عناوین بااهمیت در 
سنجش کیفیت آثار هنرمندان صنایع دستی 
به شمار می رود که با امضای عالی ترین مقام 
مسئول صنایع دستی کشور به هنرمندان اعطا 

می شود.«

 

سفیر هند در بازدید از بزرگترین بندر ایران مطرح کرد

پیشنهاد خواهرخواندگی بنادر رجایی و چابهار با بمبئی

گروه خبــر  // معاون هماهنگــی امور عمرانی 
استانداری هرمزگان گفت: در راستای اجرای بند 
)د( تبصره ۱2 قانون بودجه سال ۱۴00، اموال مازاد 

دستگاه های اجرایی هرمزگان به فروش می رسد.
رضا مدرس در جلســه کارگروه اســتانی فروش یا 
مولدســازی اموال مازاد دســتگاه های اجرایی استان 
هرمزگان، اظهار داشت: فرآیند مشخصی برای شناسایی 
اموال مازاد دستگاه های اجرایی استان وجود دارد و بر 
این اساس تمامی این اموال شناسایی و احصا می شود.

وی اظهار داشت: دستگاه های اجرایی با فروش اموال 
بلااســتفاده و مازاد خود می تواننــد بخش بزرگی از 

مشکلات خود در زمینه تأمین اعتبارات را رفع کنند.
معاون هماهنگی امور عمرانی اســتانداری هرمزگان 
افزود: فروش اموال مازاد دستگاه های اجرایی در استان، 
در راستای اجرای بند )د( تبصره ۱۲ قانون بودجه سال 
۱۴۰۰ مورد تاکید استانداری هرمزگان است و درآمد 
حاصــل از فروش این اموال بایــد صرف بودجه های 

عمرانی و جاری همان دستگاه ها شود.
مدرس تصریح کرد: طبق بخشنامه اجرایی تامین منابع 
مالی دولــت از طریق فروش امــوال و املاک مازاد، 
دستگاه های اجرایی یک ماه مهلت دارند فهرست این 
اموال را در اختیار وزارت امور اقتصادی و دارایی قرار 

دهند و اگر دستگاهی همکاری نکرد به ستاد هماهنگی 
اقتصادی دولت معرفی می شود.

جلسه کارگروه استانی فروش یا مولدسازی اموال مازاد 
دستگاه های اجرایی استان هرمزگان به ریاست معاون 
هماهنگی امور عمرانی استانداری هرمزگان و با حضور 
مدیرکل امور اقتصادی و دارایی استان، رئیس سازمان 
مدیریت و برنامه ریزی اســتان و تعــدادی از مدیران 
دســتگاه های اجرایی به منظور تعییــن تکلیف اموال 

غیرمنقول مازاد دستگاه های اجرایی استان برگزار شد.
به گزارش  مهر، شــایان ذکر است، در این جلسه در 
خصوص انجام مراحل قانونــی اخذ مجوز فروش و 

مولد ســازی ۱۲ فقره اموال غیرمنقول متعلق به اداره 
کل آموزش و پرورش، سازمان جهاد کشاورزی، اداره 
کل شــیلات، اداره کل بهزیستی، پارک علم و فناوری 
و دانشگاه علوم پزشکی استان هرمزگان تصمیم گیری 

شد.

معاون عمرانی استانداری هرمزگان:

اموال مازاد دستگاه های اجرایی هرمزگان به فروش می رسد

گروه خبر//معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی 
استانداری هرمزگان گفت:  تاکنون ۱2 بیمار مبتلا 

به آنفلوآنزا در هرمزگان شناسایی شده است. 
علی رئوفی در نشست ملی و استانی ستاد کرونا 

با بیان اینکه این شــمار از ابتــدای فصل پاییز 
تاکنــون به این بیماری مبتلا شــده اند، تصریح 
کرد: با توجه به همسایگی هرمزگان با استان های 
کرمان و فارس که با روند افزایشــی گسترش 

کرونا روبه رو هستند، استفاده از ماسک و رعایت 
شیوه نامه های بهداشتی ضروری است.وی اضافه 
کرد: اکنون پنج شهرستان استان در وضعیت آبی 
شیوع کرونا، بستک نارنجی و بقیه شهرستان ها 

در وضعیت زرد کرونا قرار دارند.به گزارش ایسنا 
؛ معاون سیاســی، امنیتی و اجتماعی استانداری 
هرمزگان عنوان کرد: تنها راه جلوگیری نسبی از 

شیوع کرونا تزریق واکسیناسیون است.

شناسایی ۱2 بیمار 
مبتلا به آنفلوآنزا
 در هرمزگان

راهیابی2۰ اثر از هرمزگان به ششمین دوره داوری نشان ملی مرغوبیت صنایع دستی
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چنین گفت رستم به سهراب...

چنین گفت رســتم به سهـــراب یل

که من آبـــرو دارم انــــــدر محـــل

مکن تیز و نازک، دو ابـروی خود

دگر سیخ سیـخی مکن؛ مـوی خود 

شدی در شب امتــــــحان گرمِ چت

بروگــمشو ای خــاک بر آن سـرت

اس ام اس فرستادنت بس نبــــــــود

که ایمـیل و چت هم به ما رو نمـود

رهـا کن تو این دختِ افراسیــــــاب

که مامش ترا می نمــــاید کبــــــاب

اگر سر به سر تن به کشتن دهیـــم

دریغـــا پسر، دستِ دشــمن دهیـــم

چو شوهر در این مملکت کیمــیاست

ز تورانیان زن گرفتـــــن خطـــاست

خودت را مکن ضــــایع از بهــر او

به دَرست بـــپرداز و دانش بجـــــو

دراین هشت ترم، ای یلِ با کـلاس

فقـط هشت واحد نمـودی تو پاس

ُـدی توکز درس و دانش، گریزان ب

چرا رشــته ات را پزشـکی زدی

من ازگـــــــــور بابام، پول آورم

که هــر ترم، شهـریه ات را دهـم

من از پهلــــــوانانِ پیــشم پـــسر

ندارم بجــز گرز و تیـــغ و ســپر

چو امروزیان، وضع من توپ نیست

بوُد دخل من هفـده و خرج بیست

به قبـض موبایلت نگـه کرده ای 

پــدر جــــد من را در آورده ای

مسافر برم، بنـده با رخش خویش

تو پول مرا می دهی پای دیـــش

مقصّر در این راه، تهمیــنه بود

که دور از من اینگونه لوست نمود

چنیـن گفت سهـراب، ایـــول پـدر

بوَُد گفـــته هایت چو شهـد و شکر

ولـی درس و مشق مرا بی خیـال

مزن بر دل و جان من ضــد حال

اگر گرمِ چت یا اس ام اس شویــم

ازآن به که یک وقت دپرس شــویم

 خبرآنلاین 

***

"طنز تلخ"

مدرک بیکاری

چشم ها را باید شست

جور دیگر باید دید

باید از آدم دانا ترسید

بایداز قیمت دانش ترسید

وبه آن ها فهماند که من دراینجا فهم را فهمیدم

من به گور پدر علم و هنر خندیدم

کار ما شاید این است

که مدرک در دست

فرم بیکاری هر شرکت بی پیکر را پر کنیم

 امیر سیار

طنز

کاریکاتور

کاریکاتور

مخاطبان و هم استانی های گرامی 
تصمیم داریم مطالب طنز و کاریکاتور شما را در روزنامه منتشر نماییم 

علاقمندان می توانند آثار خود را به شماره ذیل سروش یا واتساپ نمایند.
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مهران سلطانی نژاد سرویس استان ها 
//رئیس اداره نظــارت بر امور حیات 
وحش اداره کل حفاظت محیط زیست 
بیمه  اینکه  به  با اشاره  استان بوشهر 
نامه پلنگ، تعــارض بین این حیوان 
به حداقل  را  دامداران  و  ارزشــمند 
شرایط  متأسفانه  گفت:  می رســاند، 
طوری پیش نرفت کــه این بیمه به 
اکنون  و  اجرا شــود  صورت مستمر 
یکی از مشــکلات جدی در خصوص 
ایرانی در استان بوشهر حذف  پلنگ 

بیمه است... 
به گزارش خبرنــگار دریا ؛ پلنگ ایرانی 
بزرگ ترین زیرگونه پلنگ و بومی غرب 
آسیا اســت و در فهرســت جانوران در 
"آی یوســی ان"  انقراض  معرض خطــر 
قرار دارد. طبق برآوردی در ســال ۲۰۰۵ 
کمتر از ۱3۰۰ پلنگ در گستره ای قفقاز، 
ترکمنســتان، جنوب روســیه، پاکستان، 

افغانستان و ایران زیست می کنند. 
حداقــل ۶۰ تا 7۰ درصــد این جمعیت 
در داخل مرزهای ایران به ســر می برند. 
بــه این ترتیب ایران مهم ترین زیســتگاه 
پلنگ ایرانی در غرب آســیا به شــمار 
می رود.مناطق کوهستانی استان بوشهر از 
زیســتگاه    های بکر پلنگ ایرنی است که 
برای حفاظت از آن ها برنامه های متنوعی 
تدوین شده اســت،چرا که ایــن گونه در 
زنجیره غذایی طبیعت و تعادل اکولوژیک 

نقش قابل توجهی ایفا می  کند.
در ســال های اخیر خبرهای مختلفی از 
انقــراض پلنگ به گــوش می خورد اما 
مشــاهدات مردمی و دوربین های تله ای 
محیط بانان و طبیعت دوستان نشان می دهد 
نســل "پلنگ ایرانی" در استان بوشهر در 

حال ازدیاد است.
رئیس اداره نظارت بر امور حیات وحش 
اداره کل حفاظت محیط زیســت استان 
بوشهر اظهار کرد: استان بوشهر به واسطه 
شــرایط خاص اقلیمی و موقعیت مناسب 

جغرافیایی زیســتگاه  پرندگان و جانوران 
مختلفی ست. قرارگیری در کنار ساحل و 
داشتن کوهستان سبب شده تا 3۲8 گونه 
پرنده آبزی و کنارآبزی، ۴۵ گونه خزنده و 
۴۵ گونه پستاندار به صورت مستند در این 

استان شناسایی و ثبت شوند.
خسرو درویشــی با اشاره به اینکه پلنگ 
ایرانی در مناطق کوهستانی زیست می کند، 
اضافه کرد: اگر چه در اســتان بوشــهر 
مناطق کوهستانی به دلیلی ساحلی بودن 
محدود است اما خوشــبختانه در همین 
محدود مناطق هم شــاهد جمعیت خوبی 
از پلنگ ایرانی هستیم.وی آخرین پایش 
پلنگ ایرانی را مربوط به کمتر از یک ماه 
پیش دانســت و بیان کرد: در این پایش 
دوربین های تله ای در شهرستان های دشتی 
و دشتســتان پلنگ ایرانی شکار کردند.

رئیس اداره نظارت بر امور حیات وحش 
اداره کل حفاظت محیط زیســت استان 
بوشــهر با اشاره به شناســنامه دار نشدن 
پلنگ ایرانی در بوشــهر، تصریح کرد: با 
توجه به پراکندگی گونه ها و نبود مطالعه 
جامــع در خصوص پلنگ ایرانی تا کنون 
این حیوان در استان بوشهر شناسنامه دار 
نشــده و این امر نیازمند طرحی مدون با 
مطالعه کامــل و به کارگیری دوربین های 
تله ای بیشــتر در مناطق زیستگاهی این 

جاندار است.درویشــی با اشاره به اینکه 
تغییرات اقلیمی و خشکســالی بر حیات 
 وحش و زیســتگاه های آن¬ ها اثر مهمی 
دارد و در نابودی و انقراض آن  ها بســیار 
اثرگذار است، افزود: کاهش بارش سالیانه 
سبب می شود که پلنگ ایرانی برای تغذیه 
مجبور شود از ارتفاعات به مناطق پایین تر 
و هم سطح با مناطق زیستگاه انسانی بیاید 
و همین موضوع می تواند تهدیدی برای این 

جاندار باشد.
وی تأکید کرد که البتــه تا کنون گزارش 
جامعه ای در این خصوص در سطح کشور 
و استان بوشــهر انجام نشده است.رئیس 
اداره نظارت بــر امور حیات وحش اداره 
کل حفاظت محیط زیســت استان بوشهر 
با بیان اینکه برنامه پایش پلنگ ایرانی با 
هدف شناسایی گونه و زیستگاه   های چند 
سالی اســت که در این استان آغاز شده 
اســت، گفت: پایش ها به صورت منظم 
و مشــخص به همت نیروهــای اجرای، 
کارشناسان، استفاده از ظرفیت سمن ها و 
دوستداران محیط زیست در استان بوشهر 
انجام می شود.درویشــی با بیان اینکه در 
سال ۱39۵ برنامه "بیمه پلنگ" برای اولین 
بار در کشــور به همت مسئولان سازمان 
حفاظت محیط زیست و "شرکت بیمه ما" 
انجام شــد، ادامه داد: این بیمه به دامداران 

بوشهری که در جریان حمله پلنگ دچار 
خسارت شده بودند به پاس رفتار صحیح 
و نگرش انسانی آن ها تقدیر و خسارات 
وارده به آن ها پرداخت می کرد.وی با اشاره 
به اینکه بیمه نامه پلنگ، تعارض بین این 
حیوان ارزشــمند و دامداران را به حداقل 
می رساند، یادآور شــد: متأسفانه شرایط 
طوری پیش نرفت که این بیمه به صورت 
مستمر اجرا شود و اکنون یکی از مشکلات 
جدی در خصوص پلنگ ایرانی در استان 
بوشهر حذف بیمه است.رئیس اداره نظارت 
بر امور حیــات وحش اداره کل حفاظت 
محیط زیست اســتان بوشهر خاطرنشان 
کرد: به دنبال ازســرگیری این بیمه برای 
کمک به حفظ و بقای این جاندار با ارزش 
هستیم.درویشی با بیان اینکه تلفات جانی 
پلنگ ایرانی در اســتان بوشهر در حداقل 
اســت، عنوان کرد: آخریــن تلفات این 
جاندار در استان مربوط به ۱۵ سال پیش 
است و تاکنون مورد خاصی از شکارچی 
پلنگ گزارش نشده است. برای حفاظت از 
پلنگ ایرانی دبیرخانه حفاظت از این گونه 
در سال 98 در شهرستان دشتستان آغاز 
به کار کرد کــه در قالب آن آموزش  های 
متنوعی برای مناطق میزبان پلنگ ایرانی 
تدارک و اجرایی شد.وی اظهار کرد:  لزوم 
حمایت از گونه های شاخص زیستی استان 
بوشــهر بیش از پیش احساس می شود و 
پلنگ به عنوان گونه ای مهم و شاخص در 
استان  برنامه های حفاظتی محیط زیست 
قرار دارد و شهرستان دشتستان به واسطه 
وجود زیستگاه های مهم این گونه به عنوان 

مرکز دبیرخانه استانی برگزیده شده است.
رئیــس اداره نظــارت بر امــور حیات 
وحش اداره کل حفاظت محیط زیســت 
استان بوشــهر تصریح کرد: با راه اندازی 
این دبیرخانه اســتانی در راستای جلب 
مشارکت و حمایت مردم برای حفاظت از 
این گونه در معرض انقراض اقدام های لازم 

انجام می شود.

 آرزو توکلی ســرویس اســتان ها // 
اینکه تعداد  به  با اشاره  استاندار کرمان 

اردوگاه های نگهداری معتادین متجاهر 
با کاهش جرایم ارتباط مســتقیم دارد، 
تصریــح کرد: بخش عمده ســرقت ها 

مربوط به معتادین متجاهر است. 
به گزارش خبرنگار دریــا ؛ علی زینی وند 
در جلســه بررســی رفع موانع و مشکلات 
آموزی)کبوترخان(  حرفه  اردوگاه  راه اندازی 

کرمان گفت: هر چقدر اینگونه مراکز ایجاد و 
برای نگهداری معتادین متجاهر استفاده شود، 
جرایم کاهش پیدا می کند.وی با اشاره به اینکه 
تعداد اردوگاه های نگهداری معتادین متجاهر 
با کاهش جرایم ارتباط مستقیم دارد، تصریح 
کرد: بخش عمده سرقت ها مربوط به معتادین 
متجاهر است.استاندار کرمان با بیان اینکه آب، 

برق و گاز ایــن اردوگاه باید در ابتدا تعیین 
تکلیف شود، عنوان کرد: هیچ اولویتی مهمتر 
از راه اندازی اردوگاه حرفه آموزی کبوترخان 
وجود ندارد و ســپس باید درباره اینکه چه 
رشــته هایی باید در آن آموزش داده شود، 

تصمیم گیری شود.
وی تاکیــد کرد: باید حرفه آمــوزی در این 

اردوگاه براســاس نیاز بازار باشد.زینی وند 
خطاب به مسئولین مربوطه گفت: راهکارهای 
عملیاتی برای راه اندازی اردوگاه کبوترخان 
ارائه دهیــد تا تصمیمات اصولــی برای راه 
اندازی آن اتخاذ شــود. وی بر لزوم تکمیل 
زیرساخت های اردوگاه کبوترخان تاکید کرد 
و افزود: شــرکت های آب، برق و گاز ظرف 

هفته جاری برآورد دقیق با حداکثر تخفیفات 
و اقساط ارائه دهند تا بتوانیم با شرکت های 
بزرگ استان برای تامین هزینه های آن رایزنی 
کنیم و بخشی از اعتبارات را از دبیر هماهنگی 
مبارزه با مواد مخدر کشور می گیریم.سردار 
"عبدالرضا ناظــری" فرمانده نیروی انتظامی 
استان کرمان نیز در این جلسه گفت: نگهداری 
معتادین متجاهر در کاهش ســایر جرایم از 

جمله سرقت ها اثر گذار است.
وی تاکیــد کــرد: یکی از نیاز های اســتان 
تکمیل اردوگاه حرفه آموزی کبوترخان برای 

نگهداری معتادین متجاهر است.

 آرزو توکلی ســرویس استان ها //  فرمانده 
ســپاه ثارالله اســتان کرمان با بیان اینکه 
گمانه زنی هایی برای تغییر نام فرودگاه کرمان 
از "آیت الله هاشمی رفسنجانی" به نام سپهبد 
شهید "حاج قاسم سلیمانی" در فضای مجازی 
مطرح شده است گفت: سپاه پاسداران متولی 
امور حاج قاسم است، اما چنین نظری ندارد. 

به گزارش خبرنگار دریا ، ســردار حسین معروفی 
در آیین تکریم و معارفه شهردار کرمان با بیان اینکه 
حاج قاسم را به عنوان فرزند انقلاب کوچک نکنید 
زیرا شــهید سلیمانی اصلا به دنبال این قبیل مسائل 
نبود افزود: ما درصدد ترویج مکتب حاج قاســم 
برگرفته از آرمان های امام و شهدا در جامعه هستیم 
و در این زمینه نباید به جای فعالیت های اصلی به 
حواشی پرداخت. وی با تاکید بر اینکه باید کارهای 
بزرگی در ادامه مکتب شــهید سلیمانی انجام دهیم 
تصریح کرد: در حوزه گلزار شــهدا نیاز به طرحی 
جامعی داریم که توسط قرارگاه خاتم الانبیا )عج( 
در حال انجام است.فرمانده سپاه ثارالل استان کرمان 
اظهار داشت: کرمان شهری جهانی است و نباید با 
دید عاطفی و احساسی در کارها جلو برویم؛ در این 
خصوص اولویت های شــهردار جدید کرمان برای 
جامعه امیدبخش اســت.وی با بیان اینکه کرمان به 
عنوان پایتخت جهان اسلام باید رسمیت یابد افزود: 
برگزاری آیین ســالگرد شهادت سپهبد شهید حاج 

قاسم ســلیمانی باید درخور این شهید باشد.سردار 
معروفی تصریح کــرد: همانطور که مردم کرمان در 
انتخابات اخیر و نخستین ســالگرد شهادت حاج 
قاسم ســربلند بودند و بیشترین رای را مستضعفان 
این استان در انتخابات اخیر به صندوق ها انداختند، 
باید به آنها توجه کنیم.وی یادآور شد: فعالیت های 
مدیریت شــهری را اولویت بنــدی کنیم و با مردم 
شفاف حرف بزنیم زیرا آنان زمانی که صداقت ما را 
ببینند به ما کمک می کنند؛ ضمن اینکه باید روزی 
این شهر را تحویل دهیم لذا باید ابتدا عدالت را در 
شــهر برقرار کنیم.فرمانده سپاه ثارالل استان کرمان 
بیان داشــت: هرچه بتوانیم و هرجا متعلق به مردم 
باشد در کنار شهرداری هستیم و در هر عرصه ای 
که بتوانیم سنگی از جلو پای مردم برداریم حضور 
داریم.وی گفت: پنجمین دوره شورای اسلامی شهر 
و شهردار پیشــین کرمان  با مردانگی و جوانمردی 
۱8۰ نماد حاج قاسم را در کرمان ایجاد کردند که در 
کشور بی نظیر بود و کرمانی ها در این زمینه با نگاه 
اعتقادی به صحنه آمدند.سعید شعرباف تبریزی در 
این مراسم به صورت رسمی به عنوان شهردار کرمان 
معارفه و از خدمات ســیدمهران عالم زاده شهردار 
پیشین تشکر شد.شعرباف تبریزی ششم شهریورماه 
به عنوان شهردار منتخب دوره ششم شورای کرمان 
برگزیده و حکم وی اوایل مهرماه امســال توسط 

وزارت کشور تایید شد.

استاندار کرمان:

اردوگاه های حرفه آموزی در كاهش جرایم نقش دارند

سپاه برنامه ای برای تغییر نام فرودگاه کرمان ندارد

طرح :  بیتا  هوشنگی

طرح :  بیتا  هوشنگی

شرایط ازدواج

فضای مجازی

حذف بیمه پلنگ  ایرانی در بوشهر؛ جان ابرَ قدرت کوهستان در خطر است

 حسن سیلاوی سرویس استان ها // رئیس 
دانشگاه علوم پزشــکی جندی شاپور اهواز 
از افزایش ابتلا به کرونا در شش شهر استان 

خوزستان خبر داد. 
به گزارش خبرنگار دریا ؛ دکتر فرهاد ابول نژادیان 
در نشســت ستاد اســتانی مدیریت کرونا که در 
استانداری خوزستان برگزار شد، با اشاره به ادامه 
روند کاهشی بســتری و فوت ناشی از کرونا در 
خوزستان، اظهار کرد: با این وجود، موارد ابتلا به 
بیماری در هندیجان، شادگان، آغاجاری، امیدیه، 
باغملک و هویزه افزایشــی شــده است که باید 

مراقبت بیشتری کنند.
 وی افزود: در هفته گذشته بیماری در آغاجاری 
۱۱۱ درصد و در هویزه 33 درصد افزایش یافته 

است.
رئیس دانشــگاه علوم پزشــکی جندی شاپور 
اهواز بیان کرد: در هفته گذشته ۲۰3 بیمار مثبت 
قطعی کرونا در بیمارستان های خوزستان بستری 
شدند و مجموع فوتی های ناشی از ابتلا به کرونا 
نیز ۴۲ نفر بود.وی در خصوص میزان پوشــش 
واکسیناسیون بالای ۱8 سال در حوزه دانشگاه ها 
و دانشــکده های علوم پزشکی خوزستان افزود: 
در حــال حاضر در دانشــکده علوم پزشــکی 
بهبهان پوشــش نوبت اول واکسیناســیون 8۶.7 
درصــد و پوشــش نوبــت دوم ۶۲ درصد، در 
دانشکده علوم پزشکی شوشتر پوشش نوبت اول 
واکسیناسیون 7۶ درصد و نوبت دوم ۴۴ درصد، 
در دانشگاه علوم پزشکی اهواز پوشش نوبت اول 
واکسیناســیون 73 درصد و نوبت دوم ۴۶ درصد 
و در دانشگاه علوم پزشکی دزفول پوشش نوبت 
اول واکسیناســیون 7۲.۲ و نوبت دوم ۴9 درصد 
اســت اما پوشــش نوبت اول واکسیناسیون در 
دانشگاه علوم پزشکی آبادان ۶۱ درصد و نوبت 

دوم 3۲ درصد است که پایین است و حتی به حد 
نصاب استانی نیز نرسیده است.

ابول نژادیان گفت: در حال حاضر میانگین پوشش 
نوبت اول واکسیناسیون در خوزستان 7۲.۱ درصد 
و میانگین پوشش نوبت دوم ۴۵.۶ درصد است؛ 
میانگین کشوری پوشــش نوبت اول 78 درصد 
و نوبت دوم حدود ۴8 درصد اســت.وی افزود: 
پوشش واکسیناسیون جمعیت بالای ۱8 سال در 
ایذه، لالی، رامشیر، اندیکا، هویزه، باوی، شوش، 
حمیدیه، خرمشهر، دشت آزادگان، کرخه، کارون 

و شادگان پایین تر از 7۰ درصد است. 
با این وجود، پوشش واکسیناسیون در شهرهای 
شادگان، کرخه، حمیدیه، اندیکا و دشت آزاداگان 
هنــوز به ۵۰ درصد هم نرســیده اســت.رئیس 
دانشگاه علوم پزشکی جندی شاپور اهواز گفت: 
پوشش واکسیناسیون در آغاجاری، بهبهان، ایذه، 
شرق اهواز و رامهرمز بالای 8۰ درصد است.وی 
بیان کرد: پوشــش واکسیناسیون در کل جمعیت 
خوزســتان ۵3 درصد و بالای ۱۲ ســال 7۰.7 

درصد است. 
همچنین پوشش واکسیناسیون در مناطق شهری 
7۲ درصــد و در روســتایی ۵۶ درصد اســت.

ابول نژادیان افزود: پیشرفت روند واکسیناسیون در 
خوزستان در هفته گذشته به طور متوسط 3 درصد 
بوده اســت.وی تصریح کرد: در هفته گذشته با 
وجود اینکه قرار بود مدارس یک روز برای انجام 
واکسیناســیون دانش آموزان تعطیل شوند، برخی 
شهرها از این فرصت اســتفاده نکردند. متوسط 
واکسیناســیون دانش آموزان استان خوزستان در 

یک هفته گذشته ۵.8 درصد بوده است.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی جندی شاپور اهواز 
گفت: ۶97 تیم سیار واکسیناسیون در خوزستان 
فعال هســتند که تاکنون 3۰ هزار دوز واکسن به 

هم اســتانی ها تزریق کرده اند؛  عملکرد این تیم ها 
نیز نسبت به هفته های قبل کاهش واضحی داشته 
اســت. وی بیان کرد: 9۰ درصد جمعیت بالای 
۵۰ سال خوزســتان حداقل یک دوز واکسن را 
دریافت کرده اند اما مشکل واکسیناسیون در گروه 
افراد زیر  ۵۰ ســال است.ابول نژادیان با اشاره به 
نقاط آسیب شــهرهای مختلف در واکسیناسیون، 
گفت: پوشش واکسیناسیون در مدارس، روستاها 
و مناطق مختلف هر شــهر مشخص شده است و 

باید در این نقاط بیشتر کار شود.
وی افزود: مدارســی داریم که هیچ کدام از دانش 
آموزان شان واکســن دریافت نکرده اند یا از 9۵ 
دانش آموز مدرســه تنها یک دانش آموز واکسن 
دریافت کرده اســت که این مساله نشان از عدم 

ورود مدارس در این زمینه است.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی جندی شاپور اهواز 
گفت: به طــور مثال اداره آمــوزش و پرورش 
شهرســتان کارون یک هزار و 938 نیرو دارد که 
یک هزار و ۵7۱ نفر از این تعداد، واکسن دریافت 
کرده اند بنابراین 3۶7 نفر از معلمان کارون واکسن 
دریافت نکرده اند. زمانی که این معلمان واســکن 
تزریق نمی کنند نباید انتظار داشــته باشــیم که 

دانش آموزان را به تزریق واکسن ترغیب کنند.
وی با اشــاره به برخی اقدامات کــه باید برای 
افزایش پوشش واکسیناســیون انجام شود، بیان 
کرد: باید با بسیج کلیه دستگاه ها و تعیین محدوده 
زمانی از شــنبه تا جمعه، پوشش واکسیناسیون 

جمعیت بالای ۱۲ سال به 8۰ درصد برسد.
ابول نژادیــان گفت: لکه گیری خانــه به خانه در 
مناطق شهری و روســتایی با پوشش بالای 8۰ 
درصد و تماس تلفنی و مشــاوره تلفنی مراقبین 
سلامت با افرادی که واکســن دریافت نکرده اند 
برخی از اهداف و راهبردها در این زمینه هستند.

اجرای طرح نوسازی ناوگان اتوبوسرانی بوشهر آغاز شد 

رئیس علوم پزشکی اهواز خبر داد

افزایش ابتلا به کرونا در ۶ شهر خوزستان 

 مهران سلطانی نژاد ســرویس استان ها //
شــهردار بندر بوشــهر گفت: اجرای طرح 
بهسازی و نوســازی ناوگان اتوبوسرانی این 

شهر آغاز شد. 
به گزارش  خبرنگار دریا ، حســین حیدری به 
رسانه ها اعلام کرد: هم اکنون ۲۲ دستگاه اتوبوس 
در شهر بوشهر فعال است که در صورت بازگشایی 
دانشگاه ها و مدارس نیاز بوشهر به حدود بیش از 
۴۰ دستگاه اتوبوس خواهد رسید.وی بیان کرد: 
در این زمینه اکنون نوسازی و بهسازی حدود ۲۰ 
دستگاه اتوبوس شهر بوشهر در دست اجرا است.

حیدری ادامه داد: عمر ناوگان تاکسیرانی بوشهر 
نیز بسیار بالا است که در این ارتباط با تمهیدات 

اندیشیده شده زمینه برای پرداخت تسهیلات به 
رانندگان تاکسی ها فراهم خواهد شد.وی عنوان 
کرد: بالا بودن عمر ناوگان تاکســیرانی، استفاده 
شــهروندان از این ناوگان را کاهــش داده که با 
ارتفاع ناوگان زمینه برای استقبال مجدد شهروندان 
از تاکسی های درون شهری فراهم می شود.شهردار 
بوشهر افزود: در ارتباط با فعالیت تاکسی ها یک 
موضوع مهم تجهیز آنها به دستگاه کارتخوان است 
که تاکنون برای شماری از تاکسی ها این مهم محقق 
شده اســت.  حیدری اظهار داشت: در ارتباط با 
سایر تاکسی های فاقد کارتخوان نیز رایزنی لازم 
صورت گرفته و بزودی زمینه برخورداری تمامی 

آنها از دستگاه کارتخوان فراهم می شود.

دهیاری پشته ایسین در نظر دارد پروژه اجرای جدول معابر روستا به میزان تقریبی 22۰۰ متر طول از طریق 
برگزاری مناقصه به پیمانکارن واجد شرایط واگذار نماید.

۱-  موضوع پروژه :تهیه و  اجرای جدول معابر )هرمز بتن( 2- برآورد اولیه : 2/۰۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال 3- مدت 
انجام پروژه : 2 ماه ۴- محل انجام پروژه: معابر روســتای پشــته ایسین 5- نوع و مبلغ تضمین شرکت در 
مناقصه : واریز مبلغ تضمین به شماره حساب ۰۱۰5922۶7۶۰۰2 نزد بانک ملی ایران به نام دهیاری پشته 
ایسین معادل 5 درصد مبلغ برآورد پروژه که رسید آن بایستی ضمیمه پیشنهاد باشد  ۶- محل و زمان دریافت 
اســناد مناقصه : از تاریخ ۱۴۰۰/۰8/۱۰ به مدت 7 روز کاری ، دفتر دهیاری روســتای پشته ایسین تماس 
۰9۱77۶33277 محمدی 7- تاریخ بازگشایی و رسیدگی به پیشنهادها : روز سه شنبه ۱۴۰۰/۰8/۱8 راس 

ساعت ۱2 ظهر در محل ساختمان دهیاری پشته ایسین و در حضور اعضای کمیسیون معاملات خواهد بود.
 - سایر توضیحات : دهیاری در رد یا قبول کلیه پیشنهادها مختار بوده و به پاکت های ناخوانا و مخدوش  ترتیب 
اثر داده نخواهد شد ضمن اینکه برندگان اول،دوم،سوم مناقصه هرگاه حاضر به انعقاد قرارداد نشوند سپرده 
آنها ضبط و وصول خواهد شد همچنین هزینه درج آگهی و  کلیه کسورات قانونی بعهده برنده مناقصه می باشد.

آگهی مناقصه عمومی
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گردشگری

گردشگری

هنرمندان نقش مؤثری 
در هدایت گردشگران دارند 

  سرویس گردشگری // معاون گردشگری گفت: هنرمندان 
عرصه سینما و تلویزیون با معرفی مقاصد جدید نقش مؤثری 
در هدایت مردم در قالب گردشــگران به سوی مقاصد کمتر 
شناخته شــده دارند. علی اصغر شالبافیان در دیدار با کیانوش 
گرامی نائب رئیس و اعضای هیــات مدیره انجمن بازیگران 
سینمای ایران ، ضمن تشکر از اشتیاق و انگیزه پیشکسوتان 
این حوزه به منظور همکاری با حوزه گردشگری گفت: پیوند 
تولیدات ســینما و تلویزیون با صنعت گردشــگری در قالب  
فیلم، سریال و مستند به منظور معرفی ظرفیت های گردشگری 
کشور زمینه ســاز ورود به عرصه گردشــگری فیلم است و 
بسیاری از کشــورهای دنیا از این ابزار در راستای تبلیغات 
و اطلاع رسانی منتفع می شوند.به اعتقاد وی، گردشگری فیلم 
یکی از شــاخه های مهم و رو به رشد صنعت گردشگری در 
جهان به شمار می آید و نیاز است برای ورود به این حوزه با 
همکاری صاحب نظران عرصه هنر، چشم انداز و مسیر اجرایی 
طراحی شــود.معاون گردشــگری وزارت میراث  فرهنگی، 
گردشــگری و صنایع دســتی با بیان اینکه انجمن بازیگران 
سینمای ایران ظرفیت قابل توجهی برای وزارت گردشگری به 
شمار می آید؛ تصریح کرد: اینکه معرفی مکان های شناخته شده 
و یا ناشــناخته توســط هنرمندان این عرصه انجام گیرد؛ در 
جذب مخاطبان تأثیرگذاری بیشتری نسبت به سایر روش های 
اطلاع رسانی و تبلیغات دارد.شالبافیان با اشاره به اینکه توزیع 
ســفر همواره یکی از دغدغه های حوزه گردشگری به شمار 
می آید؛ یادآور شــد: هنرمندان عرصه ســینما و تلویزیون با 
معرفی مقاصــد جدید نقش مؤثری در هدایت مردم در قالب 
گردشگران به ســوی مقاصد کمتر شناخته شده دارند و سبب 
می شــوند تا بار و تجمع سفرها از سوی استان های پرمسافر 
برداشــته شود.وی با بیان اینکه رونق گردشگری می تواند در 
شــهرها و روستاهای مختلف کشور، نشاط و رونق اقتصادی 
ایجاد کند؛ اظهار کرد: وقتی معرفی جاذبه های گردشــگری 
روستاها و شهرهای کشــور  به همراه انعکاس آیین، رسوم، 
سنت و فرهنگ بومی آن منطقه از زبان هنرمندان و بازیگران 
مطرح می شــود؛ تاثیرات گسترده ای در اذهان مخاطبان و در 
ابعاد مختلف ایجاد می شود که حرکت چرخه اقتصادی و نیز 
تحقق مهاجرت معکوس در برخی روســتاها نمونه ای از آن 
جمله اســت.معاون گردشگری تأمین محتوای گردشگری را 
نیز یکی دیگر از زمینه های همکاری گردشگری با عرصه هنر 
مطرح کرد و تأکید کرد: معرفی لوکیشن فیلم ها به عنوان جاذبه 
گردشگری، انعکاس سکانس فیلم ها در اقلام تبلیغاتی با هدف 
معرفی جاذبه ها و همچنین بهره بردن از ظرفیت تصویربرداری 
تولیــدات فرهنگی به منظور محتواســازی بخش تبلیغات و 
بازاریابی گردشگری بخش دیگری از ابعاد همکاری در این 

زمینه به شمار می آید.

طرح: فاطمه هوشنگی

ســرویس گردشــگری // کارشناسان 
کشــورهای  معتقدنــد  گردشــگری 
نشان  برای  اکسپو دبی  شرکت کننده در 
دادن تصویر مثبت از کشورشان به مدت 
۶ ماه تلاش می کنند موضوعی که ایران 
به آن فکر نکرد. با این وجود هنوز ۵ ماه 

فرصت باقی است.
نشست بررسی حضور ایران در اکسپوی دبی 
۲۰۲۱ در فضای مجــازی با حضور فعالان 
برگزار شــد فعالان گردشگری  گردشگری 
در این نشست مجازی به این موضوع اشاره 
داشتند که ایران هنوز نتوانسته درک درستی 
از حضورش در این اکســپو را داشته باشد 
که اگر این طور بود شــاهد به هم ریختگی 
برنامه ریــزی و چالش های متولیان نبودیم. 
همین موضوع و درگیر بودن برگزار کنندگان 
با اتفاقات حاشیه ای باعث شد تا ایران برای 
ارائه تصویری از آینده خود آن طور که شعار 
و مفهوم اکســپو به دنبال آن است، برنامه ای 
نداشته باشــد. در این اکسپو متولیان زیادی 
حضور داشتند که همین چنددستگی موجب 
شده تا با گذشت یک ماه از افتتاح آن، برنامه 
پاویون ایران به درســتی مشــخص نباشد و 
جزو پاویون هایی باشد که تکلیفش با خودش 

روشن نیست و حرفی برای زدن ندارد.
در این نشست از علی اصغر شالبافیان، معاون 
گردشــگری کشور دعوت شــد تا به عنوان 
متولی دولتی پاســخگو باشــد اما حاضر به 
حضور در این نشست مجازی نشد. شرکت 
مجــری برپایی پاویون ایران نیز صلاح را بر 
عدم حضور دانست و حســن زمانی، مدیر 
عامل شرکت سهامی نمایشگاه های تهران و 
مسئول پاویون ایران در وزارت صمت نیز در 
این نشســت حضور پیدا نکرد تا ضعف های 

پاویون ایران را توضیح دهد.
اما کارشناسان و فعالان گردشگری متعددی 
در این نشســت به بیــان دیدگاه های خود 
پرداختند که توجه به نظراتشــان نشــانگر 
ضعف های این حضور و دریافت راهکارهایی 
برای بهتر شــدن ایــن نقش در اکســپوی 
راهنمایان  از  نورآقایی  اســت.آرش   ۲۰۲۱
و پژوهشگران گردشــگری که به تازگی از 
اکسپوی دبی برگشــته است در این نشست 
گفت: این اکســپو جهان کوچکی اســت که 
هر کشوری خلاقیت هایشــان را به نمایش 
می گذارد. ما باید بتوانیم به ۵ ســال بعدی یا 
اکســپوی ده سال دیگر فکر کنیم ولی اساساً 
این طور تربیت نشده ایم که به آینده فکر کنیم.

وی درباره ضعف اطلاع رسانی به مخاطبان 

پاویون ایران صحبت کرد و گفت: قرار است 
چند نفر از راهنمایان گردشــگری به اکسپو 
برونــد تا حداقل در پاویون ایران کســی را 
داشته باشیم که به مخاطب خوشامد بگوید. 
من در کل اکسپو ندیدم کسی سیگار به دست 
باشد اما در ایران سیگار می کشیدند دو خانم 
را دیدم که بــه پاویون ایران آمدند فردی که 
ســیگار دســتش بود به آنها گفت همین جا 
که آمده اید ایران اســت. آنها عصبانی شدند 
و گفتند می دانیم اما می خواهیم بدانیم چطور 
می شود داخل غرفه ها شد. آنها رفتند و من به 
دنبالشــان رفتم و پاویون را برایشان توضیح 
دادم. در واقع اگر کســی به غرفه کشورهای 
دیگر می رود این درهم ریختگی را نمی بیند 
حتی حس نمی کند که هــر غرفه ای از کدام 
بخش آن کشــور آمده چون همه با هم برای 
پاویون  اما در  نمایش کشورشــان آمده اند. 
ایــران این طور نیســت. اولین چیزی که در 
ایران مشاهد می کنید این است که همه از هم 

جدا هستند.
 در صدر اخبار بد هستیم

نورآقایی بیان کرد: این طور نیست که حتماً 
متخصص گردشگری یا ذینفع گردشگری به 
اکســپو برود. چه بخواهیم یا نه، شرکت هایی 
بخش های فروش صنایع دستی و بقیه غرفه ها 
را در دســت گرفته و قرارداد بسته اند. الان 
جای صحبت در این باره نیست. اگر بخواهم 
بگویم بیش از این ناامیدی مستولی می شود. 
من چــاره را در این می بینم که اتاق فکری 
تشکیل تا استراتژی کلی مطرح شود و همه 
با هــدف ایران به آنجا بروند چون چیزی که 
الان در خطر هســت نام ایران است. گوگل 
ترند اعــلام می کند که در بخش های مختلف 
چه کلیدواژه هایی جســتجو شده، در بخش 
نیوز، ایران و بعد بیروت بوده اســت. ما در 
صدر اخبار بد هستیم. با این حال هنوز ۵ ماه 
استثنایی داریم و معتقدم می شود کاری کرد به 

شرط یک مطالبه ملی.
وی افــزود: ما طولانی ترین فرصت تبلیغاتی 
را داریم. وزیر گردشــگری امارات به معاون 
گردشگری ایران می گفت که همه اختلافات 
سیاســی ایران و امارات را کنــار بگذارید 
ما همــه از مادربــزرگ و پدربزرگ هایمان 
قصه ایرانی هایی را شــنیده ایم که به امارات 
آمده و اینجا را ســاخته اند. ما باید ایران را 
ببینیم. پیش بینی شده که سه میلیون اماراتی 
از این اکســپو دیدن می کنند من فکر می کنم 
کــه ده میلیون عرب حــوزه خلیج فارس و 

کشورهای همسایه به این اکسپو بروند. اینها 
گردشگران بالقوه هستند. این طور نیست که 
همه بازدیدکنندگان متخصص باشــند. بلکه 
افرادی هم بودند که دوســت داشتند اکسپو 
را ببینند و بعد از دو ســال کرونا این حضور 
جهانی را تجربه کنند. تعریف نمایشــگاه نیز 

عمومی است.
گفــت:  گردشــگری  پژوهشــگر  ایــن   
شخصی سازی کردن سفر توسط سوئیس به 
بهترین شکل انجام شــده است. اگر امارات 

به عنوان کشــور بیابانی شــناخته می شود 
توانسته با باغ سازی مدرن، آن را تغییر دهد. 
عربستان باغ خوبی ساخته بود تا بگوید این 
کشــور چقدر در این حوزه کار کرده است. 
هر کشــوری گوگل ترند را سرچ کرده بود و 
دیده بود که به چه چیزی معروف هســتند و 
روی آن کار کردند. کشورها روی موضوع و 
تصویر منفی که درباره شأن منتشر شده فکر 

می کنند تا آن تصویر را از ذهن ها ببرند. یعنی 
همه تلاششان را می کردند تا تصویری غیر از 

آن از کشورشان ارائه کنند.
وی با تاکید بر اینکه باید رفت و اکســپو را 
از نزدیک دید و متوجه شــد که کشورها چه 
آینده ای را متصور هستند، گفت: در این اکسپو 
همه می توانند ایده بگیرند به خصوص کسانی 
که تجارت می کننــد. برای من جالب بود که 
پاکســتان با وجود اخبار بدی که همیشــه 

درباره آن می شــنویم اما چنان غرفه اش را 
بــا گل محمدی و حیات وحش و رنگ های 
زیبا تزئین کرده بــود که یادمان می رفت در 
غرفه پاکســتان هســتیم! اما ایران برای این 

تصویرسازی چه کرده است؟
این کارشــناس بیان کرد: شعار اکسپو پیوند 
افکار است و اینکه کشورهای راه حل های 
جهانی پیدا کنند ولی ما آنقدر درگیر کارهای 
خودمان هستیم که یادمان می رود آنجا طوفان 
فکری جهان اســت. به همــه یک صندلی 
داده اند از جمله ایــران که حرفش را بزند و 
اعلام حضور کند ولی ایران روی آن صندلی 
ننشسته تا بگوید من هم ممکن است راه حل 
داشته باشم. همه غرفه هایی که دیدم به اهداف 
توسعه هزاره سازمان ملل نگاهی داشتند به 

جز ایران. ما آنجا هم از دنیا دور هستیم.
 برگزاری جلســات بخش خصوصی 

ایران در غرفه کشورهای دیگر!
در ادامه نشســت، محمــود بنکدارنیا عضو 
جامعه تورگردانان ایــران گفت: ما هم فکر 
می کردیم که اکسپو یک فرصت است اما دیدم 
کســانی که باید غرفه ها را بگیرند، گرفتند. 
هیچ کسی با ما هماهنگ نکرد. ما قرار است 
جلســاتمان در کشورهای دیگر برگزار کنیم 
چون جایگاهی برای ما در نظر گرفته نشــد. 
گفتند که دو سالن اضافه می کنند اما حتماً از 
آن نمد کلاهی برای ما درست نمی شود. چرا 

پارلمان بخش خصوصی را بازی ندادند؟
مرتضی شــیخ زاده مدیرکل روابط عمومی 
شــورای عالی مناطق آزاد کشور نیز در این 

نشست بیان کرد: در حوزه محتوایی به شدت 
به فکر نیاز داریم. باید بخش خصوصی بداند 
آنجا چــه می خواهد فضا بــرای کار بود ما 
انگار کســی برای کار نیامده بود! بزرگترین 
دستاورد اکسپو برای تجار و فعالان اقتصادی 
این است که ببینید کشــورهای همسایه چه 
می کنند. عمده مناطــق آزاد منهای فرودگاه 
امام، در مرزهای کشــور هســتند پس باید 
بدانند کشورهای دیگر چه برنامه ای دارند تا 
توسعه های متناســب با آن برای آینده ای که 
برای خود متصور کرده اند شــکل بگیرد. این 
بهترین فرصت برای ســرمایه گذاران مناطق 
هست که ببینند در کشورهای دیگر قرار است 
چه اتفاقاتی بیفتد و آنها چه برنامه هایی دارند.

محمــد ابراهیــم لاریجانی از کارشناســان 
گردشــگری و مدیرکل بازاریابی و تبلیغات 
گردشگری ســابق نیز گفت: نگاه تند و تیز 
فرهنگی به اکسپو داریم ولی کشورها، پشت 
این ظاهر فرهنگی بــه اقتصاد فکر می کنند. 
نگاه صــرف فرهنگی موجب می شــود که 
مثــلًا اقای بنکدارنیا بگوید جلســات خود 
را در کشــور دیگری برگــزار می کند. نگاه 
صرف فرهنگی این اســت که گروه موسیقی 
اســتان ها را فهرست کنیم و بگوییم که بروید 
و بنوازید. اما در کنار آن باید سرمایه گذاران 
و آژانس داران هم برود چون اکســپو بخش 
تجاری نیز دارد. پشــت این ویترین جذاب 
فرهنگی_ موسیقایی، دهها جلسه اقتصادی و 
تجاری است. امیدوارم از فرصت باقی مانده 

بهتر استفاده کنیم./ مهر

سرویس گردشــگری // سرپرست فصل چهارم 
کاوش در مجموعــه غار و پناهــگاه صخره ای 
»باوه یوان« کرمانشــاه از کشف زوایایی جدید از 
زندگی نئاندرتال ها در این محوطه و کرمانشــاه 

خبر داد. 
دکتر ســامان حیدری گوران ، بااشاره به اتمام فصل 
چهــارم کاوش در مجموعه غار و پناهگاه صخره ای 
باوه یوان کرمانشاه، اظهار کرد: این فصل از کاوش از 
هفتم مهر شروع شد و به مدت ۲3 روز ادامه پیدا کرد.

وی افزود: این فصل از کاوش به منظور تعیین عرصه و 
حریم محوطه باستانی باوه یوان صورت گرفت، چراکه 
طی ۱۰ ســال اخیر انجام برخی فعالیت های عمرانی 
آسیب های زیادی به این محوطه وارد کرده است.این 
باستان شناس کرمانشاهی تصریح کرد: در این فصل 
از کاوش در مجموعــه غار و پناهگاه صخره ای باوه 
یوان حدود ۱۲ گمانه زمین شناسی را در شعاع قابل 
توجهی از محوطه ایجاد کردیم که نتایج خوبی به همراه 
داشت.وی با بیان اینکه در این فصل از کاوش محوطه 
باستانی باوه یوان حدود دو هزار قطعه ابزار سنگی از 
لایه های مختلف کشف شد، افزود: طی سه فصل اول 
کاوش ها نیز حدود ۱۰ هزار و ۶۰۰ قطعه ابزار سنگی 

و استخوان کشف شده بود.
حیــدری گــوران در ادامه درخصوص دســتاورد 
کاوش های اخیــر در مجموعه غار و پناهگاه صخره 
ای بــاوه یوان گفــت: پژوهش های بــاوه یوان افق 
های جدیدی را در رابطه با زندگی انســان نئاندرتال 
پیش روی ما ترســیم می کند و به جرات می گویم 
که محوطه باوه یوان می تواند در آینده به عنوان یک 
محوطه مرجع در کوهســتان زاگرس، فلات ایران و 
حتی خاورمیانه باشــد.وی با بیان اینکه بخش هایی 
از کشــفیاتی که در فصل چهارم کاوش بدست آمده 
بسیار بارز و مهم اســت، گفت: باتوجه به اینکه باید 
ابتدا روی نتایج کار مطالعاتی صورت گیرد و در میراث 
فرهنگی مطرح شــود، فعلا جزییات این کاوش ها را 
منتشر نخواهیم کرد و بصورت کلی نتایج حاصل شده 
اعلام می شود.این باستان شناس پارینه سنگی ادامه 
داد: در این مرحله از کاوش ها، مطالعات عمیق تری 
در خصوص محوطه باستانی باوه یوان صورت گرفت 
و زوایایی دیگر از استقرار انســان نئاندرتال در این 
محوطه و کرمانشاه بدست آمد که نیاز به کار کارشناسی 
و مطالعات دارد.وی گفت: در فصل چهارم اطلاعاتی 
از جوامع انســان نئاندرتال بدست آوردیم و مشخص 
شــد با یک محدوده طبیعی وسیع در باوه یوان روبرو 

هستیم که شبیه یک حصار طبیعی است که انسان ها 
بویژه انسان نئاندرتال در داخل این حصار زندگی می 
کردند. شرایط این حصار بگونه ای است که یک سمت 
آن دیواره طبیعی صخره ای حدود ۵۰ متری اســت و 
ظاهرا در زمان هــای دور صخره هایی بزرگ از این 
دیواره جدا شده و با سقوط در دامنه، حصاری طبیعی 
را شکل داده اند. باتوجه به اینکه این دیواره مقداری 
پیشانی دارد برای همین صخره هایی که از دیواره جدا 
شــده بودند پس از برخورد با پیشانی دیواره مقداری 
دورتر در جلوتر پرتاب شــده و صخره های دیگر در 
کناره بدون برخوردی به پایین افتاده اند که این رخداد 
یک حیاط طبیعی نیم دایره را شکل داده است.حیدری 
گوران با بیان اینکه این حیاط طبیعی برای مدت زیادی 
محل استقرار انسان ها بوده، افزود: مطمئن هستیم از 
حداقل 7۰ تا 7۵ هزار سال پیش این محوطه و دشت 
کرمانشاه محل استقرار انسان ها بوده است. زمانی که 
در این محوطه دندان انسان نئاندرتال پیدا شد، متوجه 
شــدیم که جزو آخرین نســل از نئاندرتال ها بوده و 
حدودا ۴۲ تا ۴3 هزار سال قبل در این محوطه زندگی 
می کرده است.وی ادامه داد: از حدود یک تا دو هزار 
ســال قبل از انقراض انسان نئاندرتال شاهد سکونت 
انســان مدرن نیز در این منطقه هســتیم که تا حدود 
۱3 هزار و ۴۰۰ ســال قبل ادامه داشته است . بنابراین 
مطمئنیم که جوامع نوسنگی هم از این محوطه استفاده 
کرده اند، چون جسته و گریخته شواهدی از آنها وجود 
دارد و احتمالا بعدها استقرار انسانی از این محوطه به 
آنسوی جاده ای که کنار محوطه است منتقل شده که 
اکنون به شــکل یک تپه باستانی است و نیاز است که 
روی آن هم مطالعات و کاوش هایی صورت گیرد.این 
باستان شــناس از احتمال برخورد انسان نئاندرتال و 
انسان امروزی در این منطقه خبر داد و گفت: مطمئنم 
کرمانشاه در دگرگشــت نئاندرتال ها؛ جوامع انسانی 
منقرض شده ای که از بیش از 3۵۰ هزار سال قبل در 
اوراسیا زندگی می کرده اند، نقش ایفا کرده و آخرین 
نسل از این جوامع در کرمانشاه زندگی می کرده است 
و این مهمترین دستاورد ما از کاوش در باوه یوان است.
وی ادامه داد: براســاس مطالعات ما انسان های مدرن 
از حدود ۴۱ هزار ســال قبل در کرمانشاه زندگی می 
کرده اند، یعنی همان زمان که نئاندرتال ها هم بوده اند، 
بنابراین با استناد به اطلاعاتی که داریم معتقدیم در این 
دوره احتمالا در کرمانشاه یکدیگر را دیده اند.حیدری 
گوران متذکر شد: اگر این اتفاق افتاده باشد و از سوی 
دیگر این مسئله را در نظر بگیریم که علم ثابت کرده 

ژنوم انســان مدرن در جوامع کنونی - غیر از جوامع 
آفریقایی- حدود ۱.۵ تا چهار درصد از ژن انســان 
نئاندرتال را حامل هستند، در نتیجه کرمانشاه بایستی 
در جریان این برخورد نقش ایفــا کرده و این دو در 
کرمانشاه امتزاج خویشاوندی داشته اند و دارای فرزند 
شده اند.وی با تاکید براینکه ادامه مطالعات در این زمینه 
می تواند به نتایجی منجر شود که بازتاب خوبی خواهد 
داشــت، گفت: اگر بتوانیم فصل پنجم کاوش ها را در 
خرداد ۱۴۰۱ پیگیر باشیم، مدارک بیشتری جمع آوری 
خواهیم کرد و ســعی می کنیم مقداری کاوش هایمان 
را گســترده تر کنیم.سرپرست فصل چهارم کاوش در 
مجموعه غار و پناهگاه صخره ای باوه یوان کرمانشاه 
در بخش دیگری از سخنانش با بیان اینکه پروژه گذار 
از پارینه ســنگی میانی به نوین در حال وسیع شدن 
است، گفت: خوشــبختانه دانشجویان زیادی تاکنون 
به این پروژه ملحق شــده اند و در حال حاضر دامنه 
دارترین و متمرکز ترین پژوهش های پارینه ســنگی 
ایران در کرمانشــاه در حال رخ دادن است و می توان 
این ادعا را کاملا با مدرک و ســند ارائه کرد.حیدری 
گوران عنوان کرد: در حال حاضر چهار دانشــجوی 
مقطع کارشناســی ارشــد و یک دانشــجوی مقطع 
دکتری پایان نامه های خــود را با موضوع باوه یوان 
قــرار داده اند و در فصل چهارم با درخواســت ما از 
میراث فرهنگی این دانشجویان هم برای انجام مطالعات 
خود حضور داشــتند.حیدری گوران افزود: هم اکنون 
گروه های باستان شناسی دیگری در اراک، سمنان و 
جسته و گریخته در فارس مشغول به کار هستند، اما 
با همکاری میراث فرهنگی و همکارانم پروژه »منشا 
انســان در ایران« در کرمانشاه فرم و چارچوب بسیار 
خوبی به خود گرفته و دانشــجویان علاقمند و فعالی 
جذب آن شده اند که امیدواریم با اتمام پایان نامه های 
آنها کرمانشاه به شکل بهتری از آن چیزی که هست به 
دنیا معرفی شــود و به نوعی الگویی برای استان های 
دیگر باشــد.وی با بیان اینکه طی دو ســال گذشته 
چهار مقاله در مجلات و نشریات معتبر بین المللی در 
خصوص کرمانشاه منتشر شده و یک کتاب هم در حال 
انتشار اســت، گفت: یکی از این مقالات درخصوص 
مجموعه غار و پناهگاه صخره ای باوه یوان است.این 
باستان شناس افزود: طی بررسی هایی که در سال های 
گذشته در کرمانشــاه انجام دادیم حدود ۲۶۰ غار و 
پناهگاه صخره ای کشف شد و بعدها با تحلیل هایی 
که انجام گرفت، متوجه شــدیم که دره »ناو درون« که 
غار و پناهگاه صخره ای باوه یوان در آن قرار گرفته، 

بهترین محل برای کاوش است که با همکاری خوب 
میراث فرهنگی این کار انجام شد.

 تخریب ۷۰ درصد محوطه باوه یوان/همه ما 
مقصریم

وی در بخش دیگری از ســخنانش بااشاره به تخریب 
بخش هایی از محوطه باستانی باوه یوان در یک دهه 
اخیر، اظهار کرد: همه ما در این حادثه مقصر هستیم و 
نباید تقصیر را به گردن کســی دیگر انداخت.حیدری 
گوران افزود: ســال ۱398 بــرای اولین بار بصورت 
رســمی به همراه تیمم از این محوطه دیدن کردیم که 
در آنجا مشاهده شد فیبر نوری شماره یک از آنجا گذر 
کرده و حدود 3۰ درصــد از محوطه را تخریب کرده 
است.وی با تاکید براینکه دستگاه های اجرایی باید برای 
فعالیت های عمرانی خود از میراث فرهنگی اســتعلام 
بگیرند، عنوان کرد: اگر قرار اســت پروژه ای عمرانی 
اجرا شود، همانند تمام کشورهای دنیا باید نقشه کار به 
میراث فرهنگی داده شود و استعلام بگیرند که محوطه 
ای باستانی در مسیر آن نباشد، اما این کار در کرمانشاه 
اتفاق نمی افتد و همین مســئله چنین اتفاقی را برای 
باوه یوان رقم می زند.این باســتان شناس کرمانشاهی 
خاطرنشان کرد: پس از بازدیدی که اواخر دهه هشتاد 
از این محوطه داشــتیم و داده های باستانی همچون 
اســتخوان و ابزار سنگی در آن مشاهده شد، در قالب 
یک نامه آن را به سازمان میراث فرهنگی گزارش کردم، 
اما از آنجایی که حجم محوطه های باستانی در کشور 
زیاد است و سازمان میراث فرهنگی و پژوهشگاه نمی 
توانند همه آنها را کنترل کنند، نامه به بایگانی رفت.وی 
متذکر شــد: به نظر من وظیفه آگاه سازی در خصوص 
لــزوم حفاظت از میراث فرهنگی فقط بر عهده میراث 
فرهنگی نیست و باید صدا و سیما، رسانه ها، مدارس 
و دانشــگاه ها نیز به آن ورود کنند، اما متاسفانه نوعی 
بی خیالی و بی توجهی در همه ما وجود دارد.حیدری 
گوران ادامه داد: سال ۱39۵ برای کاوش در این محوطه 
به پژوهشگاه میراث فرهنگی درخواست دادم و کاوش 
انجام گرفت و بصورت علنی و رسمی اعلام کردیم که 
اینجا محوطه ای باستانی و مهم است و داده هایی دقیق 
و درســت دارد. در آن زمان احداث باند جدید جاده 
کرمانشــاه به کامیاران در پایین دست محوطه شروع 
شــده بود و ماشین های سنگین مشغول به کار بودند، 
بنابراین با توجه به نگرانی که داشــتم با مهندسین راه 
سازی صحبت کردم و آنها اطمینان دادند که آسیبی به 
محوطه نخواهند رساند و در این راستا نامه نگاری هایی 
را هم با سازمان داشتیم که باوه یوان محوطه مهمی است 
که باید از آن محافظت شود.وی گفت: سال ۱39۶ برای 
فصل بعدی کاوش به محوطه رفتیم که مشکل جدیدی 
برایش پیش نیامده بود و مــا کاوش هایمان را انجام 
دادیم و طی این کاوش ها بقایای انسان نئاندرتال را در 
آنجا کشف کردیم و مستندسازی هایی انجام دادیم.این 
باستان شناس کرمانشاهی افزود: سال بعد برای فصل 
سوم کاوش به محوطه آمدیم که متاسفانه متوجه شدیم 
فیبر نوری شماره دو توسط یک ارگان دیگر از آنجا رد 
شده و خسارت زیادی را هم به محوطه وارد کرده است 
و نوار باریکی از داده های باســتانی کنار صخره باقی 
مانده بود. با این وجود راه سازی آسیبی به محوطه وارد 
نکرده بود.وی با بیان اینکه فصل چهارم این کاوش در 
راستای تعیین عرصه و حریم برای جلوگیری از تعرض 
به این محوطه صورت گرفته، عنوان کرد: امیدواریم پس 
از تعیین عرصه و حریم محوطه دیگر شاهد تخریب آن 

از سوی هیچ ارگانی نباشیم.

کشف زوایایی جدید از زندگی انسان  نئاندرتال در کرمانشاه 

سرویس گردشگری // می گویند در منطقه ای از بیابان ایران به نام 
»ریگ جن« اجنه ها حضور دارند و حتی با یکدیگر صحبت می کنند 
و باعث اتفاقاتی برای گردشگرانی می شوند که به این منطقه بیابانی 
می روند، مباحثی که چهره ماندگار جغرافیای ایران به آن پاســخ 

می دهد. 
»این کویر جن داره«... جمله ای کــه هرزگاهی افرادی که برای تورهای 
بیابان و کویر گردی و سافاری یا وحش گشت )safari( به منطقه کویری و 
دارای تپه های ماسه ای )تلماسه( در کویر مرکزی ایران می روند می شنوند، 
ولی واقعاً این مکان محفلی برای اجنه ها است؟ حتی می گویند اجنه ها در 
این مکان با یکدیگــر صحبت هم می کنند! ادعاهای که پرویز کردوانی - 

دکترای رشته عمران کویر از آلمان به آن پاسخ می دهد.
این چهره ماندگار جغرافیــا در توضیح وجود اجنه در کویر مرکزی ایران 
که به »ریگ جن« معروف اســت، به تسنیم می گوید: وقتی افراد به منطقه 
ریگ جن می روند به دلیل شــواهدی این تصور برای آنان بوجود می آید 
که این منطقه دارای جن اســت زیرا در این مناطــق در داخل زمین فرو 
می روند و این رخداد زمانی رخ می دهد که کویر در مقاطعی خیس باشــد 
و ایــن تصور به وجود می آید که کویر جــن دارد و اجنه این کار را انجام 
می دهنــد که باید عنوان کنم چنین چیزی حقیقت ندارد. کردوانی در ادامه 
توضیح می دهد: الان در ریگ جن جاده ای به طول 7۰ کیلومتر کشیدند و 
خودروها می توانند وارد این منطقه شوند و افراد بر خلاف گذشته راحت تر 
می توانند به این منطقه بیابانی سفر کنند.وی با بیان اینکه بنده خودم ۵۰ سال 
پیش به ریگ جن سفر کردم و پس از آن نیز ده ها بار به این منطقه بیابانی 
رفته ام، درباره ادعای صحبت کردن اجنه در ریگ جن نیز توضیح می دهد: 
بنده خودم حتی شب هنگام در ریگ جن خوابیدم و ادعای صحبت کردن 
اجنه در ریگ جن نیز به دلیل برخورد شن ها است که صدای عین صحبت 
کردن ایجاد می کند و افراد تصور می کنند که اجنه با هم صحبت و گفت وگو 
می کنند. این چهره ماندگار جغرافیا در ادامه عنوان می کند: البته الان دیگر 
آنقدر کویر خشــک شده اســت که دیگر بحث خیس شدن بیابان مطرح 
نمی شود که افراد بخواهند در کویر فرو روند تا ذهنیت وجود »جن« پیش 
آید و جالب است الان که این اتفاق رخ نمی دهد باور دیگری به وجود آمده 

و عنــوان می کنند که اجنه از این مناطق کوچ کردند! ولی در مجموع کویر 
علی الخصوص ریگ جن - اجنه ای ندارد و این اتفاقات فرو رفتن به دلیل 

کویر نمک زار و خیس است.
به گزارش تســنیم، ریگ جن منطقه ای کویری و دارای تپه های ماسه ای 
)تلماســه( در کویر مرکزی ایران است. این منطقه در جنوب سمنان، شرق 
دریاچه نمک، شــمال انارک و غرب جندق قرار دارد. این منطقه به دلیل 
وســعت زیاد و نداشتن چشمه یا چاه آب در گذشته محل عبور کاروان ها 
نبوده و فقط در ســال های اخیر چند گروه به آن منطقه رفتند. ریگ جن 
منطقه ای کویری و پر از تپه های شنی و اطراف آن دارای باتلاق های نمکی 
است. این کویر در جنوب غربی و غرب دشت کویر، جنوب سمنان، جنوب 
شرق گرمسار، شــرق پارک ملی کویر، شمال انارک و غرب جندق قرار 
گرفته است و وسعت تقریبی آن 38۰۰ کیلومتر مربع است. هیچ گونه چشمه 
یا چاه آبی در این منطقه وجود ندارد. در سال ۱9۰۰ حدود ۱۱۴ قبل سون 
هدین، کویرنورد بزرگ سوئدی از حاشیه غربی و جنوبی ریگ جن عبور 
کرد. او بعدها در کتاب کویرهای ایــران به طور مفصل دربارهٔ ریگ جن 
نوشت. در ســال ۱93۰ آلفونس گابریل از جنوب ریگ جن گذشت. از 
۱37۶ تاکنون گروه هایی از کویر پیمایان با خودروهای بیابانی و حتی پیاده 

به نقاط مختلف ریگ جن رفته اند.

راز صدای »جن ها« در بیابان ایران 

بررسی نحوه حضور ایران در اکسپوی دبی ؛

ماجرای تلاش كشورها برای تصویرسازی در اكسپو       



افزایش شکایت درحوزه جراحی
ســرویس حوادث// مدیرکل امور کمیسیون های 
سازمان پزشکی قانونی کشور گفت:  توصیه می کنیم 
فردی که هیچگاه از ظاهرش راضی نمی شود، دست 
به اقدامات جراحی زیبایی نزند زیرا در صورت رعایت 
همه نکات و اقدام درست پزشک و کادر درمان باز 
هم فرد از ظاهر خود احساس رضایت نخواهد داشت. 
  بابک سلحشور به وجود برخی مشکلات روانشناختی 
در تعدادی از متقاضیان اعمال جراحی زیبایی اشاره کرد و 
گفت: نکته دیگر در مورد اقدامات درمانی زیبایی آن است 
که متاسفانه برخی افراد نوعی اختلال شخصیتی دارند، به 
گونه ای که هیچگاه از ظاهر خود راضی نبوده و احساس 
رضایت نمی کنند و صرفاً به دنبال اقدامات مختلف زیبایی 
به درجات مختلف هستند.و حتی پس از عمل زیبایی نیز 
از ظاهر خود راضی نیستند.وی اظهار داشت: توصیه می 
کنیم فردی که چنین شخصیتی دارد و خودش می داند که 
هیچگاه از ظاهرش راضی نخواهد بود، دست به اقدامات 
جراحی زیبایی نزند زیرا در صورت رعایت همه نکات و 
اقدام درست پزشــک و کادر درمان باز هم فرد از ظاهر 
خود احســاس رضایت نخواهد داشــت.مدیرکل امور 
کمیسیون های سازمان با بیان اینکه هر چه تعداد اعمال 
جراحی زیبایی )سرپایی یا اتاق عمل( بیشتر شود احتمال 
خطا و عوارض نیز بالاتر می رود، گفت: گاهی شاکیانی را 

در کمیسیون ها می بینیم که اعمال جراحی متعددی را روی 
صورت یا سایر اعضای بدن خود انجام داده اند اما باز از 
ظاهر خود راضی نیستند و برای شکایت از پزشک معالج 
به کمیســیون ارجاع شده اند. درحالی که تصاویر قبل از 
عمل جراحی آنان به مراتب زیباتر و قابل قبول تر از شکل 

ظاهری آنان بعد از انجام اعمال جراحی است.
*  توصیه به مشاوره روانشناسی پیش از عمل 

زیبایی
  مدیرکل امور کمیســیون های سازمان پزشکی قانونی 
کشور در ادامه سخنان خود به همکاران پزشک توصیه 
کرد: در صورتی که اقدام جراحی زیبایی برای فرد مراجعه 
کننده ضرورتی ندارد، از همکاران پزشک خواهش می کنم 
تا جایی که ممکن است دست به عمل زیبایی نزنند و سعی 
کنند با مشاوره و صحبت و بیان عوارضی که ممکن است 
برای متقاضی اتفاق بیفتد، فرد را از عمل زیبایی منصرف 
کنند؛ اما اگر فرد اصرار به انجام آن عمل زیبایی داشــت 
توصیه من این است که در مورد عوارض عمل جراحی 
رضایت و برائت کافی از فرد مراجعه کننده گرفته شود.

وی یادآور شد: البته صرف گرفتن برائت ملاک این نیست 
که هیچگاه قصوری برای پزشک اعمال نشود بلکه برائت 
زمانی ارزشــمند است که پزشک و کادر درمان در اقدام 

درمانی قصور یا کوتاهی مرتکب نشده باشند.بر اساس 
اعلام سازمان پزشکی قانونی، سلحشور همچنین با اشاره 
به پرونده های کمیسیون توصیه دیگری به پزشکان کرد و 
گفت: از پزشکان فعال در حوزه زیبایی می خواهم پیش 
از عمل زیبایی فرد را جهت مشاوره روانپزشکی ارجاع 
دهند؛ ممکن است فرد از آن دسته افرادی باشد که هیچ 
گاه از ظاهر خود راضی نیست و بعد از انجام هر جراحی 
و عملی همچنان از ظاهر خود ابراز نارضایتی کند، پس 
پیشنهاد می کنم فرد از نظر اختلالات شخصیتی که ممکن 

است نهفته هم باشد به یک روانپزشک ارجاع شود.
*  افزایــش میزان شــکایت در حــوزه جراحی 

پلاستیک و زیبایی
   مدیرکل امور کمیســیون های سازمان پزشکی قانونی 
کشور با اشاره تعداد بالای عمل های جراحی زیبایی در 
کشور، گفت: به نظر می رسد تعداد اعمال جراحی زیبایی 
در کشور ما بالاتر از میانگین جهانی است و به تبع همین 
افزایش میزان شکایات در حوزه زیبایی نیز طی سال های 
اخیر افزایش یافته است.وی افزود: هرچند تعداد شکایات 
به نسبت تعداد اعمال جراحی و اقدامات زیبایی انجام شده 
در کشور چندان زیاد نیست اما شکایت از این حوزه رو 

به افزایش بوده است.
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روابط عمومی 
با مصرف ماهی و میگو، كودكانی سالمتر و شادابتر و باهوش تر خواهید داشت شیلات هرمزگان 

  
 

من درحالــی با صابر ازدواج کــردم که دختری 
 بلند پرواز بــودم و آرزوهای زیادی را در ســر 
 می پروراندم، به همین دلیل دســت به هرکاری 
 مــی زدم تا در زندگی مشــترک بــا او به همه 
خواسته هایم برسم اما دراین میان حادثه ای رخ 

داد که زندگی ام را به نابودی کشاند چرا که ... 
   این ها بخشــی از اظهارات زن 3۲ ســاله ای است 
که پــس از ورود به کلانتری با ماجرای حیرت آوری 
روبه رو شده بود. این زن جوان که مدعی بود در یکی 
از مراکز نگهداری کودکان فعالیت می کند، درمیان بهت 
و ناباوری و درحالی که به شــدت اشک می ریخت، 
درباره سرگذشــت خود به مشاور و مددکار اجتماعی 
کلانتری گفت: در یکی از روســتاهای استان خراسان 
شــمالی و در خانواده ای مذهبی به دنیا آمدم. پدرم با 
دامداری و کشــاورزی هزینه های خانواده شش نفره 
ما را تامین می کرد به همیــن دلیل هیچ کمبودی در 
زندگی نداشتم. من که فرزند اول خانواده بودم با خیال 
راحت به تحصیلاتم ادامه می دادم تا این که برای ادامه 
تحصیل در مقطع دبیرستان، خانواده ام مجبور شدند به 
شــهر مهاجرت کنند. آن جا پدرم کار وکاسبی به راه 
انداخت و با خواربارفروشی امور زندگی را می گذراند 
اما من قانع به این روزی حلال نبودم و اعتقاد داشــتم 
 با کار و تلاش بیشــتر باید در آسایش و رفاه زندگی 
 کنیم. بــه همین دلیــل آرزوهای زیادی را در ســر 
می پروراندم تا این که حدود ۱۰ســال قبل »صابر« 
به خوســتگاری ام آمد. او و خانــواده اش اهل همان 
روستایی بودند که در آن جا بزرگ شده بودم به همین 
دلیل صابر را به خوبی می شناختم. او پسری دلسوز و 
مهربان و زحمت کش بود و به خوبی می دانســتم او 
با تلاش هایش در زندگی، مرا خوشــبخت می کند. 
این گونه بود که خیلی زود پای ســفره عقد نشستم و 
زندگی مشــترکمان را آغاز کردیم اما درآمد کارگری 
صابر به اندازه ای نبود که مرا به آرزوهای ریز و درشتم 
برســاند. من دختری بلندپرواز بودم و در رویاهایم به 
دنبال یک زندگی مرفه می گشتم بنابراین برای رسیدن 
به این آرزوها به همسرم اصرار کردم که برای پیدا کردن 
شغلی مناسب با درآمد بیشتر به مشهد مهاجرت کنیم 
چرا که مشهد را شهری بزرگ می پنداشتم که با کمی 

هوشــیاری و تیزبینی می توان پولدار شد. خلاصه آن 
قدر به ترفندهای متفاوت متوســل شدم و همسرم را 
درتنگنا قرار دادم تا این که مجبور به مهاجرت شد. حتی 
برایش شرط گذاشته بودم درصورتی باردار خواهم شد 
و صدای نوزاد در فضای منزلمان می پیچد که قبل از 
آن صاحب خانه و خودرو شــویم. از سوی دیگر نیز 
بــه او قول دادم من هم دوشــادوش او کار می کنم تا 
به این آرزوهایم برسم. با وجود این هرماه مبلغ اندکی 
پــس انداز می کردیم و بقیــه درآمدمان صرف اجاره 
منزل و مخارج روزمره می شــد. دراین شرایط صابر 
 مرا نصیحت می کرد که باید صبر داشــته باشــم تا به 
خواسته هایم برســم اما من توجهی به حرف هایش 
نداشــتم. بارها غر می زدم و با هم مشاجره می کردیم 
تا این که آستانه تحملم لبریز شد و با حالت قهر منزل 
را ترک کردم و به خانه پدرم رفتم تا شاید همسرم همه 
تلاشــش را برای خرید خانه و خودرو به کار گیرد و 
خانواده اش نیز مجبور شــوند از نظر مالی به او کمک 
کننــد. بالاخره روزی با تماس صابر برق شــادی در 
چشمانم درخشید و سراسیمه خودم را به مشهد رساندم 
چرا که او منزلی کوچک و یک پراید مدل پایین برایم 
خریده بود. دیگر در پوســت خودم نمی گنجیدم و با 
شور و شوق وصف ناپذیری لوازم زندگی ام را در گوشه 
و کنار منزل جابه جا کــردم . گویا رنگ روزها برایم 
عوض شده بود و من با خوشحالی و غرور پشت فرمان 
می نشستم و ســرکار می رفتم. صابر هم که از شش 
سال قبل در یک کارگاه کابینت سازی کار می کرد از 
این ماجرا شــادمان به نظر می رسید تا این که امروز 
از دایره تجســس کلانتری سپاد با من تماس گرفتند 
که برای پاسخ به چند سوال به کلانتری بیایم. وقتی به 
کلانتری رسیدم صابر را درحالی دیدم که دستبندهای 
قانون بر دستان او و یکی از همکارانش حلقه زده شده 
بود. در میان بهت و ناباوری تازه فهمیدم که بعد از قهر 
من از منــزل، صابر ماجرا را برای یکی از همکارانش 
تعریف کرده است، سپس با وسوسه شیطانی دوستش و 
فشارهای روحی من شبانه به کارگاه دستبرد زده اند و 
حدود یک میلیارد تومان اموال را به سرقت برده اند و 
صابر با سهم خود برایم خانه و خودرو خریده است و... 

ماجرای عجیب سرقت میلیاردی
سرویس حوادث// گودبرداری غیر اصولی 
در  غیردولتی  مدرسه  یک  مجاورت  در 
شهرستان علی آباد کتول موجب تخریب 
بخشی از این مرکز آموزشی و زخمی و 
مجروح شدن ۱۱ دانش آموز و چهار  مربی 

شد.
   در پــی این حادثه مالــک زمین مجاور 
مدرسه که مشغول گودبرداری بود و مسئول 
پلیس ساختمان شــهرداری علی آبادکتول 
 بازداشت شــدند.  مجتبی جمالی فرماندار 
علی آباد کتــول با تایید این خبر گفت : که 
با حضور به موقع عوامــل امدادی و مردم، 
مصدومان این حادثه به بیمارستان حضرت 

بقیة ا... اعظم این شهرستان منتقل شدند.
*  دستگیری 2متهم

  در همین حال روابط عمومی دادگســتری 
گلستان به نقل از دادستان عمومی و انقلاب 
شهرســتان علی آباد از دستگیری دو متهم 
دخیل در حادثه گودبــرداری غیراصولی و 
تخریب بخشی از یک مرکز آموزشی در این 
شهرستان خبر داد.  حسینعلی ایزد افزود: در 
پی این حادثه مالک زمین مجاور مدرسه که 
مشغول گودبرداری بود و مسئول ساختمان 

شهرداری علی آبادکتول بازداشت شدند.

وی ادامه داد: پس از اعلام گزارش تخریب 
مدرسه ای در علی آبادکتول، پرونده رسیدگی 
به این حادثه در شعبه اول بازپرسی دادسرا 
تشکیل شد و همه عوامل درگیر در این حادثه 
به دادسرا احضار شــدند. مدیرکل آموزش 
و پرورش گلســتان هم با اشاره به تخریب 
بخشی از دبستان دخترانه غیردولتی فرشتگان 
شهرستان علی آباد گفت: در این حادثه ۱۱ 
دانش آموز و چهار مربی دچار مصدومیت 
سطحی شدند که همه آن ها با آمبولانس های 
اورژانس به مرکز درمانی این شهرستان منتقل 

شدند. احســان گوهری راد افزود: براساس 
نتایج ســی تی اسکن و ام آر آی انجام شده، 
مصدومان این حادثه مشکل شکستگی ندارند 
و فقط شوک به دانش آموزان وارد شده است. 
وی ادامه داد: به گفته پزشکان و متخصصان 

همه مصدومان این حادثه تا مرخص شدند.
*  ســاختمان جنــب مدرســه مجوز 

گودبرداری نداشت
  در همین حال مدیرکل نوســازی، توسعه 
و تجهیز مدارس گلســتان گفت: براساس 
بازدید میدانی از محل حادثه تخریب مدرسه 

غیرانتفاعی شهرستان علی آباد مشخص شد 
که مجری و پیمانکار ســاختمان در حال 
احداث جنب این واحد آموزشی فاقد مجوز 
گودبرداری بوده است. یاسر لیوانی با تاکید بر 
این که گودبرداری غیراصولی در مجاورت 
مدرســه غیردولتی باعث ریزش دیوار شد، 
افزود: همچنین بی توجهی پیمانکار به ایجاد 
ســازه نگهبان و گودبرداری تــا زیر دیوار 
مدرسه ســبب وقوع این حادثه شد. وی با 
تاکید بر لزوم نظارت بیشتر شهرداری ها بر 
ساخت و سازهای مجاور مدارس اظهار کرد: 
رعایت اصــول ایمنی و فنی در گودبرداری 
ساختمان ها در ابتدا به عهده مجری ساختمان 
در حال احداث، شهرداری و سپس ناظران 
نظام مهندسی است که باید مراقبت های لازم 
برای سازه نگهبان و پیش بینی نکات ایمنی را 
در عملیات گودبرداری داشته باشند. مدیرکل 
نوســازی، توسعه و تجهیز مدارس گلستان 
 افزود: شــهرداری به عنوان متولی ساخت 
و ساز شهری باید نظارت دقیق تر و بیشتری 
در این گونه موارد که ساختمان ســازی در 
مجاورت واحدهای آموزشی انجام می شود، 
اعمال کند تا از بروز چنین حوادث ناگواری 

پیشگیری شود.

سرویس حوادث// مرد معتاد که صاحب 
یک کارخانه را به قتل رســانده بود در 
دادگاه کیفری اســتان تهران محاکمه 

می شود.
   حدود یک سال قبل زنی جوان در تماس 
با پلیس از قتل مرد همسایه اش خبر داد و 
گفت: من در آپارتمانی زندگی می کنم که 
همه ساکنان آن از اقلیت های مذهبی هستند 
در طبقه دوم مرد 8۰ ساله ای زندگی می کند 
که چند روزی بود از او خبری نداشتیم. من 
که نگران او شــده بودم همسایه ها را خبر 
کردم و با هم در را باز کردیم و با جســد 
وی روبه رو شدیم.با حضور تیم جنایی در 
محل حادثه و در تحقیقات بیشتر مشخص 
شد مقتول صاحب یک کارخانه بوده و به 
تنهایی در خانه اش در شمال تهران زندگی 
می کرد که به طرز مرموزی کشته شده بود.

 مأموران پلیس در نخســتین گام به پرس 
و جو از همســایه ها پرداختنــد. یکی از 
همســایه ها به مأموران گفت: ساعتی قبل 

از پیدا شدن جسد پســر جوانی را دیدم 
که از خانه او خارج شــد. با این ســرنخ 
مأموران متهم 3۵ ســاله را که به شیشــه 
معتاد بود ردیابی و بازداشــت کردند. وی 

در بازجویی ها لب به اعتراف گشــود و به 
قتل مرد کارخانه دار اعتراف کرد و گفت: 
مقتول دوســت پدرم بود می دانستم وضع 
مالی خوبی دارد. یک روز به بهانه میهمانی 

به خانه او رفتم. گمان می کردم در خانه اش 
پول و طلاهای زیادی دارد. در حال گشتن 
خانه اش بودم که مرا دید و اعتراض کرد من 
با او درگیر شدم و او را کشتم. اما نتوانستم 
هیچ پول و طلایی پیدا کنم و به ناچار دست 

خالی از خانه اش رفتم.
  در شــاخه دیگری از تحقیقات مأموران 
موفق شــدند اثر انگشــت متهم را روی 
وســایل مقتول پیدا کننــد. هرچند متهم 
مدعی شــده بود مقتول را فقط هل داده و 
این هل دادن باعث مرگش شده است اما 
بررســی های انجام شده در خانه مقتول و 
همچنین بررسی پیکر او نشان داد قتل در 
پی یک درگیری اتفاق افتاده و مقتول خفه 
شده است. از سوی دیگر اولیای دم مقتول 
با مراجعه به دادسرا به متهم رضایت دادند.

به این ترتیب پرونده متهم برای رسیدگی 
از جنبه عمومی جرم به شــعبه ۱۱ دادگاه 
کیفری یک اســتان تهران فرستاده شد تا 

محاکمه شود.

آوار گودبرداری غیراصولی بر سر 11 دانش آموز بی گناه و 4 مربی در امتداد تاریکی

سرویس حوادث// فرمانده انتظامی خوزستان از دستگیری اعضای سه باند قاچاق سلاح و مهمات در اهواز 
و شادگان خبر داد. 

   سردار سید محمد صالحی اظهار کرد: در راستای مقابله قاطع با قاچاقچیان سلاح و مهمات غیرمجاز 
و عوامل ناامنی در سطح استان خوزستان، ماموران پلیس امنیت عمومی در هفته گذشته با رصد و پایش 
اطلاعاتی، سه باند قاچاق سلاح و مهمات را در شهرستان های اهواز و شادگان شناسایی کردند و زیر ضربه 
قرار دادند.وی با بیان اینکه در این عملیات ها دو عضو اصلی و ســرکرده باندهای مذکور دستگیر شدند، 
افزود: در بازرســی از مخفیگاه های متهمان، 37 قبضه انواع سلاح جنگی و مقادیر قابل توجهی مهمات 
مربوطه کشف شد.فرمانده انتظامی خوزستان از شهروندان خواست که هرگونه اخبار در ارتباط با دارندگان 

سلاح غیرمجاز را به مرکز فوریت های پلیسی ۱۱۰ اطلاع رسانی کنند.

انهدام 3 باند قاچاق سلاح و مهمات در خوزستان 

قاتل مرد کارخانه دار در انتظار مجازات

  

سرویس حوادث// رئیس پلیس فتا استان فارس 
 از شناسایی فردی خبر داد که با سوء استفاده از 
سیم کارت شاکی در شــبکه اجتماعی واتساپ 

ایجاد مزاحمت برای دیگران می نمود.
   سرهنگ حشمت سلیمانی، رئیس پلیس فتا استان 
فارس در تشریح این خبر اظهار داشت: در پی مراجعه 
فردی به اداره پلیــس فتا که با ارائه مرجوعه قضایی 
به پلیس فتا شهرستان لارستان مدعی شده بود فردی 
ناشناس در شبکه اجتماعی واتساپ با شماره او، برای 
اهالی محل ایجاد مزاحمت کرده است، رسیدگی به این 
پرونده  به صورت ویژه در دستور کار کارشناسان پلیس 
 فتا قرار گرفت.وی گفت: شاکی در ادامه صحبت های 
خود بیان داشت که مدتی قبل یکی از سیم کارت هایش 

را گم کرده است و فردی ناشناس با همان سیم کارت 
در شبکه اجتماعی واتســاپ اقدام به تهدید و ایجاد 
مزاحمت برای همســایگان وی کرده است؛ در نهایت 
بــا جمع آوری مدارک و مســتندات پرونده توســط 
کارشناســان پلیس فتا، متهم به همراه ادوات هوشمند 
ارتکاب جرم دستگیر شد.سرهنگ سلیمانی تصریح 
کرد: در ابتدا متهم که یکی از همســایه های شاکی بود 
منکر بزه ارتکابی شــد؛ ولی پس از مواجهه با مدارک 
و مستندات احصاء شده توسط کارشناسان این پلیس 
به  ناچار لب به اعتراف گشــود و بیان داشت که مدتی 
است با شاکي همسایه بوده و حدود چند ماه قبل برای 
اسباب کشي به منزل وی مراجعه نموده است و پس از 

اســباب کشي سیم کارت مورد نظر را در منزل او پیدا 
کرده است و توســط آن در شبکه اجتماعی واتساپ 
براي دیگر همسایگان ایجاد مزاحمت می کرده است.

این مقام انتظامی افــزود: برابر قانون هرگونه توهین، 
اهانت و یا پخش تصاویر شــخصی افراد در فضای 
مجازی جرم محسوب شده وعواقب جبران ناپذیری 
بــرای فرد به همراه دارد، لذا رعایت اخلاق در فضای 
ســایبر و به خصوص شبکه های اجتماعی امری مهم 

محسوب می شود.
  رئیس پلیس فتا اســتان فارس خاطر نشــان کرد: 
پلیس فتا به صورت شبانه روزی آماده پاسخگویی به 
شهروندان بوده و کاربران می توانند در صورت مواجهه 
با هرگونه موارد مشکوک آن را از طریق سایت پلیس 
فتا بــه آدرس www.cyberpolice.ir بخش 

گزارش های مردمی با ما در میان بگذارند.

طرح : آصفه جهانی

کشف کامیون حامل ۳۰ مهاجر غیرقانونی در آلمان
  پلیس آلمان در اتوبانی در نزدیکی شهر »گورلیتس« حدود 3۰ مهاجر را 
یافت که با کامیون از مرز لهستان به شکل غیرقانونی وارد آلمان شده اند. یک 
جسد نیز در کامیون پیدا شده و راننده کامیون نیز متواری است اما همدست 
او بازداشت شده است.پلیس آلمان در اتوبانی در نزدیکی شهر گورلیتس 3۰ 
مهاجر را بازداشــت کرد که از یک کامیون پیاده شده بودند.کامیون با پلاک 
لهستان تازه نگه داشته بود که ماموران از راه رسیدند. به گفته سخنگوی پلیس، 
آنها احتمالا به شــکل غیرقانونی وارد آلمان شده اند.پلیس همچنین جسد 
بی جان مردی را کشــف کرد. پس از تحقیقات اولیه روشن شد این مرد یک 
عراقی 3۲ ساله بوده که چند ساعت قبل از اینکه پلیس جسد او را کشف کند، 
مرده است.به گزارش دویچه وله، پس از تحقیقات کامل جزئیات بیشتری در 
مورد شرایط و علت مرگ ارائه خواهد شد. سایر افراد اکنون تحت مراقبت 
پلیس هستند. راننده کامیون نیز فراری و تحت تعقیب است. طبق یافته های 
اولیه او احتمالا مردی ۴۲ ســاله و ترک تبار است. همدست راننده که او نیز 

بازداشت شده، احتمالا هموطن او و مردی ۴8 ساله است.

سرقت ۶۰۰ هزار دلاری از شوهر
   زن ۶3 ســاله ای که از شــوهر خود مبلغ ۶۰۰ هزار دلار دزدیده بود 
بازداشت شد.متهم »دونا مارینو«۶3 ســاله در حرکتی برنامه ریزی شده با 
جعل امضای شوهر 73 ســاله اش » جان « موفق شده بود در کلاهبرداری 
برنامه ریزی شده از همسرش مبلغ ۶۰۰ هزار دلار بدزدد.بنا بر گزارش پلیس 
کانکتیکات آمریکا این زن سرقت های خود را ظرف دو دهه با جعل امضاهای 
 متعدد شــوهرش که به بیماری آلزایمر مبتلا بوده اســت انجام داده و تمامی 
پول ها را برای خوش گذرانی و خرید های شخصی خود و خرج خانه مصرف 
کرده است.اطلاعات موجود نشان میدهد که این مبالغ از امضای چک های 
بازنشستگی ، چک های خدمات درمانی ، پرداخت غرامت برای بیماری بوده 
که تمامی پول ها به حساب شخصی متهم واریز می شد.سخنگوی پلیس بیان 
کرد که »مارینو« با داشتن ارتباط  با یک دوست در دفتر اسناد رسمی بدون 
حضور جان توانسته اسناد قانونی را به راحتی در هر زمانی امضا کند وحق 
وکالت را بدست آورد. ماجرا زمانی فاش شد که شوهر وی و دخترش به او 
ظنین شده و موضوع پول ها را پیگیری کردند. اکنون این زن سارق بازداشت 

و با قرار وثیقه ۲۵۰۰۰ دلاری تا روز دادگاهی اش راهی زندان شده است.

2۰ سال زندان برای جاسازی کوکائین در اسباب بازی
  مردی که دهها بســته کوکائین را درون اسباب بازی جاسازی کرده 
بود دستگیر و به ۲۰ سال زندان محکوم شد.متهم » کریس مایکلیدس« 
۵۲ ســاله محموله بزرگ کوکائین خود را از طریــق بندر »دوور«  در 
اسکس بریتانیا وارد کشور کرده و از طریق پیام های کدگذاری شده تلفن 
همراهش قصد فروش و توزیع این محموله را بین قاچاقچیان دیگر داشته 
 A است.سخنگوی پلیس اسکاتلندیارد بیان کرد که محموله از نوع کلاس
و حجم آن ۵۰ کیلوگرم بوده است که به خوبی در بسته های اسباب بازی 
جاسازی شده بود.بنا بر اطلاعات موجود داده های بدست آمده ماموران 

مخفی سبب دستگیری این قاچاقچی بزرگ شده است.

ســرویس حوادث// رئیس پلیس فتــا اصفهان از 
شناسایی فردی که با دریافت کمک های مردمی در 
اینستاگرام به بهانه خرید کپسول اکسیژن، خیرین را 

فریب داده و از آنها کلاهبرداری می کرد، خبر داد.
    سرهنگ سید مصطفي مرتضوي، رئیس پلیس فتا اصفهان 
در خصوص این پرونده گفت: بــا ارائه مرجوعه قضایي 
توسط چندین نفر شاکی مبنی بر اینکه فردی در یک صفحه 
اینستاگرامی با جمع آوری کمک های مردمی جهت خرید 
کپسول اکسیژن برای بیماران از آنها کلاهبرداری کرده است، 
رسیدگي به موضوع در دستور کار کارشناسان قرار گرفت.

وی عنوان کرد: بنابر اظهارات شکات فرد کلاهبردار با ارائه 

شــماره کارت بانکی از آنها درخواست مبلغ 3۰ میلیون 
ریال نموده که با بررسی های صورت گرفته مشخص شد 
هیچکدام از مبالغ واریزی صرف خرید کپسول نشده و در 
فروشــگاه های مختلف از طریق کارتخوان برداشت شده 
است.این مقام انتظامی افزود: با انجام تحقیقات تخصصی 
در فضای مجازی و اقدامات کارشناسان پلیس، متهم مورد 
شناسایی قرار گرفت و پرونده جهت انجام اقدامات قانونی 

به مراجع قضایی تحویل داده شد.
   سرهنگ مرتضوي گفت: مهم ترین عامل گرفتاری افراد 
در دام کلاهبــرداران اینترنتی بــی توجهی به توصیه های 
 پلیس فتا اســت، شــهروندان هیچگاه به افــرادی که در 

شبکه های اجتماعی و مبادی غیر رسمی و نامعتبر ادعای 
کمک مالی یا انجام امور خیریــه دارند اطمینان نکنند و 
مراقب ترفند های افراد ســودجو و کلاهبردار باشند، این 
مجرمان با هدف قرار دادن احساسات مردم اقدام به تشویق 
و ترغیب آنها به همکاری و مشارکت در امور خیریه کرده و 
نهایتا از آنها کلاهبرداری می کنند.رئیس پلیس فتا اصفهان 
خاطر نشان کرد: شــهروندان می توانند تخلفات صورت 
گرفته در فضای مجازی را از طریق ســایت پلیس فتا به 
آدرس cyberpolice.ir بخــش مرکز فوریت های 
ســایبری لینک ثبت گزارش های مردمــی با ما در میان 

بگذارند.

کلاهبرداری 5۰۰ میلیونی به بهانه خرید کپسول اکسیژن برای بیماران

ایجاد مزاحمت با سیم کارت همسایه 

پلاستیک

  
آگهی تغییرات

 شرکت روستایی جگدان شرکت تعاونی به شماره ثبت 47 و شناسه ملی 10800004078 به استناد صورتجلسه مجمع عمومی عادی سالیانه مورخ1399/10/16 
که طی نامه شماره 1178/184 مورخ1399/10/29 به تایید اداره تعاون روستایی شهرستان میناب رسیده است تصمیمات ذیل اتخاذ شد : - آقای حسین پیوندی 
به شماره ملی 3469853363 به سمت بازرس اصلی و آقای موسی رضائی پور به شماره ملی5869963230 به سمت بازرس علی البدل برای سال مالی 1399 

انتخاب گردیدند. - ترازنامه و حساب سود و زیان سالهای مالی منتهی به1397/12/29 و1398/12/29 مورد تصویب قرار گرفت . )1212917(
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان هرمزگان مرجع ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری میناب

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان
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برداشت ۷ هزار تن میگوی پرورشی در میناب 
  سرویس شهرستان// تاکنون از هزار و ۸۰۰ هکتار از مزارع پرورش 
میگوی شهرستان میناب ۷ هزار تن میگوی پرورشی برداشت شده است.   
رئیس اداره شیلات شهرستان میناب پیش بینی کرد تا پایان فصل برداشت 
در اواخر آبان ۹ هزار تن میگوی پرورشی برداشت شود.برداشت میگوی 
پرورشی از مزارع پرورش میگوی شهرستان میناب از اواخر خرداد آغاز 
شده است.خلیل حیدری گفت: برداشت میگو امسال به دلیل استفاده از 
مولد میگوی عاری از بیماری که از کشور تایلند وارد شده است نسبت به 
سال گذشته ۲۰ درصد افزایش دارد.شهرستان میناب ۱۱۵ مزرعه پرورش 
میگو در دو سایت تیاب شمالی و تیاب جنوبی و بندر کلاهی دارد.  وی 
افزود: میگو های برداشت شده پس از بسته بندی، علاوه بر مصرف داخلی 
به کشور های چین، روسیه، بلاروس، اسپانیا، فرانسه و کشور های حاشیه 
خلیج فارس صادر می شود.رئیس اداره شیلات شهرستان میناب با اشاره 
به اینکه میگوی پرورشی شهرستان میناب از نوع وانامی هستند گفت: 
میگو های پرورشــی با وزن ۱۸ تا ۲۳ گرم برداشت می شود.  به گزارش 
خبرگزاری صداوسیما مرکز خلیج فارس، حیدری گفت: قیمت فروش 
میگو ها در مزرعه هر کیلوگرم بین ۸۰ تا ۱۳۰ هزار تومان است که بیش 
از ۵۰۰ میلیون دلار برای کشور ارز آوری دارد.برداشت میگوی پرورشی 

از مزارع شهرستان میناب تا اواخر آبان ادامه دارد.

کارگران شرکت کیسون دست از کار کشیدند 
  ســرویس شهرستان// حدود چهل نفر از کارگران شرکت کیسون در 
منطقه کوه مبارک جاسک در اعتراض به حقوق معوقه خود، دست از کار 
کشیدند.مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی هرمزگان گفت: این کارگران که 
ساخت مخازن ذخیره سازی نفت را در این منطقه بر عهده دارند، از حدود 
۳ماه گذشته تا کنون حقوق دریافت نکرده اند.هادی ابراهیمی افزود: مجری 
این طرح شرکت خصوصی پتروامید آسیا است که تعهد ساخت مخازن 
ذخیره سازی نفت خط انتقال گوره به جاسک را به شرکت پیمانکار، یعنی 
کیسون واگذار کرده است.شرکت کیســون با ۹۰۰نفر نیرو، مدعی است 
شرکت خصوصی پتروامید آسیا صورتحساب ها را پرداخت نکرده است.

مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی هرمزگان گفت: اکنون برای پرداخت 
حقوق معوقه کارگردان، مهلت داده شــده اســت.به گزارش خبرگزاری 
صداوسیما مرکز خلیج فارس؛ ابراهیمی افزود: شرکت پیمانکار در صورت 

پرداخت نکردن حقوق معوقه کارگران، به مراجع قضایی معرفی می شود.

بهره برداری از مسجد جامع شهر لمزان بندرلنگه 
  سرویس شهرستان// مسجد جامع شهر لمزان بخش مهران شهرستان 
بندرلنگه به بهره برداری رســید.رئیس شورای اسلامی شهر لمزان گفت: 
این مسجد با مساحت سه هزار متر مربع شامل شبستان اصلی، نماز خانه 
بانوان و بخش های فرهنگی است که با هزینه ۲۵ میلیارد تومان ساخته 
شده است.عبدالعزیز پاهنگ افزود: این مسجد در مدت دو سال و نیم و با 
همت یک نیکوکار ساخته شده است.وی گفت: مسجد جامع لمزان ظرفیت 
بیش از هزار و ۶۰۰ نمازگذار دارد.به گزارش خبرگزاری صداوسیما مرکز 
خلیج فارس، پاهنگ افزود: بخش فرهنگی این مسجد نیز شامل کتابخانه، 
اتاق کنفرانس، اتاق انجمن و خانه عالم و سرایداری است.شهر لمزان در 

فاصله صد و پنجاه کیلومتری غرب بندرعباس واقع شده است.

خبری

شهرستان

و  سرویس شهرســتان//  مدیرعامل آب 
فاضلاب هرمزگان گفت: ظرفیت شــبکه 

و  هزار  مینــاب 22  فاضلاب  خانه  تصفیه 
۸۶0 مترمکعب در شــبانه روز است که در 
فقره  نخست 2هزار  مرحله  در  حال حاضر 
انشعاب در این شهرســتان به این شبکه 

وصل شده است. 
   امیــن قصمــی بــا اعــلام ایــن خبر به 

رســانه ها اعلام کرد: تصفیه خانه فاضلاب 
مینــاب در ســه مرحله و بــرای ۷۳ هزار 
نفرجمعیت طراحی شده است که در مرحله 
نخســت ۳۶ هزار نفر را تحت پوشش قرار 

می دهد.
  وی بیان داشــت: ظرفیت مرحله نخست  

تصفیــه خانه فاضلاب میناب هشــت هزار 
و ۲۰۰ مترمکعب در شــبانه روز اســت که 
از پیشــرفت ۹۲ درصدی برخوردار است.

مدیرعامــل آب و فاضــلاب هرمــزگان 
اظهارداشت: طول شبکه مرحله نخست این 
تصفیه خانه ۶۰ کیلومتر است که تاکنون ۴۰ 

کیلومتر آن اجرا شده و ۲۰ کیلومتر آن باقی 
مانده است.به گزارش ایرنا، قصمی با اشاره 
به اینکه پساب تولید شده تصفیه خانه میناب 
در بخش کشــاورزی اســتفاده خواهد شد، 
تاکید کــرد: با جدیت پیگیر وارد مدار کردن 
مرحله نخست تصفیه خانه میناب هستیم.با 

استفاده از آب تصفیه شده سد سرنی، کیفیت 
آب شرب در شهرستان میناب ارتقاء می یابد 
و شــرایط این منطقه بهبود قابل ملاحظه ای 
خواهد داشت و سد ســرنی متشکل از سه 
بخش ســد، خط انتقال و تصفیه خانه است 
که تصفیه خانه این پــروژه توانایی تصفیه ۲ 

مترمکعب آب در هر ثانیه را دارد.
  شهرســتان میناب در ۹۰ کیلومتری شرق 
بندرعباس مرکز اســتان هرمزگان واقع شده 
و دومین شهرستان بزرگ این استان پس از 

بندرعباس مرکز هرمزگان است.

مدیرعامل آب و فاضلاب هرمزگان خبر داد

اتصال ۲هزار انشعاب به شبکه تصفیه خانه فاضلاب میناب

سرویس شهرستان//  یکصد و نود و چهارمین مرکز 
نیکوکاری تخصصی کارآفرینی اشــتغال هرمزگان 
با حضور مدیرکل کمیته امــداد امام خمینی)ره( و 
جمعی از مسوولان استانی و محلی در بخش گوهران 

شهرستان بشاگرد افتتاح شد. 
   مدیرکل کمیته امــداد امام خمینی)ره( هرمزگان در 
حاشــیه افتتاح این مرکز نیکــوکاری گفت: این مرکز 
نیکــوکاری به عنــوان صد و نــود وچهارمین مرکز 
 در اســتان بوده و بعنوان یک مرکــز تخصصی باید 
نســبت به توســعه فرهنگ کار در بین مردم منطقه را 

ایفا نماید.
   جلیل تراهی افزود: نــگاه کمیته امداد به مرکزهای 
نیکــوکاری تغییر یافته و در حــال حاضر این مرکز 
نیکــوکاری تخصصی به عنوان بــازوی مهم این نهاد 
محسوب می شوند و در حوزه اشتغال در آینده نزدیک 

فعالیــت های حوزه در قالب برون ســپاری به مراکز 
واگذار خواهد شد.

   وی بیان داشت: مرکز کارآفرینی مسوول اشتغالزایی 
هســتند و محدودیت برای تعداد اشــتغالزایی ندارند.

مدیــرکل کمیته امداد امــام خمینــی)ره( هرمزگان 

اظهارداشــت: در مجموع ۱۹۴ مرکز نیکوکاری وجود 
دارد که پیش بینی می شــود تا پایان امسال به ۲۲۰ 

مرکز برسد.
   تراهی ادامه داد: درآمد این مراکز نیکوکاری از ابتدای 
سالجاری تاپایان مهرماه امسال ۵۲۸ میلیارد ریال بوده 

که به نیازمنــدان و جامعه هدف کمیته امداد هرمزگان 
کمک شده است.

  به گزارش ایرنا، حجت الاسلام محسن مومنی مدیر 
کمیته امداد امام خمینی )ره( منطقه شهرستان بشاگرد 
نیز در این مراســم گفت: امیدوارم با پشتیبانی کمیته 
امداد و نــوع آوری مراکز نیکوکاری بتوانیم در ایجاد 
شغل و فرهنگ ســازی بویژه بین مددجویان جوان و 
زنان سرپرســت خانوار نسبت به قبل موفق تر باشیم.
در حال حاضر ۸۷ هزار و ۵۰۰ خانوار تحت پوشش 

کمیته امداد هرمزگان هستند.

در زمان آغاز آتش سوزی می توان با پاشیدن خاک 
و آب و یا كوبیدن وسیله های در دسترس آن را خاموش كنیم

روابط عمومی اداره كل
منابع طبیعی و آبخیزداری هرمزگان

هم استانی های عزیز ، کشاورزان و مرتعداران گرامی برای جلوگیری از آتش سوزی جنگل ها و مراتع یادمان باشد :

با حضور مدیرکل کمیته امداد هرمزگان انجام شد

افتتاح مرکز نیکوکاری تخصصی کارآفرینی اشتغال در بشاگرد

کلیف وضعیت ثبتی و اراضی وساختمانهای فاقد سند ر سمی آگهی  ماده 3 قانون تعیین ت
 نظر به اینکه هیات حل اختلاف مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک بندرعباس تصرفات مالکانه خانم زلیخا پسنده فرزند احمد دارای شماره شناسنامه 

47 در سه قطعه زمین مزروعی را محرز دانسته لذا به شرح آراء زیر :
1- رای شماره 140060323054000344 مورخ 1400/06/11 شش دانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 47624/42 متر مربع قسمتی از پلاک 

270 فرعی از 53 اصلی واقع در روستای گچین پایین قطعه 2 بخش 2 بندرعباس.
2- رای شماره 140060323054000346 مورخ 1400/06/11 شش دانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 8019/90 متر مربع قسمتی از پلاک 

270 فرعی از 53 اصلی واقع در روستای گچین پایین قطعه 2 بخش 2 بندرعباس.
3- رای شماره 140060323054000347 مورخ 1400/06/11 شش دانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 6708/10 متر مربع قسمتی از پلاک 

270 فرعی از 53 اصلی واقع در روستای گچین پایین قطعه 2 بخش 2 بندرعباس.
در اجرای ماده 1 و ماده 3 قانون مذکور و کد 977 مجموعه بخشنامه ثبتی و ماده 13 آیین نامه رای به انتشار آگهی های ماده 3 صادرگردیده است را تایید نموده است وبه جهت 
دسترسی به مالک اولیه مقررگردید پس از انتشار آگهی مذکور وسپری شده مهلت واخواهی سند مالکیت رسمی صادر و تسلیم گردد و لذا به همین جهت در اجرای ماده 3 قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی مذکور دردونوبت به فاصله 15 روزجهت اطلاع عموم و مالک وصاحبان حقوق آگهی می گردد چنانچه ظرف 
مهلت دو ماه ازتاریخ اولین انتشار آگهی اعتراضی از طرف کسی به اداره ثبت اسناد و املاک بندرعباس تسلیم نگردد سند مالکیت بر اساس مفاد رای فوق در حدود و صلاحیت 
وفق مقررات صادر خواهد گردید در صورت وصول اعتراض معترض می بایست از تاریخ تسلیم اعتراض به اداره ثبت ظرف مهلت یک ماه به دادگاه صالح محل مراجعه و تقدیم 
دادخواست نمائید چنانچه پس از سپری شدن مهلت مذکور و عدم ارائه تقدیم دادخواست اداره ثبت اسناد واملاک بندرعباس نسبت به صدور سند مالکیت اقدام خواهد نمود 

وصدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود .1400/399 م/الف - تاریخ انتشار نوبت اول :1400/8/10- تاریخ انتشار نوبت دوم :1400/8/26

اسمعیل ربیعی نژاد - رئیس ثبت اسناد و املاک منطقه دو بندرعباس

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان

طرح : آصفه جهانی

آگهی مز ایده ) نوبت دوم (   
شعبه اول اجرای احکام حقوقی دادگستري بندرعباس به موجب پرونده اجرائی 9900978 ب در خصوص دعوی کورش عظیم پور علیه حجت بابایی که محکوم 

به پرداخت خسارت گردیده  که در این راستا یک دستگاه پژوپارس از اموال محکوم علیه مذکور به شرح ذیل به مزایده گذاشته مي شود .
موضوع مزایده : خودرو پژو پارس

الف ( مشخصات خودرو :  یک دستگاه خودرو به شماره انتظامی 333 ص 15 ایران 84 سیستم : پژو تیپ : پارس XU 7 رنگ : سفید ظرفیت : 5 نفر تعداد سیلندر: 
4 تعداد چرخ : 4 تعداد محور : 2 شماره موتور : 756974 شماره شاسی : 272812 مدل : 1394

ب( وضعیت حاضر : اتاق وبدنه : پوسیدگی دارد موتور : خاموش گیربکس : در حد معموال شیشه : سالم دیفرانسیل در حد معمول صندلی وجلو داشبرد : دارد 
لاستیک ها : دارای آج چراغ : دارد آینه و برف پاکن : دارد

خودرو در پارکینگ دریا بلوار احلی متوقف میباشد.
ج ( ارزش وسیله

- با توجه به شرح فوق ، وضعیت حاضر وسایر شرایط ذکر شده 1/600/000/000 ریال معادل یکصد وشصت میلیون تومان تومان ارزیابی می گردد.
1- فروش نقدی است . وحداکثر مهلت پرداخت بهاء یک ماه می باشد . 2- کلیه هزینه های مربوط به معامله ازهرقبیل و از هرجهت به عهده خریداراست.

 3- پیشنهاد دهندگان باید قبل از انجام مزایده در تاریخ روز مزایده با هماهنگی اجرای احکام مبلغ 10 درصد مبلغ ارزیابی شده را بصورت سپرده نقدی بحساب شماره 2171295409008 نزد 
بانک ملی شعبه دادگستری تودیع وقبض سپرده را به این اجرا تحویل نمایند. 

4- اجرای احکام در رد یا قبول پیشنهاد مختار است . 
5- مزایده در روز دوشنبه مورخ 1400/09/01 ساعت 13 در محل دفتر شعبه اول اجرای احکام مدنی دادگستری  بندرعباس واقع در رسالت جنوبی - کوچه فتح المبین - مجتمع قضایی شهید 
بهشتی بصورت حضوری بعمل می آید و برنده کسی است که بالاترین قیمت را پیشنهاد نماید . 6- در صورتیکه برنده تا یک ماه از جلسه مزایده و با انقضای مهلت از پرداخت بها مورد مزایده 
خودداری نماید مسئول کسر احتمالی قیمت و خساراتی که از تجدید مزایده حاصل شود خواهد بود که بدواً از سپرده او استیفا می شود و سپرده تا تعیین کسر قیمت و خسارات وارده مسترد 

نخواهد شد و متقاضیان شرکت در مزایده برای کسب اطلاع بیشتر می توانند به شعبه اول اجرای احکام مدنی دادگستری بندرعباس مراجعه نمایند .
محمد مهدی بهمن نیا - دادورز شعبه اول اجرای احکام مدنی دادگستری بندرعباس

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

 M ۶ H )۴      2( سند کمپانی کامیون سیستم آمیکو تیپ
مدل ۱385 رنگ سفید به شماره پلاک ۴۴3 ع ۱۶ 

ایران 3۱ به شماره موتور 775۶25 و شماره شاسی 
NA2B2JMD۴۶A۰۰۰9۴7 به نام شرکت ارس خودرو 

دیزل مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد

کارت بازرگانی به شماره ۱۰8۰۰۱۶7528 متعلق به 
شرکت خدماتی بازرگانی پرتو افکار جنوب به شماره 
ثبت ۱۴۱23 بنام عبدالعلی رحیمی مفقود گردیده و از 

درجه اعتبار ساقط می باشد

مفقودی نوبت اول مفقودی 

نماینده مردم  سرویس شهرستان//  
شرق هرمزگان در مجلس با اشاره به 
بالاتر بودن نرخ بیکاری میناب نسبت 
به استان هرمزگان، گفت: نرخ بیکاری 
هرمزگان ۱0.۷ درصد است درحالیکه 

نرخ بیکاری میناب ۱2.۱ درصد است.
در خصــوص  رئیســی    حســین 
چالش هــای اقتصــادی و حوزه آب 
شهرســتان میناب با اشاره به جمعیت 
۳۰۰ هزار نفری میناب، اظهار کرد: بالغ 
بر ۱۵ درصد جمعیت استان هرمزگان 
در شهرســتان میناب زندگی می کنند.
وی با اشاره به تراکم مناسب شهرستان 
میناب، عنوان کرد: ۶۷ درصد جمعیت 
شهرســتان میناب را روستاها تشکیل 
می دهنــد و ۳۳ درصد آن نیز جمعیت 

شهری است.
   عضــو مجمــع نمایندگان اســتان 
هرمزگان بــا ذکر این نکتــه که نرخ 
بیــکاری در مینــاب ۱۲.۱ درصــد 
است، ابراز داشت: نرخ بیکاری استان 
هرمزگان ۱۰.۷ درصد است. یعنی نرخ 
بیکاری در شهرستان میناب با وجود 
ظرفیت های مختلفی که در بخش های 
 … و  خدمات  صنعت،  کشــاورزی، 

وجود دارد از میانگین استان هرمزگان 
بالاتر است.

  رئیســی ضمن تاکید بــر اینکه باید 
فکــری به حال نرخ بیــکاری میناب 
شــود، تصریح کرد: میناب در استان 
هرمزگان بیشــترین منابع آب شیرین 
سطحی و زیرزمینی را دارد اما انتقال 
آب از شهرستان میناب به بندرعباس 
برای تأمین آب شرب، آثار زیان باری 
را برای این شهرســتان در پی داشته 
اســت.وی با ذکــر این نکتــه که در 
گذشــته ۱۰۰ درصد آب شرب شهر 
بندرعباس و خمیــر از میناب تأمین 
می شد، بیان کرد: انتقال آب از میناب 
به سایر نقاط اســتان هرمزگان باعث 
شــد که منابع آبی میناب به خصوص 
آب زیر زمینی دچار آســیب شوند.
عضو کمیسیون کشاورزی، آب و منابع 
طبیعی مجلس شورای اسلامی با ذکر 
این نکته که بخش اعظمی از اقتصادی 
میناب مبتنی بر امر کشــاورزی است، 
ادامه داد: در حال حاضر قسمت هایی 
از دشت میناب دچار فرونشست است. 
ایــن اتفاق نه تنها بخش کشــاورزی 
میناب بلکه زیست بوم این شهرستان را 

دچار چالش کرده است.رئیسی اظهار 
کــرد: در حال حاضر آب با کیفیتی از 
طریق شیرین سازی آب دریا به فلات 
مرکزی کشــور انتقال پیــدا می کند و 
انتظار مردم میناب این اســت که آب 
شــرب بندرعباس نیــز از این طریق 
تأمین شود و شیر انتقال آب از میناب 
برای همیشه قطع شود. بندرعباس  به 

وی با ذکر این نکته که »میناب« یعنی 
شــهر غرق در آب، مطرح کرد: تمام 
ظرفیت هــای آبی مینــاب باید برای 
خود میناب مورد اســتفاده قرار گیرد.

به گزارش مهر، نماینده مردم شــرق 
 هرمزگان بــا بیان اینکه ســفره های 
آب شــیرین میناب در خطر هستند، 
گفت: بــا توجه به اینکه شهرســتان 
میناب در کنار دریا واقع شــده است، 
تخلیه ســفره های زیــر زمینی باعث 
می شود که آب شــور به این سفره ها 
نفوذ کند و عواقب جبران ناپذیری را 
در پی داشته باشد. به همین جهت برای 
تأمین آب شرب شهرهای ساحلی باید 
از ظرفیت آب شیرین کن ها استفاده کرد 
تا منابع آب زیرزمینی برای کشاورزی 

مورد استفاده قرار گیرد.

عضو مجمع نمایندگان هرمزگان:

برگزاری مانور پدافند غیر عامل در بندرخمیر نرخ بیکاری میناب از میانگین هرمزگان بیشتر است
  سرویس شهرستان// بمناسبت هفته پدافند غیرعامل مانور پدافند 
غیر عامل در روســتای برکه سلطان دهستان کهورستان شهرستان 

بندر خمیر برگزار شد.
  به گزارش خبرگزاری صداوســیما مرکزخلیج فارس، معاون سیاســی 

فرماندار شهرســتان بندرخمیر گفت: در این مانور ۴۰۰ راس دام واکسنه 
و جایگاه آن ها سمپاشی شد.فرزاد دهقانی افزود: این برنامه با همکاری 
اداره دامپزشکی، سپاه و بسیج برای پیشگیری از بیماری های مشترک بین 

انسان و دام انجام شد.

نژاد ســرویس شهرستان//  دبیری  سعیده 
رئیس کل دادگستری اســتان هرمزگان از 
آغاز به کار صلح یاران ســتاد ملی صبر در 

شهرستان میناب خبر داد.
   به گــزارش خبرنــگار دریــا، رئیس کل 
دادگستری دادگســتری استان هرمزگان اظهار 
داشت: در راســتای عمل به منویات ریاست 
محترم قوه قضاییه مبنی بر لزوم بسط و گسترش 
فرهنگ صلح و سازش و به منظور نهادینه سازی 
عدالت در جامعه از طریق جلب مشارکت  های 
عمومی و ارتباط مؤثر با نخبگان، معتمدان محلی 
و سمن ها و نهادهای مردمی، هیأت های صلح 
ستاد ملی صبر با هدف تواصی به حق و تشویق 
به مصالحه در شهرستان میناب تشکیل و آغاز 

به کار کرد.
  علــی صالحی با بیان اینکه هیأت های صلح 
ستاد ملی صبر در شهرســتان میناب متشکل 
از صلح یاران واجد شــرایطی است که از میان 
روحانیــون، ائمه جماعات، بــزرگان طوایف، 
 معتمدین و ریش ســفیدان محلــی برگزیده 
شــده اند، تصریح کرد: با ابلاغ احکام اعضای 
منتخب، هیأت های مذکور، فعالیت خود را به 
صورت رسمی در زمینه حل و فصل اختلافات 

و ایجاد صلح و سازش آغاز نموده اند.
  وی در پایــان تأکید کــرد: در قانون جدید 
شورا های حل اختلاف سعی شده است تمامی 
فعالیت هــا و اقدامات این نهاد بر مبنای توجه 
به رسالت اصلی آن یعنی بسط و تقویت صلح 

و سازش متمرکز گردد و در این راستا، موضوع 
تشکیل هیأت های صلح و دفاتر میانجیگری به 
صورت ویژه در تمامی حوزه های قضایی استان 

هرمزگان در دستور کار قرار گرفته است. 

آغاز به کار صلح یاران ستاد ملی صبر در میناب 
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فروردین :
بد نیست کمی از فکر و خیال های راحت بیرون 
بیایید و به چیزهــای هیجان انگیز فکر کنید. اگر 
امروز برنامه ی اجتماعی خاصی ندارید، به شــما 
توصیه می شــود که وقت بگذارید و رویاپردازی کنید. این که 
بایــد رویاپردازی کنید به این معنی نیســت که همه ی روز را 
 بخوابید، بلکه از شما انتظار می رود که در کنار این رویابافی ها 
 قابلیــت های تان را هــم به نمایش بگذارید. با دوســتانی که 
تشویق تان می کنند تا جادوی درون تان را بیابید بیشتر ارتباط 

برقرار کنید.
  اردیبهشت :

امروز باید از نیازهای شــخصی تان بگذرید و به 
دیگران کمک کنید تا نگرانی های شــان برطرف 
شود. دل تان می خواهد که اهداف کاری خود را با 
دوستانی که مثل شما فکر می کنند در میان بگذارید. اما یادتان 
نرود که باید وظایف تان را هم به همین ترتیب انجام بدهید، هیچ 
راه گریزی وجود ندارد. تعهدات تــان را انجام دهید و طوری 

عمل کنید که به نفع همه باشد
  خرداد :

امروز ممکن است در موقعیتی گیر کنید که از کنترل 
شــما خارج اســت و همین اعصاب تان را به هم 
خواهد ریخت. نمی توانید بفهمید که موضوع از چه 
قرار اســت. ذهن تان را خسته نکنید، چون عقل و منطق امروز 
بــه کارتان نمی آید. باید بدانید که هیچ چیز در اطراف تان قابل 
تغییر نیســت، پس بیهوده نجنگید. همه چیز را همین طوری که 
هست قبول کنید. تا به سمت جلو حرکت نکنید نخواهید دانست 

که آن طرف تر چه می گذرد.
   تیر :

اگر امروز بخواهید برای حل مشکلات تان از عقل 
کمک بگیرید بی فایده اســت. راهکارهای منطقی 
به هیچ وجه بــه دردتان نمی خورد، بهترین کاری 
که می شــود با مشکلات احساســی کرد این است که آن ها را 
 بروز دهید. شاید باز هم نتوانید به یک راه حل سریع دست پیدا 
کنید، اما حداقل اش این اســت که واقعیت را با دیگران در میان 

گذاشته اید و آن ها هم حرف های شما را شنیده اند.
    مرداد :

اگر دوست تان دست یاری به سوی شما دراز نکرد 
خیلی ناراحت خواهید شد، اما بهتر است در چنین 
مواردی آرامش تان را حفظ کنید. یک برداشــت 
غلــط می تواند همه ی کارها را خــراب تر کند. پس به جای 
 این که مشــکلات تان را بیشتر کنید، بهتر است به حفظ آرامش

 فکر کنید. فرار از احساســات تان فقط یــک راه حل موقتی 
 اســت. نباید از کســی انتظار کمک داشته باشــید، بلکه این 
وظیفه ی خودتان اســت که قبل از هر کس دیگری به فکر یک 

راه حل باشید.
 شهریور :

معمولا می توانید موقعیت را به درستی تحلیل کنید 
و چیزهای مهم را تشخیص دهید، اما امروز اوضاع 
فرق می کند. امروز حتی نمی توانید دو چیز ساده 
را از هم متمایز کنید. بهترین کاری که اکنون از شــما برمی آید 
این اســت که صبور باشید. قبل از این که متوجه شوید همه ی 

تردیدها کنار خواهد رفت.
 مهر :

امــروز خلاقیت هــای تان بــالا خواهد گرفت. 
 انــگار به خاطر ضربه های تلخی که در گذشــته 
خورده اید اکنون قصد دارید خودتان را محدود کنید. 
 باید فرق آن روزهای تلخ گذشته و زمان حال را متوجه شوید.
  اگر می خواهید که قابلیت های تان را به نمایش بگذارید باید

 به هنرمنــد درون تان اجازه دهید کارش را بکند. برای این که 
اعتماد به نفس تان بالا رود بایــد آن چه را در دل دارید بروز 

دهید.
  آبان :

 بــه احساســات تان اطمینــان نداریــد و به خاطر 
همیــن دچار تنش شــده اید. معمــولا دچار چنین 
سردرگمی هایی نمی شوید و حتی گاهی نظرات تان 
 با دیگران خیلی متفاوت اســت. اما امروز به خاطر ترس است که 
نمی توانید تصمیم بگیرید. نباید وقت تان را تلف کنید، بهتر است 
همین الآن دست به کار شوید. برای این که زودتر به نتیجه برسید 

باید هر چه سریع تر با ترس های تان مواجه شوید.
  آذر :

 بایــد به تصاویــر مختلفــی کــه در ذهن تان 
می چرخد معنا ببخشــید. بدون این که افکارتان 
 را قضــاوت کنید اجازه دهید که آزادانه مســیر 
 طبیعی شان را طی کنند. یادتان باشد که عقب نشینی نکنید، بگذارید 
افکار مثبــت و منفی با هم بروز کند. بعدا مــی توانید آن ها 
 را از هــم جــدا کنید و فقــط روی بعضــی از آن ها متمرکز 
شــوید. الآن فقط کافی اســت راه را باز بگذارید تا افکارتان 

بروز کند .
  دی :

امروز ممکن اســت خاطرات گذشته یا دردهای 
جسمی و روحی تلخی را که تجربه کرده اید دوباره 
به یاد بیاورید. اما حالا که عاقل تر شــده اید طور 
دیگری بــه این تجربیات نگاه می کنید و این دقیقا همان کاری 
است که از شما انتظار می رود. اکنون زمان آن است که یک بار 
و برای همیشه با گذشته مواجه شوید. آینده در انتظار شماست 

و جای وقت تلف کردن نیست.
 بهمن :

امروز یک بار دیگر به شما فرصت داده می شود تا 
رویاهای تان را عملی کنید. تردید را کنار بگذارید 
 و از ایــن فرصــت نهایت اســتفاده را ببرید. اگر 
کارها آن طور که انتظار داشتید پیش نرفت خودتان را ناراحت 
نکنید، چون وقتی به هدف نزدیک باشــید این چیزها مشکلی 
 درســت نخواهد کرد. تا دســت به کار نشــوید اتفاق خاصی 

نمی افتد.
 اسفند : 

 همــه ی تردیدهایــی کــه بــه تازگــی تجربه 
کرده اید امروز ناپدید شده اند. دوست دارید که مثل 
همیشــه به دریای رویاها پناه ببرید و در اعماق آن 
 غوطه ور شــوید. هر وقت که حقیقت روشنی خود را از دست 
 داد بدانیــد که زیــاده روی کرده اید. ذهن رویاپرداز شــما با
 کهکشان ها پیوند دارد، اما شما این پیوند را به چشم نمی بینید.
 سعی نکنید همین امروز همه چیز را حل کنید، در عوض از لحظات 
 زندگی تان لذت ببرید و مطمئن باشید که تا چند روز آینده راحت تر 

می توانید مشکلات را حل کنید.

 
 سرویس ورزشی // مدیرعامل موسسه ورزش 
و تفریحات ســالم کیش گفت: پیگیری سهم 
این جزیره در جام جهانی 2020 قطر  آفرینی 
 تداوم دارد و در این خصوص از ســفیر قطر
 بــرای بازدیــد و ارزیابی وضعیــت موجود 
زیرساخت های ورزشی و گردشگری دعوت به 

عمل آمده است. 
  عیزیز الل فرضی پور ؛ اظهار داشــت: پاییز سال 
آینده قطر میزبان مسابقات جام جهانی فوتبال است 
با توجه به نزدیکی کیش به این کشــور استفاده از 
این فرصت از بهمن ماه سال گذشته در دستور کار 
این موسسه به نمایندگی از ســازمان منطقه آزاد 

کیش قرار گرفته است.
  وی یادآور شــد: جزیره کیش با داشتن شرایط 
 آب و هوایــی مشــابه با کشــور قطــر ، بدون 
ویزا بودن جزیره جهت حضور تیم ها و ورزشکاران 
خارجی، داشتن زیرساختهای مناسب فرودگاهی به 
لحاظ خطوط پروازی، لجستیک بندری، امکانات 
ورزشی، گردشگری، ســیاحتی، اقامتی، درمانی، 
تجــاری و تفریحی قابلیت ســهم آفرینی در این 

رویداد جهانی را دارد.
   فرضی پور گفت: آداب و سنن شهرهای مختلف، 
فرهنگ های گوناگون، زبان و گویش های مختلف 
در کیش دیگر مزیت هایی اســت که می تواند از 
موقعیــت پیش آمده جام جهانــی ۲۰۲۲ قطر در 
جهت توریسم ورزشی در این جزیره استفاده کرد.

وی اضافه کرد: به همین دلیل موسســه ورزش و 
تفریحات سالم  پیگیری هایی را از طریق وزارت 
امور خارجه و ســفارت ایران در کشور قطر انجام 
داده و آمادگــی لازم ایجاد شــده  تا با دعوت از 
 ســفیر کشــور قطر در تهران به جزیــره کیش، 
ظرفیت ها، قابلیت ها و زیرســاخت ها  را مورد 
ارزیابی قرار داده و با همکاری مســئولان منطقه 
آزاد کیش و بخش خصوصی جزیره برای میزبانی 
از هواداران و ایجاد تعاملات سازنده برنامه ریزی 

لازم صورت بگیرد.
* توســعه ورزش همگانی در دستور کار 

بخش ورزش کیش است
   مدیر عامل موسســه ورزش و تفریحات سالم 
کیش گفت: هم اکنون این موسسه ورزش همگانی 
را به عنوان ورزشی کم هزینه اما پرفایده و پرکاربرد 
در کلیــه مکان های تفریحی، ورزشــی، پارک ها، 
ورزشگاه ها، ایستگاه های ورزشی و  سواحل دریا 

مورد توجه قرار گرفته است.

  وی افزود: سازمان منطقه آزاد کیش نیز تسهیلات 
ویژه وورزشــی و تفریحی را برای کیشوندان در 
راستای ایجاد نشــاط، شــادابی، پویایی، ارتقاء 
ســلامت و جلوگیری از ناهنجاری های اجتماعی 
تخصیص داده تا بتوانیم به سهم خود و تحقق شعار 
» کیش برای همه« و »کیش شــهر ایده آل جامه 

عمل پوشانده شود.
  فرضی پــور گفت: در حوزه ورزش بانوان نیز با 
ایجاد کارگروه هــای تخصصی برای برنامه ریزی 
و تحقق اهداف معین شــده، با رویکرد نشــاط و 
افزایش روحیه در میان سالمندان و پیشکسوتان، 
ایجاد سایت ورزش های ســاحلی و راه اندازی 
 هیــات ورزش های روســتایی و بومی محلی از
 دیگر رویکردهای این موسســه در سال جاری 

است.
*  راه اندازی پایگاه استعداد یابی ورزشی

  مدیرعامل موسســه ورزش و تفریحات ســالم 
کیش گفت: همچنین در سال جاری ایجاد پایگاه 
آموزش و استعداد یابی ورزشی، انعقاد تفاهم نامه 
با پردیس دانشــگاه تهران جهت استفاده از اساتید 

 حوزه ورزش و تربیــت بدنی، ایجاد موزه ورزش 
تیمهای  ورزشــکاران،  افتخــارات  نمایش  ویژه 
ورزشــی و پیشکســوتان و ایجاد کتابخانه علوم 
ورزشــی از دیگر رویکردهایی بوده که امســال 
محقق شده اســت.وی گفت: ایجاد یک خوابگاه 
۲۰ تخته، ۲ مهمانســرای مناسب ورزشی جهت 
 استفاده در میزبانی های ورزشی، پایگاه تخصصی

وزنه برداری و رشــته وزنه بــرداری،  تخصصی 
غواصی، پایگاه تخصصــی ورزش های بادبانی و 
غیر موتوری )کایت بردینگ، وینسرفینگ، کایاک، 
کانو، تورینگ، پدلبرد، پدالبرد( و خوابگاه مربیان و 
ناجیان غریق موسسه از دیگر رویکردهای محقق 
شده این موسسه در راستای توسعه زیرساخت ها 

است.
 * کیــش میزبان ۶ رویداد ورزشــی ملی و 

بین المللی بود
    وی بــا اشــاره به اینکــه به واســطه وجود 
زیرســاخت هــای مختلــف میزبانــی از دیگر 
رویکردهای این موسســه اســت افزود: در این 
راســتا امسال ۶ رویداد ملی و بین المللی از جمله 

مسابقات انتخابی فوتبال ناشنوایان آسیا اقیانوسیه 
و ۴۲ اردوی تیم ملی ورزش های مختلف میزبانی 

شده است.
  فرضی پور گفت: دیگر میزبانی های انجام شده در 
این جزیره شامل اردوی تیم ملی فوتبال، تور جهانی 
زیر ۱8 ســال تنیس دختران و پسران، مسابقات 
فوتبال نابینایان بین ایران و روســیه، مســابقات 
قهرمانی کشور و مسابقات کشوری اسکواش )جام 
یاسی،   تنیس جام حذفی بانوان کشور، تنیس جام 
حذفی آقایان کشور، تنیس ساحلی قهرمانی کشور 
آقایان، مسابقه کراس فیت قهرمانی کشور و مسابقه 

قهرمانی و انتخابی پرورش است.
*  ۱۹ دوره آموزشی برگزار شد

  مدیرعامل موسســه ورزش و تفریحات ســالم 
کیش یاد آور شد: در راستای توسعه فعالیت های 
ورزشی برگزاری دوره های آموزشی طبق معمول 
در دستور کار این موسسه بوده که در این راستا ۱9 

دوره آموزشی برگزار شده است.
  وی گفت: ابداع و برگزاری اولین دوره مسابقات 
پاراسلینگ جهان در کیش، ابداع و راه اندازی ارائه 

خدمات پاراسلینگ در شب ، راه اندازی تفریحات 
جدید دریایــی رینگو و فلای فیش، ســیباب و 

کاتاماران از  دیگر خدمات این موسسه است.
* 2۱ تیم ورزشی به مسابقات اعزام شدند

  وی یــادآور شــد: اعزام تیم های ورزشــی به 
مســابقات از دیگر اقدامات حمایتی این موسسه 
اســت که در این راســتا ۲۱ اعزام تیم ورزشی و 
 ورزشــکاران به مســابقات و اردوهای تیم های 
ملی اعزام شــده اند که در نتیجه آن 98 مدال در 
رقابت های مختلف ورزشــی کســب شده است.
فرضــی پور گفت: برگزاری 9۵ مورد مســابقات 
داخلی در ســطح جزیره، ثبت رکــورد دو ۱۰۰ 
کیلومتر در جزیره کیش، ثبت دو ماراتن، برگزاری 
مسابقات هفته تربیت بدنی و هفته وحدت از  دیگر 

اقدامات این موسسه است.
*  تغییر ساختار ورزش کیش

  وی افــزود: نظر به تغییر ســاختار جدید مرکز 
ورزش و تفریحات ســالم کیش و قــرار گرفتن 
در زیر مجموعه شــرکت عمران آب و خدمات ، 
انتظار می می رود با حمایت های ســازنده هیات 
مدیریت و مدیرعامل این شرکت در  توسعه ورزش 
کیش قدم های خوبی برداشــته شود. فرضی پور 
یادآور شــد: با توجه به سرمایه گذاری های کلان 
کشــورهای حوزه خلیج فارس در ســاختارهای 
ورزشی  ، کیش  برای تبدیل شدن به قطب ورزش 
کشــور و منطقه نیازمند هماهنگی و تعامل ارکان 
کشور اعم از قانونگذاری و اجرایی در حمایت از 
سازمان منطقه آزاد اســت.  کیش ۴39 هزار متر 
مربع فضای ورزشی دارد که سرانه ورزشی آن ۱۱ 
متر برای هر نفر بوده که ۱۱ برابر کل کشــور و ۴ 

برابر میزان جهانی است .
  هــم اکنون ۴۰ هیات ورزشــی در جزیره کیش 
فعال بوده که موسســه ورزش و تفریحات ســالم 
این جزیره امســال برنامه های آموزشــی، ارتقاء، 
اعزام، اردو و مســابقه مختلف را تــدارک دیده 
 است؛ در جزیره کیش حدود هفت هزار ورزشکار 
 ســازمان یافته و بیمه شــده و ۶7 مربی فعالیت 

دارند.
این جزیــره از دیرباز تاکنون بــه دلیل موقعیت 
اســتراتژیک، زیبایی هــای بی نظیر و توســعه 
همه جانبه اقتصادی و گردشگری مقصد گردشگران 
و فعالان حوزه تجــارت و اقتصاد بوده و همواره 
یکی از مطرح ترین مناطق آزاد کشــور محسوب 

می شود./ ایرنا

 سرویس ورزشی // رئیس انجمن ورزش شرکت های 
جمهوری اسلامی گفت: مسابقه جهانی فوتبال هفت 
نفره 2022شرکت های جهان به میزبانی جزیه کیش 

برگزار می شود. 
   سید امیر حسینی حاشیه برگزاری کارگاه دانش افزایی جنبش 
المپیک در کیش اظهار داشت: این انجمن با همکاری موسسه 
ورزش و تفریحات سالم کیش میزبانی از مسابقات فوتبال هفت 
نفره شرکت های جهان در ســال ۲۰۲۲ میلیادی را طراحی 
کرده و در حال اخذ مجوزهای آن از مراجع ذیصلاح اســت.
وی افزود: کیش ظرفیت های خوبی برای برگزاری دوره ها و 
رویدادهای مختلف ملی و بین المللی دارد که دومین کنفرانس 
آینده پژوهی در قرن جدید با حضور اســاتید و کار آفرینان 
بزرگ در چار چوب ها و نکات کلیدی برای پیش بینی آینده 

در این جزیره برگزار شد.
  دبیرکل سابق کمیته ملی المپیک و پارالمپیک اضافه کرد: با 
توجه نقش مهم منابع انسانی برای توسعه فعالیت های اقتصادی 
کشــور کارگاه آموزشی دانش افزایی جنبش المپیک پیرامون 
آینده این جنبش و نقشی که سبک زندگی فعال در آتیه بازی 
می کند و چگونگی تقســیم نقش ها در آینده برگزار شد.وی 
یادآور شد: سبک زندگی پویا محور و آینده ای مبتنی بر توسعه 

جوامع سالم و هوشمند و فعال یک نکته کلیدی است و کیش به 
عنوان یک شهری که این فاکتورها را دارد می تواند نقش قابل 

توجهی را در این بخش در کشور بازی کند.
* دورهای دانش افزایی از سر گرفته می شود

  مدیرعامل موسسه ورزش و تفریحات سالم کیش نیز گفت: 
این موسسه براساس ماموریت و رسالت خود به عنوان متولی 
ورزش جزیره برگزاری دوره های آموزشــی، ارتقا و دانش 
افزایی مربیان، داوران، مدرســان و ورزشی را در دستور کار 

خود قرار داده است.
عزیــرالل فرضی پور افزود: در این راســتا با توجه به کاهش   
شدت شــیوع ویروس و بهبود نسبی وضعیت در نظر داریم با 
رعایت ضوابط بهداشــتی دوره های دانش افزایی رشته های 
ورزشــی به صورت عمومی یا تخصصی را با حضور اساتید 

کشوری از سر بگیریم.
  وی یادآور شــد: انتظــار می رود نتیجه ایــن دوره ها در 
جهت ارتقای مهارت ورزشــکاران، داوران و مربیان بتواند در 
میدان های ورزشی، توسعه فعالیت های قهرمانی و کسب مدال 
های ملی و بیــن المللی در تورنمنت های مختلف به نمایش 
گذاشته شــود.8۰ نفر از مربیان، داوران، مدرسان ورزشی در 

کارگاه دانش افزایی جنبش المپیک در شرکت کردند.

برگزاری مسابقه جهانی فوتبال هفت نفره در کیش

سرویس ورزشی //جشنواره استانی بازی های بومی محلی به نام خاک سرخ در جزیره هرمز 
برگزار شد.

    به گزارش خبرنگار دریا ؛  رئیس اداره ورزش و جوانان جزیره هرمز گفت: در این جشنواره ۶ تیم از 
شهرستان های میناب، رودان، حاجی آباد، قشم، هرمز و سیریک با هم به رقابت پرداختند.حسین زارعی 
افزود: رشــته ها و بازی های این جشنواره شامل، بازی درا، رمازا، چوب کشی، هفت سنگ مهارتی و 
طناب کشی برای آقایان و بازی های دوزپا، هفت سنگ، چوب کشی و طناب کشی برای بانوان است.

وی گفت: در این جشــنواره تیم های رودان، میناب و قشم عناوین اول تا سوم این جشنواره را کسب 
کردند و برگزیدگان این جشنواره به مسابقات المپیاد کشوری اعزام می شوند.

جشنواره استانی بازی های بومی محلی در هرمز 

مقام نخست ووشوکار هرمزگانی
 در پیکارهای مجازی قهرمانی جهان 

رئیس هیئت ورزش همگانی  جاسک منصوب شد 
 عبدالمجید مرادی سرویس ورزشــی // به پیشنهاد اداره ورزش 
وجوانان شهرستان طی حکمی از سوی مهندس بواشه رئیس هیئت 
ورزش همگانی اســتان آقای احمد گمتیلی به عنوان رئیس هیئت 

ورزش همگانی  شهرستان جاسک منصوب و مشغول بکار شد.
  به گزارش خبرنگار دریا ؛  گفتنی اســت : احمد گمتیلی معاون سیاسی 
اجتماعی فرمانداری جاســک را برعهده دارد قبلا به مدت چهار سال در 

سمت رئیس هیئت فوتبال جاسک فعالیت داشته است .

امیرحسین   // ورزشــی  سرویس 
هرمزگانی  تالوکار  همایی  باقرزاده 
ووشــو  مجازی  پیکارهــای  در 
با  فرم جین شو  در  قهرمانی جهان 
به  را  نخست  جایگاه   ،9/۱3 امتیاز 

خود اختصاص داد. 
امیرحســین باقرزاده همایــی تالوکار 
مجازی  پیکارهــای  در  هرمزگانــی 
ووشــو قهرمانی جهان در فرم جین شو 
با امتیاز 9/۱3، جایگاه نخســت را به 
خود اختصاص داد. ورزشکاران هند و 
برزیل با امتیاز 9/۱۱ و 8/98 به ترتیب 

دوم و سوم شدند.
   به گزارش فارس ؛ تیم ملی ووشــو 
ایــران پــس از حضــور در اردوی 
آماده  ســازی دو هفته ای که با هدایت 
فرشاد عربی سرمربی این تیم در کمپ 
اردوی های تیم ملی ووشو در مجموعه 
ورزشــی آزادی تهران برگزار شد در 
ورزشکاران  و  مســابقات حاضر  این 
به صورت آنلایــن، فرم های خود را به 

نمایش گذاشتند.

پیگیری سهم آفرینی 
كیش در جام جهانی 

۲۰۲۲ قطر تداوم دارد

سرویس ورزشــی // بانوان هرمزگانی در مسابقات 
کشوری پاورلیفتینگ ) بدنسازی ( بانوان کشور ،خوش 

درخشیدند. 
   بانوان هرمزگانی در نخستین دوره مسابقات پاورلیفتینگ 

) بدنســازی ( بانوان کشــور، خوش درخشیدند.در این 
رقابت ها سحر رضایی و فاطمه امینی پور موفق به کسب 

مدال طلا شدند.
  خدیجه دیوان دیلمی و سوگند ملایی نیز صاحب گردن 

آویز نقره شدند. 
  به گزارش  باشگاه خبرنگاران جوان ؛ این رقابت ها با 
حضور سیصد ورزشکار از ۲۶ استان کشور، در یاسوج 

برگزار شد.

کسب مدال طلا توسط بانوان هرمزگانی در رقابت های پاورلیفتینگ قهرمانی کشور 

طرح : امیر کاربخش
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بانک کشاورزی استان هرمزگان
   مدیریت امور شعب بانک در استان هرمزگان  در نظر دارد املاک مازاد بر نیاز خود 
را بشرح ذيل از طريق مزايده عمومی بفروش برساند ، متقاضیان می توانند جهت 
كسب اطلاعات بیشتر ، بازديد از املاک و دريافت اسناد مزايده و تسلیم پیشنهاد 

از تاريخ انتشار آگهی حداكثر تا پايان وقت اداری مورخ 1400/8/25 همه روزه به 
جز ايام تعطیل از ساعت 8 الی 12 به مديريت بانک كشاورزی استان هرمزگان به 
آدرس : بندرعباس – كوی فرهنگیان – نبش چهار راه فرهنگیان مراجعه و اســناد 

مزايده را دريافت نمايند و يا با شماره تلفن های 33336191-33350100 ) واحد 
حقوقی ( تماس حاصل فرمايند .آخرين مهلت تحويل پاكت های پیشنهاد قیمت به 

همراه ساير مستندات ساعت 12 روز چهارشنبه مورخ 1400/08/25 می باشد .

توضیحات و شرایط مزایده :
1 – مبلغ سپرده شركت در مزايده معادل 5 % مبلغ پايه مزايده مندرج در آگهی می باشد كه بايد 
بصورت نقدی )واريز به حساب بانک كشاورزی و   بلوكه توسط شعبه( و  يا طی يک فقره چک 

تضمینی همراه اسناد مزايده ارائه گردد .
2- بانک در رد يا قبول يک يا تمامی پیشنهادها مختار می باشد و صرف شركت در مزايده و ارائه 
پیشنهاد دلالت بر قبول بانک ندارد و قبول پیشنهاد خريدار منوط به ابلاغ كتبی به وی خواهد بود 

و شركت كنندگان حق هیچگونه اعتراضی نخواهند داشت .
3-كلیه املاک با وضع موجود واگذار می گردد . لذا برای املاكی كه دارای متصرف می باشــند ، 

تخلیه و خلع يد و رفع تصرف برعهده خريدار می باشد . 
4- مطالبات تامین اجتماعی ، دارايی ، شهرداری ، رفع بازداشتی های احتمالی بعد از سند رهنی، 
حق الوكاله وكیل و غیره مربوط به ملک چه رقم آن مشخص باشد چه نباشد برعهده برنده مزايده 
می باشد . در اين راستا لازم است قبلاً خريدار از وضعیت بدهی های احتمالی ملک به سازمانهای 

مرتبط اطلاع كامل پیدا كرده و با آگاهی كامل اقدام به پیشنهاد خريد نمايد .
4- شرايط پرداخت ، نقدی و يا اقساطی در قالب تسهیلات اجاره بشرط تملیک با سود مربوطه 

)در خصوص املاكی كه اقساطی واگذار می گردد( می باشد .تبصره1: در فروش اقساطی حداقل 
10% مبلغ پیشنهادی بايد بصورت نقدی پرداخت و مابقی طی تسهیلات اجاره بشرط تملیک با 

حداكثر نرخ مصوب شورای پول و اعتبار و مدت باز پرداخت حداكثر  5 سال می باشد .
تبصره2: اولويت با خريدار نقدی و بالاترين قیمت  می باشد .

تبصره 3: فروش املاک مسکونی و تجاری كلاً بصورت نقدی می باشد .
5- ساير شرايط و تعهدات متقاضی شركت در مزايده در اسناد مزايده ) فرم شركت در مزايده 
و پیشنهاد قیمت( درج گرديده كه بايد پس از تهیه اسناد از بانک كشاورزی نسبت به تکمیل و 

امضاء آنها اقدام و كلیه اسناد را در پاكت مهر و موم شده به بانک تحويل نمايد .
6- مکان و زمان دريافت و تحويل اســناد مزايده : بندرعباس-بلوار ابن سینا- نبش چهارراه 
فرهنگیان- مديريت بانک كشــاورزی اســتان هرمزگان و حداكثر تا پايان وقت اداری مورخ 

1400/8/25می باشد. 
7- مکان و زمان بازگشايی پاكت ها و اعلام نتیجه : حداكثر ظرف مدت دو ماه نتیجه مزايده به 

برندگان اعلام می گردد .
8- بازديد از املاک مورد مزايده برای كلیه شركت كنندگان الزامی است . بديهی است در صورت 

عدم بازديد كلیه عواقب آن برعهده متقاضی خريد می باشد . 9- ملاک شركت در مزايده دريافت 
، تکمیل و تسلیم فرم شركت در مزايده و پیشنهاد قیمت و تضمین سپرده شركت در مزايده به 

مديريت بانک كشاورزی استان هرمزگان و اخذ رسید می باشد .
10- املاكی كه عرصه آنها واگذاری امور اراضی می باشد)عرصه دولتی( بانک تکلیفی درانتقال 
رســمی سند اجاره ملک ندارد و بانک صرفاً نســبت به معرفی خريدار به مديريت امور اراضی 
استان بعنوان جانشین در عرصه اقدام می نمايد و مسئولیت پرداخت بدهی های احتمالی ملک 
به سازمان مذكور و غیره جهت اخذ سند اجاره رسمی ملک و پرداخت كلیه هزينه های مرتبط با 

خريدار می باشد .
11- بانک تعهد و تکلیفی در خصوص انتقال پروانه بهره برداری و ســاير امتیازات ملک )آب و 
برق و تلفن و پروانه چاه و غیره ( را ندارد و كلیه عواقب و هزينه های نقل و انتقال آن در هر زمان 

بر عهده خريدار می باشد .
12- درفروش املاک صنعتی و تولیدی كه دارای ماشین آلات می باشند ارائه تضمین كافی به 

میزان ارزش ماشین آلات در واگذاری اقساطی الزامی می باشد .
13- هزينه خريد اسناد مزايده 1/000/000 ريال می باشد .

رديف

1

2

3

كد ملک

6521

6519

آدرس ملک
میناب- محله لب رودخانه- خیابان 

شهید امینی جنب بانک انصار

میناب - محله لب رودخانه- خیابان 
شهید امینی جنب بانک انصار

جزيره كیش بازار ونوس طبقه همکف 
راهروی دوم مغازه های شماره 89 و 90

پلاک ثبتی

پلاک 10فرعی از 326 اصلی

پلاک 9 فرعی از 326 اصلی

قطعه 77 شماره تفکیک 358 
واگذاری منطقه آزاد كیش

نوع و میزان مالکیت

ششدانگ عرصه و اعیان 

ششدانگ عرصه و اعیان

ششدانگ دو باب مغازه تجاری

كاربری

آپارتمان 
مسکونی 

آپارتمان 
مسکونی

تجاری

مساحت) مترمربع(

68/96

68/96

72/60 و72/62 جمعا به 
متراژ 145/22 متر مربع

قیمت پايه )ريال (

3/872/800/000 ريال

3/872/800/000 ريال

58/088/000/000 ريال

توضیحات

ملک تخلیه و دراختیار بانک می باشد – فروش با وضعیت موجود-

ملک تخلیه و دراختیار بانک می باشد – فروش با وضعیت موجود- 

ملک تخلیه و دراختیار بانک می باشد – فروش با وضعیت موجود-محل سابق شعبه بانک- 

  آگهی مزایده  آگهی مزایده

شناسه آگهی : 1213956روابط عمومی مدیریت شعب بانک کشاورزی استان هرمزگان

 
گروه خبر // فرماندار شهرســتان بندرعباس گفت: 
با توجه بــه وضعیت زرد کرونایی در شهرســتان 
اماکن و ســالن های برگزاری  بندرعباس تمامــی 
مراسمات با رعایت فاصله گذاری و شیوه نامه های 

بهداشتی مجاز به فعالیت هستند. 
  عزیزاله کناری در نشســت ســتاد کرونای شهرستان 
بندرعباس، افزود: ضرورت رعایت پرتکل های بهداشتی 
همچنان در دستور کار باشــد و از عادی انگاری پرهیز 

شود.
  وی تصریح کرد: واکسیناسیون یکی از راههایی است که 
میتواند کمک زیادی برای جلوگیری از گسترش ویروس 

کرونا و کمک به کاهش مــرگ و میر کند پس ضروری 
اســت که همه آحاد جامعه برابر برنامه زمانبندی مربوطه  

واکسن تزریق کنند.

  کناری با اشــاره به واکسیناسیون دانش آموزان، عنوان 
کــرد: مرکز بهداشــت و آموزش وپرورش شهرســتان 
 بندرعباس نسبت به واکسینه کردن دانش آموزان و شرایط 

محل واکسیناسیون بیش از گذشــته توجه شود و مرکز 
بهداشت نیز نسبت به تسریع در روند واکسیناسیون اقدام 
کند. به گزارش ایســنا؛ فرماندار شهرســتان بندرعباس 
اضافه کرد: با توجه به وضعیت زرد کرونایی درشهرستان 
بندرعباس تمامی اماکن و سالن های برگزاری مراسمات 
با رعایت فاصله گذاری و شیوه نامه های بهداشتی مجاز 
به فعالیت هســتند و مرکز بهداشت باید نظارت بیشتری 

داشته باشد.

فرماندار بندرعباس :

تمامی اماکن و سالن های برگزاری برنامه ها مجاز به فعالیت هستند

گروه خبر // مدیرکل امور مالیاتی هرمزگان 
گفت:مصادیق عینی مصرف مالیات بایستی 

اطلاع رسانی شود .
  به گزارش خبرنگار دریا ؛ شــاکررضا مریدی 
افزود:اطلاع رسانی های به موقع قوانین مالیاتی، 
گامی موثــر در جلب اعتماد مؤدیان اســت. 
 مریدی اظهار داشت: ترویج فرهنگ مالیاتی و 
اطلاع رسانی صحیح و به موقع از قوانین و مقررات 
مالیاتی، بعنوان موثرترین عامل در جلب اعتماد 
 و مشــارکت عمومی جهت پرداخت به حساب 
می آید.وی خاطرنشــان کرد: یک اصل مهم و 
متقنی در شاکله اداره امور هر کشور وجود دارد 
که در مورد تمامی جوامع شــهروندی صادق 
است.این قانون نانوشته به این صورت است که 
هر میزان، دولت ها در انجام تعهدات و اقدامات 
خود دقیق و به موقع عمل کنند، به همان اندازه 
نیز ملت ها در پرداخت مالیات به عنوان هزینه 
انجام خدمات کشور که موظف به آن هستند نیز 

جامع و بی نقص عمل خواهند کرد.
   مدیرکل امور مالیاتی هرمزگان گفت:امروزه 
مالیات به عنوان منبع درآمد و ابزار مالی دولت 
نقش بسیار کلیدی، حساس و مهمی در اقتصاد 
یک جامعه ایفاء می کند.مریدی افزود: یکی از 
اهداف بلند مدت نظام های مالیاتی هرکشوری، 
تبیین عوامل موثر بر اعتماد و مشارکت عمومی 
در ارتباط با پذیرش پرداخت مالیات می باشد.
 وی گفت: شواهد بسیاری وجود دارد که نشان 
می دهد نقش مشــارکت و اعتماد عمومی در 
پرداخت مالیات باید متاثر از عواملی به منظور 
جلب اعتماد و مشارکت عمومی باشد تا بتوان 
عموم افراد جامعه را به پرداخت مالیات تشویق 

کــرد.  مدیرکل امور مالیاتــی هرمزگان گفت: 
مالیات همــواره ســرلوحه و از اولویت های 
اساسی سیاست های اقتصادی دولت های جهان 
بوده و اقتصاددانان و در صدر آنها مســوولان 
نظام مالیاتی می کوشند با شفاف سازی و تبیین 
نقش مالیات در گرداندن چرخ اقتصادی کشور، 
راهکارهایــی را که موجــب افزایش اعتماد 
عمومی و میزان مشــارکت آنهــا در پرداخت 
مالیات باشــد، اجرایی نمایند. وی افزود: بدون 
شک مهمترین عامل نقش آفرین در ایجاد این 
اعتمــاد و اقناع افکار عمومی، معرفی مصادیق 
عینی صرف مالیات و اطلاع رســانی به آحاد 
جامعه است. به عبارت دیگر تمکین و مشارکت 
مودیان در پرداخت مالیات هنگامی به دســت 
می آید که آنان بتوانند آثار آن را بطور ملموس 
و در سطح جامعه و زندگی خود مشاهده نمایند.
  وی افــزود: قطع به یقین، فرهنگ ســازی و 
نهادینه کــردن آن در اذهــان عمومی نیازمند 
بسترســازی و ایجاد تمهیدات فراوانی است که 
 این امر مهم حتی در متــن قوانین مالیاتی نیز 

لازم الاجرا می باشد. 
  مریدی اظهار داشت : زمانیکه قوانین مالیاتی 
شفاف سازی شده و موجب تسهیل و تسریع در 
امر پرداخت مالیات باشد، تاثیر بسیار زیادی در 
ترغیب مودیان برای مشارکت بیشتر و به موقع 
در پرداخت مالیات خواهد داشت.وی گفت: بر 
همین اساس می توان گفت که ترویج فرهنگ 
مالیاتی واطلاع رســانی صحیح و به موقع از 
قوانین و مقــررات مالیاتی، به عنوان موثرترین 
عامل در جلب اعتماد و مشارکت عمومی جهت 
پرداخت به حســاب می آید. از ذکر این نکته 

نباید غافل شــد که ساده سازی قوانین مالیاتی 
و قابل فهم بودن برای اقشــار ذینفع و فعالان 
اقتصادی و استفاده از امکانات و تکنولوژی روز 
دنیا در راســتای تسریع و تسهیل امر پرداخت 
مالیات که موجبات رفاه و آســودگی مودیان 
را فراهــم آورده و از اتلاف وقت و انرژی آنها 
نیز جلوگیری نماید ، یکــی دیگر از راههایی 
اســت که می تواند تاثیر بســزایی در ترویج 
 فرهنگ مالیاتی و افزایش اعتماد مودیان داشته

 باشد.
   مدیرکل امور مالیاتی هرمزگان اظهار داشت: 
در سالهای اخیر اقدامات بسیار قابل قبولی در 
این زمینه انجام شده که اصلاحیه قانون مالیاتهای 
مســتقیم از مهمترین آنها بوده است.وی گفت: 
همچنین ارائه اظهار نامه الکترونیکی و تصویب 
قانون پایانه های فروشگاهی و سامانه مودیان 
 از شاخص ترین اقدامات در زمینه بهره جستن 
از تکنولوژی به حساب می آیند که با رویکرد 
هوشمند سازی نظام مالیاتی و دریافت مالیات 
عادلانه ، در صدر برنامه های سیســتم مالیاتی 

قرار گرفته است.
  مریدی افزود: بحث گسترش پایه های مالیاتی 
از دیگر موضوعات بسیار مهمی است که اخیرا 
در دســتور کار ســازمان مالیاتی قرار گرفته 
است. برای نمونه »مالیات بر عایدی سرمایه« 
یکی از پایه های مالیاتی اســت که دولت برای 
جلوگیری از انباشــت ســرمایه های همچون 
خرید و فروش ســکه، ارز و همچنین مسکن 
تدویــن و تنظیم کرده اســت. وی گفت:هدف 
از اجرای این قانون، شناســایی کســانی است 
که با بهــره مندی از امکانات کشــور، درآمد 

 کلانی را کســب کرده اند و در نتیجه نسبت به 
دهک های پایین جامعه می بایســت مالیات 
بیشــتری را به دولت پرداخت نمایند. مریدی 
اظهار داشــت: مبحث دیگری که در راســتای 
افزایش مشــارکت مودیان انجام گرفته است، 
تخصیــص 3 درصد از مالیات بر ارزش افزوده 
به شــهرداری ها و دهیاری هــا برای صرف در 
امور عمرانی همان محل دریافت اســت و نیز 
تخصیص یک درصد به بخش سلامت و درمان 
برای کاستن هزینه از دوش خانوارهای ایرانی 

است. 
  وی گفت: تمام موارد فوق ، اقداماتی اســت 
که در جهت فرهنگ ســازی پرداخت مالیات 
و نیــز تثبیت نقش مالیات و مشــارکت مردم 
در اذهــان افکار عمومی موثر اســت.مریدی 
تاکید کرد:  اطلاع رســانی شفاف و به موقع از 
قوانین و دستورالعملها و بخشنامه های مالیاتی 
به مودیان مالیاتی و نیز آگاهی بخشی از موارد 
مصرف مالیات می تواند نقش بسیار زیادی در 
ایجاد وافزایش اعتمــاد آنها به نظام مالیاتی و 
در نتیجه افزایش مشارکت در پرداخت مالیات 

داشته باشد.
  وی گفــت: بدینگونــه دولت هــم با وصول 
مالیات، توانمندی بیشــتری بــرای اداره امور 
کشــور و تجهیز و انجام پروژه های عمرانی و 

رفاهی کسب خواهد نمود.

مدیرکل امور مالیاتی هرمزگان تاکید کرد 

مصادیق عینی مصرف مالیات بایستی اطلاع رسانی شود

گروه خبر //  معاون امورمعادن و صنایع معدنی ســازمان 
صنعت، معدن وتجارت هرمزگان گفــت: ۱۱معدن راکد از 
ابتدای فروردین تا پایان مهرماه امسال در این استان احیا 

شد و به چرخه تولید برگشت. 
    ابراهیم ســعدینی در خصــوص تعیین تکلیف معــادن راکد 
در هرمــزگان افزود: میزان ســرمایه گذاری بــرای معادن ۱۲۱ 
میلیارد ریال بوده که با فعال شــدن این تعداد زمینه اشتغال ۱3۵ 
نفر به صورت مســتقیم فراهم شده است.وی با بیان اینکه نشست 
های متعددی با حضور بهره برداران برای فعال سازی این معادن 

 برگزار شده اســت، بیان داشت: معادن فعال شــده از سوی این 
بهره برداران در زمینه موادمعدنی سنگ لاشه، سنگ گچ و مخلوط 
کوهی فعالیت می کنند.معاون امور معادن و صنایع معدنی سازمان 
صنعت، معدن و تجارت هرمزگان بر ضرورت احیای هرچه سریع 
تر سایر معادن راکد در استان نیز از سوی بهره برداران یادآورشد: 
تعیین تکلیف معادن غیرفعال و راکد استان از سال گذشته با جدیت 

از سوی این سازمان آغاز شده و در حال پیگیری است.
   سعدینی ادامه داد: فراهم کردن بستر برای سرمایه گذاری در حوزه 
معدن، تامین مواد اولیه نظیر فولاد برای سایر صنایع و فراهم سازی 

زیرساخت ها برای فعالیت های معدنی از دیگر سیاست های کلی 
این معاونت است.

  وی گفــت: این مهم با برگزاری نشســت های تعیین تکلیف با 
حضور بهره برداران به منظور فعالســازی مجدد معادن، برگزاری 
مزایده های عمومی و همچنین آزادسازی محدوده های معدنی به 
منظور ورود ســرمایه گذاران دارای صلاحیت و توان فنی و مالی 
در اولویت و دستورکار جدی  سازمان صنعت، معدن و تجارت در 

سالجاری است.
   وی اضافه کرد: هرمزگان در حوزه معادن و صنایع معدنی دارای 
ظرفیت های زیادی اســت که استفاده مناســب از این ظرفیت ها 
می تواند نقش مهمی در توســعه اشــتغال، ایجاد ارزش افزوده و 
درآمدزایی برای استان داشته باشد.به گزارش ایرنا، هرمزگان دارای 
۲۱ نوع ماده معدنی است که ذخیره قطعی معادن استان هم اکنون 

یک میلیون و ۵۵8 هزار تنُ است.

از ابتدای فروردین تا پایان مهرماه امسال ،

۱۱معدن راکد در هرمزگان به چرخه تولید بازگشت


